
Yaz mevsiminin
gelmesiyle

birlikte
piknik
faaliyetleri
de arttı.

Çatalca başta
olmak üzere;

Silivri, Arnavutköy, Şile
ve Beykoz gibi ilçelerin
yeşil alanları sorumsuz
piknikçiler yüzünden
çöplüğe dönüştü.
Çatalca Muhtarlar
Derneği Başkanı Erdal
Yılmaz, “Bu tablo artık
utanç verici bir hal aldı.
Duyarlı olanlara
sözümüz yok. Ama 
misafirlik böyle olmaz”
tepkisini gösterdi

İBB’ye yönelik yürütülen 
soruşturma kapsamında yeni

bir operasyon yapıldı. 10 şüpheli
gözaltına alındı. Operasyon 
kapsamında Murat Ongun’un şo-
förü, Fatih Keleş’in şoförü, Kadriye 
Kasapoğlu’nun şoförü, Muhasebeci
Zafer Çimen, iş insanları Salih İlhan
ve Bulut Aydöner, Ağaç AŞ. çalışan-
ları Fatih Yağcı, Murat Or ve Ümit
Polat gözaltına alındı. I SAYFA 4
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GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

İçişleri Bakanlığı, tutuklanan
Adana Büyükşehir Belediye

Başkanı Zeydan Karalar ve Büyük-
çekmece Belediye Başkanvekili
Ahmet Şahin'in geçici tedbirle 
görevlerinden uzaklaştırıldığını 
bildirdi. Valilik, Büyükçekmece Bele-
diye Meclisinin, Hasan Akgün’den

sonra Vekili
Ahmet Şa-
hin’in de tutuk-
lanmasıyla
ikinci kez Baş-
kanvekili seç-
mek üzere 14
Temmuz 2025
Pazartesi günü
toplanacağını
duyurdu.
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PAZARTESİ YİNE SEÇİM VAR

Şahin görevden 
uzaklaştırıldı!

Bahadır SÜGÜR

Sayfa 5

Çöp gibi sorun 
sinek gibi derdimiz var!

www.damgagazetesi.com

Sıcaklıkların artmasıyla 
birlikte vatandaşlar, İstan-

bul'da yeşil alanları bol olan Ça-
talca, Silivri, Arnavutköy, Beykoz ve
Şile gibi ilçelere akın etti. Günübirlik
tatilciler, ormanlık alanları, sahilleri,
dere kenarlarını ve göl çevrelerini
mesken tutarken birçok piknik 
bölgesinde çöp dağları, mangal
atıkları, pet şişeler, poşetler ve cam

kırıkları dikkat çekti. Piknikçilerin
gazabına uğrayan ilçelerin başında
Çatalca geliyor. Damga'ya konuşan
Çatalca Muhtarlar Derneği
Başkanı Erdal Yılmaz, “Çatalca
kimsenin çöplerini bırakıp çekip
gideceği bir alan değil. Burası
bizim yaşam alanımız. Bu so-
rumsuzluğa artık bir dur denil-
meli” tepkisini gösterdi. 

BU SORUMSUZLUĞA ARTIK 
DUR DEMENiN ZAMANI GELDi!

ç İlçe sakinlerinden gelen 
şikâyetlerin her geçen gün

arttığını belirten Erdal Yılmaz,
“Atılan çöpler yalnızca görüntü
kirliliğine neden olmuyor. Sinek
üremesine, haşerelere, hastalık-
lara ve orman yangınlarına da
zemin hazırlıyor” ifadelerini
kullandı. “Doğaya saygı göster-
meyenle bizim işimiz olmaz”

diyen Yılmaz, “Bu tablo artık
utanç verici bir hal aldı. Çatalca
halkı çok rahatsız. Çünkü bu in-
sanlar burada yaşıyor. Doğasıyla,
toprağıyla, suyu ile bağı var. Ama
dışarıdan gelen bazı sorumsuz kişi-
ler, buraya sadece yiyip içip çöp bı-
rakmaya geliyor. Duyarlı olanlara
sözümüz yok. Ama misafirlik böyle
olmaz” açıklamasını yaptı. I SAYFA 9

DUYARLILARA SÖZÜMÜZ YOK;
AMA MiSAFiRLiK BÖYLE OLMAZ!
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Cumhurbaşkanı Erdoğan,
partisinin grup toplantısında

konuştu. Erken seçim tartışmala-
rına giren Erdoğan, “Cumhur-
başkanı ve Milletvekilliği

Seçimi 2028 yılında, Mahalli
İdareler seçimi 2029 

yılında yapılacak” dedi.

Erdoğan, grup toplantısı sonra-
sında soruları yanıtladı. İBB'ye 
yönelik yolsuzluk soruşturmasında
duruşmaların TRT'de canlı yayın-
lanmasına ilişkin sorulan soruya,
“Sayın Bahçeli böyle bir ifade 
kullandıysa gayet güzel bir takdirdir,
hayırlı olur” cevabını verdi. 
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ERDOĞAN’DAN
SÜRPRiZ CEVAP!

Ahmet Şahin

ABB Başkanı Mansur Yavaş,
kendisine 'Ankara'ya operasyon

gelecek mi?' sorusunun sorulduğunu
belirterek, “Ankara'ya operasyon 
olması için hiçbir sebep yok. Olsa olsa
iftirayla karşı karşıya kalabiliriz” dedi.
CHP'li belediyelere yapılan operasyon-
ları “Tamamen siyasi bir operasyon”
olarak tanımlayan Yavaş, “10 yıldır 

belediye başka-
nıyım. Bir tane
yolsuzluk soruş-
turmasıyla mu-
hatap olmadım.
Benimle ilgili bir
tek soruşturma
yok. Sonuna
kadar direnece-
ğiz” diye 
konuştu. 
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OPERASYON YAPILACAK MI?

Sonuna kadar 
direneceğiz!

Mansur Yavaş

Onur KARAKOÇ

Sayfa 4

İbadet ve ahlak: Bilinçsiz
dindarlığın çıkmazı

Çatalca’da düzenlenen ‘Buğday
Hasat Etkinliği’nde konuşan

İBB Başkan Vekili Nuri Aslan, 
“İnşallah bu yokluktan ve yoksulluktan
kurtulacağız. Bunun tek yolu var: 
Üreterek, çalışarak, alın teri akıtarak
yapacağız bunu. Hiçbir gün haneleri-
mize haram lokma girmedi. Bizim her
şeyimiz alın teriyle oldu. Cenabı 
Allah şeytanın
şerrinden, ifti-
racının şerrin-
den, kötünün
şerrinden hepi-
mizi korusun.
Allah hepimi-
zin yardımcısı
olsun” dedi.
I SAYFA 5
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Allah hepimizin 
yardımcısı olsun!
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İki kez kanser atla-
tan ve biyopside

tespit edilen kitle nede-
niyle ameliyat edilen 
tutuklu Beylikdüzü 
Belediye Başkanı Murat
Çalık'ın son fotoğrafı 
ortaya çıktı. Çalık'ın 

3 buçuk ayda 18 kilo ver-
diği öğrenildi. Ameliyat
olduktan 4 gün sonra
cezaevine sevk edilen
Mehmet Murat Çalık,
cezaevinde fenalaştı,
ambulansla yeniden has-
taneye kaldırıldı. I SAYFA 4
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CEZAEViNDE 
FENALAŞTI!

Kızı Lea ve annesi Olga
Shaykhlislamova ile İstanbul’a

gelen dünyaca Irina Shayk, şehir 
turuna çıktı. Akşam saatlerinde 
Kuruçeşme’de bulunan Oligark adlı
mekânın içinde bulunan ocakbaşına
uğrayan güzel model, kızı ve anne-
siyle birlikte Boğaz manzarasının
keyfini çıkardı. Bol bol fotoğraf çekti-
ren Irina Shayk'ın Mandarin Orien-
tal Bosphorus’ta kaldığı öğrenildi. 
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İSTANBUL’U

TURLADI

KORSAN iÇiN
DÜZENLEME!
TBMM'de görüşmeleri devam eden
kanun teklifiyle, optisyen-gözlükçü
işletmelerinin faaliyette bulunma-
larına ilişkin esaslar düzenlenirken,
sektör, bu düzenlemeyle korsan
optisyenlerin önlenmesini bekliyor.
Optisyenlik uygulamalarına aykırı
hareket edenlere 
100 bin liradan
1 milyon 
liraya
kadar
idari para
cezası 
verilecek.
I SAYFA 6

10 kişi daha 
gözaltında!

Küçükçekmece Belediyesi tara-
fından Muharrem ayı dolayısıyla

vatandaşlara bolluk ve bereketin
sembolü olan aşure ikram edildi.
Aşure ikramında Belediye Başkanı
Kemal Çebi de vatandaşlarla bir araya
geldi. Çebi, “Aşure birlik, beraberlik ve
paylaşmanın simgesidir. Muharrem
ayının maneviyatını komşularımızla
paylaşıyoruz” dedi. I SAYFA 4

ç

ÇEBİ’DEN BOL 

KEPCE 
ASURE

YEŞiL 
ALANLAR
ÇÖPLÜK 

GiBi!

PIKNIK DEGIL 
REZALET!

Giderek büyüyen kirlilik için çözüm önerilerini sıralayan Erdal Yılmaz, “Girişlerde araç
kontrol noktaları kurulmalı. Caydırıcı para cezaları uygulanmalı. Piknik alanlarına 
uyarılar asılmalı. Mobil denetim ekipleri sahada aktif olmalı” tavsiyesinde bulundu. 

BAHADIR
SÜGÜR

HABER

CAYDIRICI CEZA 
VERiLMESi ŞART!

BOĞAZ’DA
YIKIM VAR!
BOĞAZ’DA
YIKIM VAR!
BOĞAZ’DA
YIKIM VAR!
BOĞAZ’DA
YIKIM VAR!
BOĞAZ’DA
YIKIM VAR!
BOĞAZ’DABOĞAZ’DABOĞAZ’DABOĞAZ’DA
YIKIM VAR!

İstanbul 
Boğazı’nda bulunan 

Bebek Otel, Mandarin Otel
ve Ottoman Otel’deki 

kaçak yapılar için yıkım
kararı verildi

İstanbul Boğazı’nda yer alan bazı
lüks oteller, çatıyı yıkarak kaçak 

teras yaptı. Bu usulsüz müdahaleler sonrası
harekete geçen yetkililer, aralarında Bebek
Otel’inin de bulunduğu 6 yapı için yıkım ka-
rarı aldı. Bu yapılarda, deniz içine dolgu ya-

pıldığı, bazı merdivenlerin kaldırıldığı ve
kaçak eklentilerin inşa edildiği tespit edildi.
Karar kapsamında Baylan Pastanesi, Bebek
Balıkçısı, Bebek Otel, Arnavutköy Balıkçısı,
Mandarin Otel ve Ottoman Otel'in kaçak
eklentileri yıkılacak. 
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KAÇAK TERAS YAPMIŞLAR!

PKK SiLAH
BIRAKIYOR!

Terörsüz Türkiye 
süreci devam ederken

terör örgütü PKK'ın yarın
silah bırakmaya başlayacağı
açıklandı. İlk etapta 30
PKK'lının silah bırakacağı
törenin Irak'ın Süleymaniye
kentinin Ranya ilçesine bağlı
Twaswran köyünde gerçek-

leşeceği belirtildi. Terör 
örgütü elebaşı Abdullah
Öcalan, yayımladığı vi-
deoda, varlık inkarına dayalı
ve ayrı devlet amaçlı PKK
hareketine son verildiğini
söyledi. Silah bırakmanın ve
imhanın MİT'in gözeti-
minde olacağı ifade edildi. 
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İddialar 
çelişkili!

SAYFA 9’da
Recep
Tayyip 
Erdoğan
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HASTANEDEN yapılan açık-
lamaya göre, diş dolgusu, çürük, 
kırık, aşınma veya diş arası boş-

luklar gibi sebeplerle oluşan doku kay-
bının dolgu materyalleri ile onarıldığı 
bir tedavi yöntemi olarak tanımlanıyor. 
Diş çürükleri, kırıklar, aşınmalar ya da 
dişler arası boşluklar gibi pek çok farklı 
sorunun çözümünde tercih edilen diş 
dolgusu, dişin estetiğini ve işlevi yeni-
den kazandırıyor. Açıklamada görüş-
lerine yer verilen Dt. Akduman, dolgu 
işleminde öncelikle tedavi edilecek 
bölgenin lokal anesteziyle uyuşturuldu-
ğunu böylece hastanın işlem sırasında 
ağrı hissetmediğini aktardı. Ardından 
çürük ya da renklenmiş dokunun uzak-
laştırıldığını ve diş minesinde hafif bir 
pürüzlendirme işlemi yapıldığını pay-
laşan Akduman, “Dolgunun dişe sağ-
lam bağlanabilmesi için ‘bonding’ adı 
verilen bağlantı işlemi gerçekleştirilir. 
Dişe uygun renkte seçilen dolgu mater-

yali, dişe doğal bir form kazandıracak 
şekilde yerleştirilir ve mavi ışık cihazı 
kullanılarak sertleştirilir. İşlem, yüksek-
lik kontrolü ve polisaj adı verilen pürüz-
süzleştirme aşamasıyla tamamlanır.” 
ifadelerini kullandı.

Seramik dolgu tavsiyesi
Akduman, kırık, aşınma ya da dişler 
arası boşluk gibi durumlarda ise çürük 
dokuyu kaldırmaya gerek kalmadan 
aynı işlemlerin uygulanabildiğini vurgu-
ladı. Doku kaybının büyüklüğüne göre 
uygulanan dolgu yönteminin değişebil-
diğine dikkati çeken Akduman, küçük 
ve orta boyutlu çürüklerde kompozit 
dolguları, daha büyük doku kayıpların-
da ise seramik dolguları tercih ettiklerini 
kaydetti.

Diş ipi kullanımı önemli
Akduman, dolgu işlemi süresinin, dişte-
ki doku kaybının büyüklüğüne ve dişin 

konumuna bağlı olarak değiş-
kenlik gösterdiğini anımsata-
rak, genellikle bu işlemin 30 
ila 60 dakika arasında tamam-
landığını ve kompozit dolgu 
uygulamasının ardından, lokal 
anestezinin etkisinin geçmesiy-
le hastanın günlük yaşamına 
rahatlıkla devam edebileceğini 
kaydetti. Dolgu yapılan dişlerin 
de zamanla tekrar çürüyebileceğine 
dikkati çeken Akduman, bunun başlıca 
nedenlerinin kötü ağız hijyeni, düzenli 
diş kontrollerinin aksatılması ve şekerli 
ya da asitli gıdaların aşırı tüketimi oldu-
ğunu belirtti. Akduman, bu gibi durum-
larda dolgu ile dişin bağlantı noktala-
rında sızıntı oluşabileceğine değinerek, 
“Zamanla dolgunun altı boşalır, bu da 
dolgunun düşmesine ya da kırılması-
na neden olabilir. Bu sürecin önüne 
geçmek için düzenli ve özenli diş fırça-
lamanın yanı sıra, özellikle dolgunun 

temas ettiği bölgelerde diş ipi kullanımı 
büyük önem taşır.” değerlendirmesinde 
bulundu.

Ağız hijyenine dikkat edin
Altında çürük oluşmamış, kırık ya da 
sızıntı göstermeyen dolguların uzun 
yıllar boyunca ağızda sorunsuz şekilde 
kalabildiğine dikkati çeken Akduman, 
geçmişte arka dişlerde sıklıkla tercih 
edilen amalgam dolguların yerini artık 
kompozit dolguların aldığını vurguladı. 
Akduman, dolgu sonrasında, özellikle 
çürüğün temizlendiği bölgelerde iyi-

leşme sürecine bağlı 
olarak ilk haftalarda 
hafif düzeyde hassa-
siyet görülebileceğine 
işaret ederek şunları 
kaydetti: “Bu hassasi-
yet genellikle geçicidir. 
Ancak dolgu derinse ya 
da sinire çok yakınsa, 
bazı durumlarda kanal 
tedavisi gerekebilir. 
Hamile bireylerin dol-
gu yaptırması için en 
uygun dönem genel-
likle hamileliğin ikinci 
üç ayıdır. Bu dönemde 
yapılan dolgu işlem-
leri daha güvenlidir. 
Emziren annelerde ise 

uygun lokal anestezi altında yapılan 
dolgu işlemlerinde emzirmeye ara veril-
mesine gerek yoktur. Yapılan bilimsel 
çalışmalar da bunu destekliyor. Dolgu 
tedavisinden sonra ağız bakımına dik-
kat edilmesi gerekir. Her dolgu yapı-
lan diş garanti altında değildir. Uzun 
ömürlü bir dolgu için hastaların düzenli 
diş hekimi kontrollerine gitmesi ve ağız 
hijyenine dikkat etmesi gerekir. Ayrıca 
hassasiyet ya da ağrı gibi belirtiler de-
vam ederse, vakit kaybetmeden bir diş 
hekimine başvurulmalıdır.” AA

Yaz aylarında artan sıcaklıklarla Yaz aylarında artan sıcaklıklarla 
birlikte vücudun su ihtiyacı da birlikte vücudun su ihtiyacı da 
yükseliyor. Uzmanlar, yeterli su yükseliyor. Uzmanlar, yeterli su 
tüketiminin sadece fiziksel sağlık için tüketiminin sadece fiziksel sağlık için 
değil, ruhsal denge ve stres kontrolü değil, ruhsal denge ve stres kontrolü 
açısından da kritik öneme sahip açısından da kritik öneme sahip 
olduğunu  olduğunu  
vurguladıvurguladı

Y AZ aylarının başlamasıyla birlikte artan 
sıcaklıklar, vücudun su ihtiyacını önemli 
ölçüde etkiliyor. 

Artan terleme ve vücut ısısı regülasyonu, yaz 
aylarında su ihtiyacının başlıca artış nedenleri 
arasında yer alıyor. Fiziksel faydalarının yanı 
sıra ruhsal açıdan da olumlu etkileri olan su 
tüketimiyle ilgili uzmanlar, değerlendirmede 
bulundu. Özellikle yaz aylarında susamayı 
beklemenin doğru olmadığını belirten Nefroloji 
Bölümü Uzm. Dr. Merve Aktar, susama hissi 
ortaya çıkmadan düzenli aralıklarla su içmenin 
dehidrasyonu (Vücut suyu eksikliği) önlemenin 
en etkili yolu olduğunu vurguladı. Yetişkinler 
için ideal su miktarının günde 2,5 ila 3,5 litre 
arasında değiştiğini dile getiren Aktar, su ihtiya-
cının yaşa, aktivite düzeyine ve özel durumlara 
göre farklılık gösterdiğini kaydetti. Aktar, çay, 
kahve gibi içeceklerin su yerine geçmeyeceğine 
değinerek, “Kafein içeren içecekler, vücudun su 
kaybetmesine neden olabilir. Kafein, her 100 
miligram için vücuttan 150 mililitre su atılımına 
neden olur. Bu nedenle, 1 fincan Türk kahvesi 
sonrası 2 bardak su içilmesi önerilir. Su yerine 
geçmezler, aksine vücudu daha fazla suya ihti-
yaç duyabilirler” ifadelerini kullandı.

Vücut susuz kalmamalı
Suyun genel sağlığa faydalarıyla ilgili değer-
lendirmede bulunan Aktar, “Eklem ağrılarını 
önler ve hareket kabiliyetini artırır. Vitamin ve 
minerallerin hücrelere ulaşmasına yardımcı 
olur. Böbreklerin ve karaciğerin toksinleri temiz-
lemesine destek olur. Cildin daha genç ve canlı 
görünmesini sağlar. Kabızlığı önler ve sindirim 
sisteminin düzenli çalışmasına katkıda bulunur” 
dedi. Aktar, vücudun susuz kaldığını gösteren 
bazı erken belirtiler olduğunu söyleyerek, “Kon-
santrasyon bozukluğu, baş ağrısı, kas krampları, 
koyu sarı idrar, ağız kokusu, kabızlık, ani ruh 
hali değişimleri gibi işaretleri fark ettiğinizde he-
men su tüketiminizi artırmalısınız” diye konuş-
tu. Uzun süreli ve yetersiz su tüketiminin böbrek 
hastalığı riskinde artış ve taş oluşumuna, kar-
diyovasküler problemlerde potansiyel artışına, 
genel morbidite ve mortaliye riski gibi ciddi sağ-
lık sorunlarına yol açabileceğini aktaran Aktar, 

su ve zihinsel performans ilişkisiyle ilgili şunları 
kaydetti: “Su eksikliği zihinsel performansı doğ-
rudan etkileyebilir. Yayınlanan son çalışmalar, 
hafif dehidrasyonun bile bilişsel fonksiyonlar 
üzerinde belirgin etkileri olduğunu ortaya koy-
muştur. Dikkat ve konsantrasyon düşüşü, hafıza 
ve öğrenme süreçlerinde potansiyel etki, ruh 
hali ve bilişsel esneklik üzerinde olumsuz etkiler 
yaratabilir.”

Dehidrasyon uyarısı
Aktar, su tüketiminin ruhsal sağlık için de öne-
mine dikkati çekerek, “Kronik dehidrasyon, 
anksiyete riskinde yüzde 30 artışa neden olabilir. 
Depresyon belirtilerinde yüzde 25 şiddetlenme 
görülebilir. Uyku kalitesinde yüzde 40 düşüşe 
yol açabilir. Yeterli su, ruh halini dengelemeye 
ve stresi azaltmaya yardımcı olur” dedi.

Su içmeyi unutmayın
Aktar, yoğun iş temposunda su içmeyi unutma-
nın yaygın bir durum olduğunu belirterek, “Ofis 
çalışanları her e-posta bildiriminde 3 yudum 
su içebilir, toplantı başlangıçlarında su molası 
verebilir ya da bilgisayar ekranına su damlaları 
etiketi yapıştırabilir. Bunları hatırlatıcı görevi 
görebilir. 
Teknolojiden ve yaratıcılıktan faydalanarak 
su tüketimini artırmak mümkündür. Akıllı bi-
lekliklerle titreşimli uyarılar ayarlamak, her su 
içişte sanal bitkilerin büyüdüğü bitki yetiştirme 
uygulamalarını kullanmak, renk değiştiren ter-
mostatlı bardakları kullanmak, su içtikçe açılan 
kilitli telefon uygulamaları denemek de tüketimi 
destekleyebilir” ifadelerini kullandı.

Mental yorgunluğu azaltır
Beslenme ve Diyetetik Uzmanı Diyetisyen Safiye 
Keskin de, susama hissine bağlı kalmanın doğru 
olmadığını, planlı su tüketimini önerdiğini, saat 
başı 1 bardak su içme alışkanlığının geliştirilme-
si gerektiğini söyledi. Uzun süreli susuzluğun 
vücuda etkilerine ilişkin Keskin, “Kronik yetersiz 
sıvı alımı böbrek taşı, kronik böbrek hastalığı 
riskini artırır. Dışkı yumuşaklığı azalır ve kabız-
lığa neden olur. Su, cilt hücrelerinin elastikiyeti-
ni ve nemini korur. Dehidrasyon, cildi mat, kuru 
ve solgun gösterir. Beynin yaklaşık yüzde 75’i 
sudan oluşur. Yeterli su alımı mental yorgunlu-
ğu azaltır, algılama, karar verme, dikkat süresi 
gibi bilişsel fonksiyonları optimize eder. Yeterli 
su tüketilemediğinde reaksiyon süresi uzar, 
bellek kapasitesi düşer, zihinsel yorgunluk artar. 
Ofis ortamında çalışanlar veya öğrenciler için 
çalışma masasında su bulundurmak, molalarda 
su içmek hidrasyonun sürdürülebilirliğini sağ-
lar” ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

AZ SU ÇOK AZ SU ÇOK 
MUTSUZLUK VERIR!MUTSUZLUK VERIR!

Su iç mutlu ol 
Su hatırlatıcı uygulamalar, görsel hatır-
latıcılar ve suyu limon, çubuk tarçın ya 
da meyve dilimleriyle lezzetlendirmenin 
su içmekte zorlananlara yardımcı ola-
cağını söyleyen Keskin, 1,5-2 litrelik su 
şişelerini gün boyunca bitirmeyi hedefle-
menin de önemli olduğunu belirtti. Kes-
kin, serinlemek amacıyla çok soğuk su 
tüketimine ilişkin, “Ilık ya da oda sıcak-
lığında su tercih edilmelidir. Aşırı soğuk 
su, hızlı içildiğinde mide krampları or-
taya çıkabilir ve hassas kişilerde migreni 
tetikleyebilir. Boğaz enfeksiyonları riski 
artabilir” dedi. Suyun, ruhsal sağlık-
taki önemine de dikkati çeken Keskin, 
“Dehidrasyon, anksiyete, stres toleransı 
düşüklüğü ve huzursuzluk gibi psikolojik 
semptomlarla ilişkilidir. Su içmek, özel-
likle farkındalıkla yapıldığında meditatif 
bir etki yaratabilir” diye konuştu.

SERINLEMEK 
IÇIN BIREBIR
Yaz sıcaklarında buz gibi kahveler 
ya da ayran yerine başka bir lezzetle 
serinleyen İspanyollar, yüzyıllardır 
sofralarından bu tarifi eksik etmiyor

İSPANYA’DA yaz aylarının vazgeçil-
mezi ne gazlı içecekler ne de hazır soğuk 
kahveler… Ülkenin dört bir yanında, sıcak 

hava bastırdığında sofralara gelen tek bir tarif var: 
Gazpacho. Hem soğuk bir çorba hem de serinletici 
bir içecek olarak tüketilen bu geleneksel lezzet, 
yüzyıllardır İspanyolların yaz sıcağıyla başa çıkma 
yöntemlerinden biri.

Buz gibi çorba
Gazpacho, temelde çiğ sebzelerle hazırlanan soğuk 
bir domates çorbası. Domates, salatalık, biber, 
sarımsak, zeytinyağı ve biraz sirke ile hazırlanıyor. 
Eklenen bayat ekmek kırıntıları sayesinde kıvam 
kazanıyor. Tüm malzemeler blenderda çekiliyor ve 
ardından buz gibi soğutuluyor. Bazen içine doğ-
rudan buz atılarak da servis ediliyor. İspanyollar 
için bu tarif yalnızca bir çorba değil sıvılaştırılmış 
bir yaz geleneği. Evlerde, restoranlarda, sokak pa-
zarlarında ya da market raflarında her yaz yeniden 
hayat buluyor.

Yaz sıcaklarına doğal çözüm
Gazpacho’nun bu kadar sevilmesinin bir nedeni de 
yapısında gizli: Yüzde 90’ı sudan oluşan sebzelerle 
yapıldığı için vücuda sıvı desteği sağlıyor, mideyi 
yormuyor ve sindirimi kolaylaştırıyor. Üstelik pi-
şirme gerektirmediği için enerji tasarruflu, zaman 
kazandıran bir tarif. Yani Gazpacho, hem doğal 
bir elektrolit içeceği, hem de hafif bir öğle yemeği 
alternatifi olarak öne çıkıyor.

Sadece İspanya’da değil
Gazpacho, son yıllarda sadece İspanya’nın değil, 
dünyanın dört bir yanında sağlıklı yaşam tutkun-
larının da radarına girdi. Vegan, rafine şekersiz, 
glütensiz beslenme alışkanlıklarına da uygun olan 
bu geleneksel tarif, şimdi şişelenmiş haliyle Avrupa 
marketlerinde bile soğuk içecek reyonlarında satılı-
yor. HABER MERKEZİ 

Yanlış bakım dişleri çürütüyor
Beşiktaş Diş Kliniği Ağız ve Diş Sağlığı Uzmanı Dt. Hale Akduman, kötü ağız hijyeni, Beşiktaş Diş Kliniği Ağız ve Diş Sağlığı Uzmanı Dt. Hale Akduman, kötü ağız hijyeni, 
düzenli diş kontrollerinin aksatılması ve şekerli ya da asitli gıdaların aşırı tüketimi gibi düzenli diş kontrollerinin aksatılması ve şekerli ya da asitli gıdaların aşırı tüketimi gibi 
faktörlerin dolgu yapılan dişlerin zamanla tekrar çürümesine sebep olduğunu belirttifaktörlerin dolgu yapılan dişlerin zamanla tekrar çürümesine sebep olduğunu belirtti



FETÖ’ye yönelik İstanbul merkezli 4 ilde düzenlenen 
operasyonda, aralarında güncel medya yapılanması 
içinde yer alan kişilerin de olduğu 10 şüpheli yakalandı
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
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devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

ZEHIR TACIRLERINE 
GEÇIT YOK

ZEYTINBURNU, Maltepe 
Mahallesi, Litros Yolu önün-
de M.P.’nin otomobilin içine 

bıraktığı 1,5 milyon lira çalındı. M.P. 
durumu polise bildirerek yardım istedi. 
Emniyette ifade veren mağdur M.P., 
Bayrampaşa Orta Mahallesi’nde bulu-
nan bir bankadan iş yeri ödemeleri için 
1,5 milyon lira çektiğini, otomobilin ön 
koltuğuna koyarak Zeytinburnu’na gel-
diğini anlattı. Otomobili park ettiği yere 
geri döndüğünde ön camın kırık oldu-
ğunu anlatan M.P. çantanın çalındığını 
söyleyerek şikayetçi oldu.

Hırsızlar kamerada
Hırsızlık Büro Amirliği tarafından ya-
pılan çalışmalarda polis hırsızlık anının 
güvenlik kameralarına yansıdığını belirle-
di. Görüntülerde bir şüphelinin aracın ön 

camını kırdığı ardından uzanarak çantayı 
çaldığı görüldü. 3 kişi olduğu belirlenen 
şüphelilerin olay yerinden hızla uzaklaş-
tıkları anlar görüntülerde yer aldı.

Havalimanında yakalandılar
Hırsızlık Büro Amirliği ekipleri yaptık-
ları çalışmada şüphelilerin kullandığı 
otomobilin plakasını, ardından da 
kimliklerini belirledi. Sabiha Gökçen 
Havalimanı’ndan yurt dışına çıkmaya 
hazırlanan Peru uyruklu şüpheliler Tor-
res P.L.H. (70), Wilmer W.G.M. (43) 
ve Julio A.P.B. (69) Sabiha Gökçen 
Havalimanı Şube Müdürlüğü ekipleriyle 
birlikte yapılan operasyonla gözaltına 
alındı. Asayiş Şube Müdürlüğünde iş-
lemleri yapılan Peru uyruklu şüpheliler 
adliyeye sevk edildi. 3 şüpheli tutukla-
narak cezaevine gönderildi.

Peru’dan Zeytinburnu’na!

Kaçış yok!

Zeytinburnu’nda bankadan para çeken bir kişiyi takip ederek, otomobilin ön kol-
tuğuna bıraktığı ve içinde 1,5 milyon lira olan çantayı çalan Peru uyruklu 3 hırsız 
polis tarafından Sabiha Gökçen havalimanında düzenlenen operasyonla yakalandı

KAZA saat 20.00 sıralarında 
D-020 Karayolu İmrahor Mahallesi 
geçişinde meydana geldi. Yolun 

emniyet şeridinde duran 41 TR 974 plakalı 
otomobilin sürücüsü O.Y., araçtan inmek 
için kapıyı açtı. Bu sırada aynı yönde ilerle-
yen 34 CYB 169 plakalı minibüs, otomobilin 
kapısına ve sürücü O.Y.’ye çarptı. Kazanın 
etkisiyle O.Y. yaklaşık 20 metre uzağa sav-
ruldu. Kazayı gören diğer sürücülerin ihbarı 
üzerine bölgeye polis ve acil sağlık ekipleri 
geldi. Sağlık ekiplerinin kontrollerinde, 

O.Y.’nin hayatını kaybettiği belirlendi. Polis 
ekiplerinin olay yeri inceleme çalışmala-
rının tamamlanmasının ardından O.Y.’nin 
cenazesi Adli Tıp Kurumu’nun morguna kal-
dırıldı. Kazaya karışan minibüsün sürücüsü 
polis tarafından gözaltına alındı. Kaza ne-
deniyle yolun 1 şeridi trafiğe kapatılırken, 
araç geçişleri kontrollü olarak sağlandı. 
Otomobil ve minibüsün çekiciler ile yoldan 
kaldırılmasının ardından yol tekrar trafiğe 
açıldı. Polis kazayla ilgili inceleme başlattı.
DHA

Korkunç kaza: 1 ölü

ÜMRANIYE, İMES sanayi 
sitesi çıkışında 16 Haziran 
saat 14.00 sıralarında mey-

dana gelen olayda, C.G. bir banka-
dan, çalıştığı şirkete ait 600 bin lirayı 
çekerek iş yerine doğru yola çıktı. 
Polis kayıtlarına göre, trafik ışıkla-
rında kırmızı yanınca duran C.G.’nin 
yanına motosikletle iki kişi yaklaştı. 
Motosikletin arkasında bulunan şüp-
heli aşağı inerek C.G.’nin kullandığı 
otomobilin ön camını kırıp, içindeki 
çantayı gasbetti. Kısa bir mücadelenin 
ardından çantayı alan şüpheli kendi-
sini motosikletle bekleyen arkadaşıyla 
birlikte hızla olay yerinden uzaklaştı. 
Gasp Büro Amirliği tarafından olayla 
ilgili başlatılan soruşturmada polis 
olayın bir güvenlik kamerası tara-
fından görüntülendiğini tespit etti. 

Görüntülerde şüphelilerin gasp olayını 
gerçekleştirip hızla olay yerinden 
kaçtıkları belirlendi. Yapılan incele-
mede şüphelilerin bir arkadaşlarının 
da otomobille arkadan onları takip 
ederek gözcülük yaptığı belirlendi.

100 kilometre takip edildiler
Gasp Büro Amirliği ekipleri görüntüle-
rin izini sürerek takibe başladı. Yüzlerce 
saat güvenlik kamerası görüntülerinin 
incelemesinin ardından şüpheliler Te-
kirdağ’a kadar takip edildi. Tekirdağ’da 
gittikleri adres belirlenen şüphelilerin 
kimliğinin tespit edilmesinin ardından 
operasyon için düğmeye basıldı.

4 adrese birden baskın
İstanbul ve Tekirdağ’da şüphelileri 
yakalamak için 4 adrese eş zamanlı 

baskın yapıldı. Gasp Büro Amirliği 
ekiplerinin yaptığı baskınlarda 3 şüpheli 
kıskıvrak yakalanarak gözaltına alındı. 
Şüphelilerin evlerinde yapılan aramada 
gasbedilen paranın büyük bölümü ele 
geçirildi. Ayrıca şüphelilerin gasp ya-
parken giydikleri montlar, kasklar ile bir 
ruhsatsız tabanca ve çok sayıda mermi 
ele geçirildi. Operasyon sırasında bir 
şüphelinin polisten kaçmaya çalıştığı, 
dakikalarca süren kovalamacının ardın-
dan yakalandığı öğrenildi. Asayiş Şube 
Müdürlüğü’ne getirilen şüpheliler olay-
la ilgili sorgulandı. Şüpheliler Erkan 
O.(39), Emre Kılıç(39) ve U.A.Ö.’nün 
(17) daha önceden suç kayıtları oldu-
ğu belirlendi. Şüphelilerden Erkan O. 
hakkında 4 yıl 8 ay kesinleşmiş hapis 
cezası bulunduğu ve arandığı ortaya 
çıktı. DHA

FILM GIBI FILM GIBI 
OPERASYON!OPERASYON!

Ümraniye'de 
bankadan pa-
rayla çıkan 
C.G.'yi takip edip 
otomobiliyle 
kırmızı ışıkta 
durduğu sırada 
içinde 600 bin 
lira bulunan 
çantayı gasbe-
den şüpheliler, 
polisin film gibi 
operasyonuyla 
yakalandı

ISTANBUL Emniyet Müdür-
lüğü Narkotik Suçlarla Mü-
cadele Şube Müdürlüğü’nce, 

İstihbarat Şube Müdürlüğü ve İn-
terpol Şube Müdürlüğü koordinesinde 
‘Uyuşturucu Madde Ticareti’ suçunun 
önlenmesine yönelik uluslararası ope-
rasyonlar gerçekleştirildi. 23 Haziran - 
4 Temmuz tarihleri arasında İstanbul 
merkezli olmak üzere Niğde, Mersin, 
Adana, Konya, Muğla ile Norveç Oslo 
ve İsveç’te tespit edilen adreslere yö-
nelik operasyon yapıldı. Operasyonda 
İsveç’te de suç örgütü lider-
liği yapan ve hakkında yaka-
lama kararı bulunan İsmail 
Abdo’nun da aralarında 
olduğu 26 şüpheli gözaltına 
alındı. Şüphelilere ait ad-
reslerde yapılan aramalarda 
257 kilogram skunk, 108 
kilogram kokain, muhtelif 
miktarda metamfetamin 
ve 2 adet hassas terazi ele 
geçirildi. Yürütülen soruş-
turmalar sonucunda gözal-
tına alınan şüphelilerden 

7’si hakkında adli kontrol hükümleri 
uygulanırken, 17 şüpheli tutuklanarak 
cezaevine gönderildi. 2 şüpheliyle ilgili 
işlemler ise sürüyor.

Yıldız inceledi
Ele geçirilen uyuşturucu maddeler 
emniyette sergilendi. Sergiyi İl Emni-
yet Müdürü Selami Yıldız da yerinde 
inceledi. Sergi sonrası açıklamalarda 
bulunan Yıldız, “Bizden desteğini 
esirgemeyen İsveç polisine teşekkür 
ederiz” dedi. DHA

İstanbul merkezli 6 il ve Norveç’in başkenti Oslo ile İsveç’te düzenlenen eş za-
manlı operasyonlarda ele geçirilen 365 kilogram uyuşturucu emniyette sergilendi

Fenomen kavgası

OLAY, geçtiğimiz akşam 
Üsküdar Mimar Sinan 
Mahallesi’nde meydana 

geldi. İddiaya göre, sosyal med-
yada çok sayıda takipçisi bulunan 
“SolKanatEnes” isimli hesabın 
sahibi E.E. (21) ile başka bir hesap 
sahibi olan M.C.T. (24) arasında 
internet üzerinden sözlü tartışma 
yaşandı. Tartışmanın devam etme-
siyle birlikte taraflar, karşı karşıya 
gelmek amacıyla randevulaşarak bir 

buluşma planladı. Buluşma sonrası 
çıkan kavgada yumruklar havada 
uçuştu. O anlar, bir vatandaşın cep 
telefonu kamerasına yansıdı. Çev-
redeki vatandaşların ihbarı üzerine 
olay yerine polis ekipleri sevk edildi. 
Olaya karışan iki şahıs yakalanarak 
gözaltına alındı. Hakkında ’kasten 
yaralama’, ’tehdit’ ve ’hakaret’ 
suçlarından soruşturma başlatılan 
şüpheliler, emniyetteki işlemlerinin 
ardından adliyeye sevk edildi. DHA

Üsküdar’da sosyal 
medya platformu 
üzerinden birbirle-
rine hakaret eden 
şahısların buluş-
masında çıkan 
kavgada yumruk-
lar havada uçuştu. 
Gözaltına alınan 
şahıslar adliyeye 
sevk edildi

OLAY 15 Temmuz Demokrasi 
ve Şehitler Meydanı’nda yaşandı. 
Kimlik kontrolü yapan polis eki-

bi, şüphelendikleri bir kişiyi durdurarak 
kimliğini göstermesini istedi. Polislere 
bıçak çeken şüpheli, koşarak kaçmaya 
başladı. Yaşanan takipte şüpheli, İsmet-
paşa Mahallesi 49. Sokak üzerinde biber 
gazı sıkılarak etkisiz hale getirildi. Şüphe-
linin yapılan üst aramasında isminin S.U. 
olduğu tespit edildi. Gözaltına alınan 
şüpheli S.U., polis merkezine götürüldü. 
DHA

Sultangazi’de denetim yapan polis 
ekiplerine kimlik göstermeyen bir 
kişi, polislere bıçak çekerek kaçtı. 
Takip sonrasında yakalanan S.U. 
isimli şüpheli gözaltına alındı

Arnavutköy’de otomobilini emniyet şeridinde durduran O.Y. 
isimli sürücüye, araçtan inmek için kapıyı açtığı sırada minibüs 
çarptı. Kazanın etkisiyle yola savrulan sürücü hayatını kaybetti

ISTANBUL merkezli Sam-
sun, Antalya ve Ankara’da eş 
zamanlı operasyon gerçekleş-

tirildi. Haklarında, FETÖ’nün güncel 
medya yapılanması içinde faaliyet 
yürüttüğü, daha önce işlem yapılan 
kişilerle para transferi ve irtibatı bu-
lunduğu, ByLock kullananlarla iletişim 
kurduğu ve benzer içerikli sosyal med-
ya paylaşımları yaptığı belirlenen 10 
kişi tespit edildi. Aynı dosya kapsamın-

da şüpheli konumda olanlarla ortak 
baz kayıtları da bulunduğu belirlenen 
kişilerin, FETÖ/PDY ile bağlantılı 
kurum ve kuruluşlarla da bağlantıları 
olduğu belirlendi. Çalışmaların ar-
dından şüphelilere yönelik operasyon 
düzenlendi. Operasyonda 10 şüpheli 
gözaltına alındı. Şüphelilerin evlerinde 
yapılan aramalarda çok sayıda dijital 
materyal ile 1 adet ruhsatsız tabanca 
ele geçirildi. DHA

FETÖ’ye darbe ISTANBUL’UN Esenyurt 
ilçesinde bir adam küfürlü 
konuşan şahısları uyarınca 

ortalık karıştı. Çıkan sözlü tar-
tışmada “Duymak istemiyorsan 
kulağını kapat” diyen şahıslar ile 
adam tekme tokat birbirine girdiler. 
Yaşanan o anlar kameraya yansıdı. 
Olay, Esenyurt Mehterçeşme Ma-
hallesi’nde yaşandı. İddiaya göre, 
çocuğunu hastaneye götüren bir 
adam, sokakta küfürlü konuşan 
şahısları uyardı. Gelen tepki üzeri-
ne öfkelenen şahıslar ise “Duymak 
istemiyorsan kulağını kapat” diye-
rek cevap verdi. Aralarında çıkan 
sözlü tartışma kısa sürede büyüye-
rek tekme tokat kavgaya dönerken, 
yaşanan o anlar kameraya yansıdı.

Tekme tokat kavga ettiler

Polis soruşturması sonucu 
şüphelilerin gasp olayından 
sonra paranın bir kısmıyla kız 
arkadaşlarına hediye bilezik 
aldıkları öğrenildi. Şüphe-
lilerden Erkan O. ile Emre 
Kılıç Asayiş Şube Müdür-
lüğü’nden, yaşı küçük olan 
U.A.Ö. ise Çocuk Şube Mü-
dürlüğü’nden adliyeye sevk 
edildi. 3 şüpheli tutuklanarak 
cezaevine gönderildi.

3 ŞÜPHELI 
TUTUKLANDI 
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İ nsanlık tarihi boyunca din, sadece inan-
çla sınırlı kalmayan; toplumu şekillendi-
ren, kültürü yoğuran, davranışları

biçimlendiren bir gerçeklik olarak var olmuş-
tur. İslam dini de bu bağlamda, yalnızca bir
inanç sistemi değil; aynı zamanda bir yaşam
biçimi, bir ahlak öğretisidir. Ne var ki günü-
müzde dinin kişi üzerindeki ahlaki dönüştürü-
cülüğünü kaybettiğine dair ciddi bir tespit
yapmak zorundayız. Bu tespitin ana kaynağı
ise ibadetlerin bilinçten ve şuurdan yoksun bir
şekilde yapılmasıdır.

Sosyolojik olarak değerlendirildiğinde, din
sadece bir vicdan meselesi değildir; aynı za-
manda toplumsal ilişkileri düzenleyen, nor-
matif yapıyı oluşturan ve kişiler arasında
etkileşimi biçimlendiren bir kurumdur. Emile
Durkheim’a göre din, toplumsal dayanışma-
nın temel taşlarından biridir. Ancak bu daya-
nışma, ahlaki bir zeminle mümkündür. Eğer
dinin önerdiği, emrettiği badetler ve ameller
kişinin ahlakını dönüştürmüyor, aksine onu
daha da bireyselleştiriyor ve toplumsal ilişki-
lerini yozlaştırıyorsa, orada ciddi bir anlam

kopukluğu vardır.
Kur’an-ı Kerim’de namazın kötülükten alı-

koyacağı ifade edilir. Bu, ibadetin salt şekliyle
değil, içselleştirilmiş haliyle anlam kazandı-
ğını gösterir. Fakat bugün İslam coğrafyası-
nın birçok yerinde, ibadet eden insanların bir
kısmının hayatında yalan, hile, kibir, adalet-
sizlik, hak yeme gibi ahlaki sorunlar yaygın
şekilde görülmektedir. Sorgulanması gereken
asıl mesele de budur: Eğer ibadet ahlakı gü-
zelleştirmiyorsa, ortada bir sorun vardır.

Ve o sorun, “bilinçsiz ibadet”tir.

Günümüz Müslüman toplumlarında ibadet
çoğu zaman şekilsel bir ritüele indirgenmiştir.
Weber’e göre kişinin  davranışı, anlamla
yüklü olduğunda toplumsal bir karşılık bulur.
Ancak bilinçten uzak, ezbere dayalı, ruhsuz
ibadetler kişide ne bir içsel dönüşüm oluştu-
rur ne de topluma olumlu bir katkı sağlar.
Neticede ortaya şeklen Müslüman ama ahla-
ken boşlukta kişiler çıkar.

İslam ahlak dinidir. Peygamber Efendi-
miz’in "Ben güzel ahlakı tamamlamak için
gönderildim" sözü bu durumu net biçimde or-
taya koymaktadır. O’nun ahlakının Kur’an
olduğu vurgusu, her Müslüman için bir reh-
berdir. Ancak ümmetin bugünkü hali, bu ah-
laki mirasa sahip çıkamadığının bir
göstergesidir. Dindarlığın şekle indirgendiği,
bilinç ve şuurdan uzak bir anlayışla yaşan-

dığı bir çağdayız.
Bu noktada çağrımız hem kişiye hem top-

luma yöneliktir: Dindarlık, yalnızca ritüellere
indirgenemez. Namaz, oruç, zekât gibi iba-
detler, ahlaki bir bilinçle yoğrulmadıkça, ki-
şiyi dönüştürmez. Çünkü din, sadece Allah’a
değil, insana ve topluma karşı da sorumluluk
yükler.

Bugün Müslüman toplumların temel
sorunu maddi değil, ahlakidir. Bu ahlaki 
çözülüş; ailede, okulda, iş yerinde, siyasette,
hatta ibadethanelerde kendini göstermekte-
dir. Toplumun yeniden inşası için ibadet 
bilincinin, ahlaki şuurun ve toplumsal sorum-
luluk duygusunun yeniden kuşanılması 
zorunludur.

Çünkü şunu asla unutmamalıyız: Ahlaksız
bir dindarlık, dine yapılan en büyük ihanettir.

İbadet ve ahlak: 
Bilinçsiz dindarlığın çıkmazı

Onur KARAKOÇ
onrkarakoc75@gmail.com

Kelamdan Kaleme

İ ki kez kanser atlatan ve ceza-
evine girmesinin ardından ya-
şadığı kanser rahatsızlığının

nüksetmesi tehlikesi ile karşı kar-
şıya, 3 buçuk ayda 18 kilo veren tu-
tuklu Beylikdüzü Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık cezaevine
gönderildi. Çalık'ın son fotoğrafı
ortaya çıktı. Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık'la il-
gili hastane tarafından hazırlanan
raporda "lösemi nüksü açısından
yüksek riskli kabul edilmiş olup
yakın hematolojik takibi uygun
olacaktır" ifadesi yer aldı. Hastane-
den yapılan açıklamada "hasta lö-
semi nüksü açısından yüksek riskli
kabul edilerek cezasının infazının
konutta gerçekleşmesi gerekmekte-
dir” ifadeleri kullanıldı.

Riski çok yüksek

Avukatları da cezaevine yeniden
sevk edilen Çalık için acil tahliye
çağrısında bulundu. Yapılan açık-
lamada, “Tutuklu bulunan müvek-
kilimiz, Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık
hakkında, T.C. Sağlık Bakanlığı
İzmir Atatürk Eğitim ve Araştırma
Hastanesi tarafından hazırlanan

07.07.2025 tarihli sağlık kurulu ra-
poru, kamu vicdanında büyük bir
endişe yaratmıştır. Bu resmi ve
kapsamlı tıbbi rapor açıkça göster-
mektedir ki, müvekkilin mevcut
sağlık durumu cezaevi şartlarında
kalmaya uygun değildir ve yeni-
den kan kanseri geçirme riski çok
yüksektir” denildi. 

Bağışıklığı zayıfladı

“Raporda yer alan bilgilere göre
müvekkilin kemik iliğinden alınan
parçada, kan kanserine (lösemiye)
işaret eden hücrelerin sınır değerde
olduğu tespit edilmiştir. Ayrıca mü-
vekkilin bağışıklık sistemi ciddi şe-
kilde zayıflamıştır” denilen
açıklamada, “Vücudu mikroplara
karşı savun- masız hale gelmiştir.
Özellikle beyaz kan hücrelerinde
düşüklük görülmüş, bu da enfeksi-
yonlara yakalanma ve ağır ateşli
hastalıklar geçirme riskini artır-
maktadır. Bunun yanı sıra, müvek-
kilde ciddi kilo kaybı ve yeter- siz
beslenmeye bağlı güçsüzlük mev-
cuttur. Bütün bu belirtiler birlikte
değerlendirildiğinde, uzman dok-
torlar cezaevi koşullarının hayati
tehlike doğurabileceği uyarısında

bulunmuştur. Tüm bu hayati risk-
ler göz önüne alınarak, tarafımızca
hazırlanan ve 08.07.2025 tarihinde
İstanbul Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı'na sunulan dilekçede, Ceza Mu-
hakemesi Kanunu'nun 103/1 ve
103/2 maddeleri gereği acil tahliye
talebinde bulunulmuştur” ifadele-
rine yer verildi. 

Tahliye çağrısı

Açıklamanın sonunda, “Dilekçeye,
tam teşekküllü bir devlet hastanesi-
nin resmi sağlık kurulu raporu da
eklenmiştir. Bu rapor, yalnızca sa-
vunmanın değil, Adli Tıp Kuru-
mu'nun da dikkate almak zorunda
olduğu bir bilimsel belgedir. Unu-
tulmamalıdır ki, yaşam hakkı, ana-
yasa ve uluslararası sözleşmelerle
güvence altına alınmış en temel
insan hakkıdır. Bu hakkın ihlal edil-
mesi, telafisi mümkün olmayan so-
nuçlara yol açabilir. Yetkili tüm
makamları, gecikmeksizin sorum-
luluk almaya; bu bilimsel ve vic-
dani çağrıyı dikkate alarak
müvekkilimizin derhal tahliyesi için
gerekli adımları atmaya davet edi-
yoruz” çağrısı yapıldı. 
HABER MERKEZİ

İki kez kanser atlatan ve biyopside tespit edilen kitle nedeniyle
ameliyat edilen tutuklu Beylikdüzü Belediye Başkanı Murat Çalık'ın
son fotoğrafı ortaya çıktı. Çalık'ın 3 buçuk ayda 18 kilo verdiği
öğrenildi. Ameliyat olduktan 4 gün sonra önceki gün cezaevine
gönderilen Çalık'ın, yeniden hastaneye kaldırıldığı öğrenildi

3  BUcUK AYDA 
18 KİLO VERDİ!

GÜNCEL

10 kişi daha 
gözaltında!
İBB’ye yönelik yürütülen soruşturma kapsamında yeni bir operasyon yapıldı. 10 şüpheli
gözaltına alındı. Gözaltına alınanlar arasında Murat Ongun’un şoförü, Fatih Keleş’in şoförü,
Kadriye Kasapoğlu’nun şoförü,  Ağaç A. Ş. Çalışanı ve birçok iş insanı bulunuyor

İstanBul Cumhu-
riyet Başsavcılığı'nın
İstanbul Büyükşehir

Belediyesi (İBB)'ne yönelik yü-
rüttüğü 'yolsuzluk' soruştur-
ması devam ediyor.
Soruşturma kapsamında ifa-
desi alınan tanıkların beyanları
doğrultusunda yapılan yeni

operasyonla, İBB Spor Kulübü
Başkanı Fatih Keleş'in şoförü
Hüseyin Yurttaş, İBB Özel
Kalem Müdürü Kadriye Kasa-
poğlu'nun şoförü Sabri Caner
Kırca, İBB Başkan Danışmanı
ve MEDYA AŞ
Yönetim Ku-
rulu Başkanı

Murat Ongun'un şoförü Kadir
Öztürk, Mustafa Bostancı, Mu-
hasebeci Zafer Çimen, iş insan-
ları Salih İlhan ve Bulut
Aydöner, Ağaç AŞ. çalışanları
Fatih Yağcı, Murat Or ve Ümit
Polat gözaltına alındı.

Çebi’den bol 
kepçe aşure

Küçükçekmece Belediyesi tarafından Muharrem ayı
dolayısıyla vatandaşlara bolluk ve bereketin sembolü
olan aşure ikram edildi. Aşure ikramında Belediye
Başkanı Kemal Çebi de vatandaşlarla bir araya geldi

Başkan Kemal Çebi vatandaşlara kendi elleriyle aşure
ikram ederken, “Aşure birlik, beraberlik ve paylaşmanın sim-
gesidir. Muharrem ayının maneviyatını komşularımızla pay-

laşıyoruz. Bu ayda yapılan ibadetlerin, Yas-ı Matem orucuna niyet eden
canlarımızın oruçlarının ve lokmalarının Hak katında kabul olmasını di-
liyorum’’ dedi. Aşure standına büyük ilgi gösteren vatandaşlar, etkinlik-
ten duydukları memnuniyeti dile getirerek organizasyonu gerçekleştiren-
lere teşekkür etti. Küçükçekmece Belediyesi Aşevi’nde hazırlanan aşure-
ler yaklaşık bir hafta boyunca; Arenapark AVM önü,  Sefaköy metrobüs
durağı, Fatih Mahallesi Pazar Alanı, Halkalı Marmaray önü ve Söğütlü-
çeşme Meydanı gibi ilçenin farklı noktalarında saat 18:00 ile 20:00 ara-
sında vatandaşlara ikram edilecek. HABER MERKEZİ

Sıcağa karşı 
serin nokta!
Beşiktaş Belediyesi, mevsim 
normallerinin üzerine çıkan hava
sıcaklıkları nedeniyle, geçtiğimiz yıl
olduğu gibi bu yıl da ilçenin birçok
noktasında serinleme alanları 
kurarak ilçe sakinlerine ücretsiz
limonata ve su ikram etti

Hava sıcaklıkları ülke genelinde etkisini
sürdürmeye devam ederken, Beşiktaş Be-
lediyesi vatandaşların serinleyip dinlene-

bilmesi için serinleme noktaları oluşturdu. Ortaköy
Meydanı, Barbaros Meydanı, Köyiçi Meydanı ve Le-
vent Meydanı gibi yoğun kullanılan alanlarda kuru-
lan stantlarda, ücretsiz su ve limonata dağıtımı
yapıldı. 

Takdir ediyorum

Sıcak havada serinleme imkanı bulan Salim Bartınlı,
hizmetten dolayı Beşiktaş Belediyesi’ne teşekkür ede-
rek, “İlginize, duyarlılığınıza, hizmet veren herkese
sevgimle çok teşekkür ediyorum. Havanın sıcaklığın-
dan dolayı geçen sene de aynı hizmet yapılmıştı. Ben
iki tane limonata içiyorum; biri hoş geldin diğeri de
güle güle. Sevgiler, saygılar herkese” dedi. Levent
Meydanı’nda su ve limonata içerek serinleyen Özcan
Çolak ise “Gelen son haberlerde asfalt erimesi bile
söz konusu. Sizin gibi duyarlı belediye temsilcilerinin
insanları düşünmesi ve bu vesileyle halkı serinletmek
için böyle bir uygulama yapmasını gerçekten takdir
ediyorum. Limonata mükemmeldi, nanesini bile dü-
şünmüşsünüz” diye konuştu. DHA

Ağaçlara 
kalkan!

EsEnyurt Belediyesi, ilçenin doğal do-
kusunu ve yeşil alanı tehdit eden teke
böcekleriyle mücadele kapsamında

ağaçlarda ilaçlama çalışmalarına başladı. Park ve
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri tarafından yürütülen
ilaçlama çalışmaları, özellikle parklar, cadde ve so-
kaklardaki ağaçlarda iyileştirme yapılıyor. Ağaçla-
rın koruması altında olan ve kurumalara neden
olabilen teke böceklere karşı tedavi ilaçlama çalış-
maları, bakım ve diğer canlılara zarar vermeyecek
şekilde, uzman ekipler tarafından yürütülmektedir.
Yetkililer, insanlardan da ağaçlarda zararlı böcekler
ya da hastalık belirtileri görüldüğünde belediyeye
bildirmelerini isteyerek, yeşil katmanların korunma-
sına katkı sağladınız. Esenyurt Belediyesi, sağlıklı
ve sürdürülebilir bir çevre için ağaçlandırma ve
bakım aralığı aralıksız sürdürüleceğini vurguladı.



İ BB, çiftçilere destek kapsamında; İs-
tanbul’un iklim ve toprak şartlarına
uyum sağlayacak, verimi yüksek fide

ve tohum denemelerini çiftçilerin oluruyla,
bazı tarlalarda gerçekleştirdi. 2023 yılı hu-
bubat ekim döneminde, gönüllü çiftçilerin
desteğiyle, toplam 130 dekar alana 7 çeşit
buğday; 82 dekar alana da 4 çeşit arpa
ekimi yapıldı. Ekimi gerçekleştirilen 5 çeşit
yerli buğday tohumu, Tarım ve Orman Ba-
kanlığı Araştırma Enstitüleri tarafından ge-
liştirildi. Bu yılın deneme ekimleri Çatalca
Çanakça Köyü’nde çiftçi Numan Balcı ta-
rafından 30 dekarlık tarlada gerçekleştirildi.
İBB Başkan Vekili Nuri Aslan, bu yılın de-
neme hasadına çiftçi Balcı ile birlikte tanık-
lık etti. 

Hepinize selamı var

Konuşmasına, “Gönül isterdi ki bu vizyo-
nun sahibi, bu düşüncenin sahibi olan Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Sayın Ekrem
İmamoğlu da yanımızda olsaydı” sözleriyle
başlayan Aslan, “Bugün kendisi, olmayan
kanıtlarla, mesnetsiz iddialarla Silivri zin-
danlarında tutuluyor. Dün kendisini ziyaret
ettim, konuştum. Her birinize selamları var.
‘Güzel günler yakındır’ diyor. Dimdik
ayakta. Sağlığı yerinde. ‘Çatalca'ya gidece-
ğiz yarın. Buğday hasat programına katıla-
cağım,’ dedim. ‘İlk konuştuğumuzda,
‘İstanbul'da tarım mı olur? İstanbul'un çe-
perinde tarım mı olur? İstanbul'un toprak-
ları İstanbulluyu doyurur mu’’ diye
düşünüyorlardı ve herkes televizyonlarda,
sosyal medyada eleştiriler yapıyordu sizin
için. Ve siz diyordunuz ki ‘Biz yılmayacağız,
durmayacağız ve başaracağız.’ Pendik'ten
Şile'ye, Beykoz'dan Silivri'ye, Silivri'den Ça-
talca'ya, her noktada, hiç durmadan ilerle-
dik. Bugün de geldiğimiz nokta bu. Biz,
üreten Türkiye'den yanayız. Kim dün,

bugün, yarın Çatalca'ya hizmet etmişse;
kim dün bugün, yarın İstanbul Büyükşe-
hir'ine hizmet etmişse? Kim dün, bugün,
yarın Türkiye'ye hizmet edecekse ve et-
mişse, biz onların önünde saygıyla eğilme-
sini de bilenleriz” dedi. 

Desteği büyüttük

Aslan, “İlk olarak 2020 yılında, yazlık sebze
fidesi üretimi yapan çiftçilerimize fide des-
teği verdik. Sonraki yıllarda bu destekleri-
mizi büyüttük, çoğalttık. Kışlık fide
desteğinden tohum desteğine, gübreden
mazota, sulama suyundan ekipman deste-
ğine, hayvan yemi, arı yemi, hatta balıkçılık
desteğine kadar her alanda üreticimizin ya-

nında olduk. Aynı zamanda, tarımda yeni-
likçi ürünlerin ve yerli tohumların tanıtımı
için çalıştık. İstanbul’un iklim ve toprak ko-
şullarına uyumlu, hastalıklara dayanıklı, ve-
rimli çeşitleri çiftçilerimizle birlikte
belirledik. Bu çeşitleri destek kapsamına
aldık, çiftçimize ulaştırdık. 2024 yılında ek-
meklik buğday, yemlik arpa ve yulaf to-
humu destekleri sağladık. Toplamda 2 bin
382 çiftçimize, 1990 ton tohum dağıttık.
2024-2025 üretim sezonunda; 232 dekar
alanda 17 çeşit buğday, 130 dekar alanda 9
çeşit arpa, 30’ar dekar alanda yulaf ve triti-
kale denemeleri gerçekleştirdik” ifadelerini
kullandı. 

Alın teri vurgusu

“Sizlerin emeği, bizim desteğimizle İs-

tanbul’da tarım yeniden yeşerecek. Top-
rağımızın bereketi korunacak” diyen
Aslan, “Ekrem Başkanımızın dediği gibi;
‘İnsanlarımız üretecek, diğer insanları-
mız sağlıklı beslenecek, çocuklarımızla,
gençlerimizle geleceğe umutla bakaca-
ğız.’ Emeğiniz emanetimizdir. Nasıl Bü-
yükşehir Belediye Başkanı’nın emaneti
üstümüzdeyse, sizin emeğinizin emaneti
de Çatalca Belediye Başkanı'mda, Silivri
Belediye Başkanı’mda, Şile Belediye
Başkanı’mda, Beykoz Belediye Baş-
kanı’mda, Pendik Belediye Başkanı-
mızda. Hayırlı, bereketli olsun bu hasat
dönemi diyorum. İnşallah bu yokluktan
ve yoksulluktan kurtulacağız. Bunun tek
yolu var: Üreterek, çalışarak, alın teri
akıtarak yapacağız bunu. Hiçbir gün ha-
nelerimize haram lokma girmedi. Bizim
her şeyimiz alın teriyle oldu. Cenabı
Allah şeytanın şerrinden, iftiracının şer-
rinden, kötünün şerrinden hepimizi ko-
rusun. Allah hepimizin yardımcısı olsun”
açıklamasını yaptı. 
HABER MERKEZİ
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Bahadır SÜGÜR
gercekcatalca@gmail.com

HAYATIN GERÇEKLERİ

Ç atalca’nın gerçek gündemine hoş geldiniz…
Çatalca’nın gündemini hala siyaset sanan
varsa, yanılıyor. Yani sonuçta siyaset te var, var

ama belli bir kesimde var. AK Parti İlçe Başkanı kim
olsun sorusunun cevabının yüzde 90 oranında Mesut
Üner olmasının dışında pek te siyaset konuşulmuyor
ilçede... 

Çünkü bu aralar vatandaşın dilinde ne kongre var,
ne atama, ne meclis.

Şu an herkesin tek derdi: Çöp ve sivrisinek!
Sosyal medyaya şöyle bir göz atın. Mahalle 

gruplarında, yerel sayfalarda, ilçe profillerinde her
gün onlarca paylaşım...

"Ağzına kadar dolmuş çöp konteyneri",
"Taşmış, etrafa saçılmış torbalar",
"Pislik içinde kalan sokaklar",
"İlacın yüzünü görmeyen mahalleler",
"Sivrisinekten gece uykusuz kalan çocuklar"...
Her gün bu ve buna benzer yüzlerce mesaj alıyoruz.
Öyle ki, bizim sayfalarımızda gelen tüm şikayetleri

yayınlamaya kalksak, inanın her gün onlarca çöp
fotoğrafı, sinekle ilgili onlarca video paylaşmamız
gerekecek.

Buna ne bizim sayfa yeter, ne halkın siniri…
Halk açık açık söylüyor: "Temizlik konusunda bele-

diyeye tepkimiz var. Dinleyen yok. Çatalca sadece
merkezden ibaret değil.”

Bunu biz demiyoruz. Mahalle mahalle, sokak
sokak paylaşan, videolu anlatan, yüzünü gizlemeden
isyan eden vatandaş söylüyor.

Ve bu tepki öyle bir iki kişinin sesi değil. Her ke-
simden insan aynı şikayette buluşuyor. Gençler, yaşlı-
lar, esnaflar, kadınlar...

Herkes aynı cümleyi kuruyor:
"Çatalca Çöp ve Sinek içinde kaldı."
Konteyner var ama işlevsiz.
Boşaltmalar nedense çok geç yapılıyor.
Bazı mahallelerde yeterli sayıda konteyner bile yok.
Olanların da dibi delik, ağzı açık, çevresi perişan.
Bir de üzerine çöplerin kenara, sağa sola rastgele

atılması eklenince manzara tamamlanıyor.
Şehir değil, adeta bir atık sahası gibi duruyor bazı

noktalar. Birde konteynerlerin çevresi hiç yıkanmıyor.
Bu yönde çok şikayet var. Özellikle yaz aylarında sık
sık yıkanmalı ve ilaçlanmalı...

Ve bütün bu çöpler, doğal olarak başka bir felaketi
daha tetikliyor:

Sivrisinek istilası!
Yazın ortasındayız. Pencereleri açamıyoruz.
Akşamları dışarıda oturmak hayal oldu.
Sinek ilacı da fayda etmiyor, spiraller boşa yanıyor.
İlaçlama araçlarını gören yok! Zaten olsa da cok

geç kalınmış bir önlem olur. 
Mahalle sakinleri kendi imkanlarıyla sinek savar

almaktan, limon yağı sürmekten başka çare bulamı-
yor.

Ama yetmiyor işte.
Bir sabah kalkıyorsun, kolun şişmiş, ayağında 

kabarma...
Sinekle birlikte uyanıyorsun, sinekle birlikte

yatıyorsun.
Çatalca'nın dereleri, boş arazileri, su birikintileri,

terk edilmiş bahçeleri… Hepsi sinek üretim merkezi
haline gelmiş durumda.

Ve işin en kötüsü, herkes bu işin bu noktaya gelece-
ğini aylardır biliyordu.

Ama gereken ilaçlama ne zaman yapıldı?
Hangi sıklıkla yapıldı?
Kaç mahalleye gidildi, kaçına hiç gidilmedi?
"İlaçladık" demekle olmuyor. Gören var mı? Etki-

sini yaşayan var mı?
Sokak sokak, cadde cadde gezip sorunları yerinde

tespit etmeyen bir hizmet anlayışıyla bu işin içinden
çıkılmaz.

Çünkü artık mesele basit bir çevre temizliği 
meselesi değil.

Bu halk sağlığıdır.
Bu insan hayatıdır.
Gerek Büyükşehir, gerek İlçe Belediyesi bu zaman-

larda en çok bu konu üzerinde mesai harcamalı... 
İşin ilginç tarafı, bu kadar şikayet, bu kadar görsel,

bu kadar video sosyal medyada dönerken, hala birile-
rinden "Her şey yolunda" pozları gelirse şaşırmayın.

Oysa vatandaş başka bir şey söylüyor:
"Belediye temizlikte yetersiz. Sinek konusunda 

ilgisiz."
Bizim tek dileğimiz, bu feryatların artık duyulması.
Ve acilen önlem alınması.
Bugün yapılmayan temizlik, yarın başka sağlık so-

runlarını beraberinde getirecek.
Bugün önlenmeyen sivrisinekler, yarın başka hasta-

lıkların taşıyıcısı olabilir.
İş işten geçmeden, artık harekete geçilmeli.
Çatalca’yı seviyoruz.
Ama bu haliyle değil!
Temiz, düzenli, sinekten arınmış, huzurlu bir 

Çatalca istiyoruz.
Yani aslında çok da bir şey istemiyoruz.
Alt tarafı çöp, alt tarafı sinek yahu!

Çöp gibi sorun sinek gibi
derdimiz var!

Çatalca’da düzenlenen ‘Buğday Hasat Etkinliği’nde konuşan 
İBB Başkan Vekili Nuri Aslan, “Hiçbir gün hanelerimize haram
lokma girmedi. Bizim her şeyimiz alın teriyle oldu. Cenabı 
Allah şeytanın şerrinden, iftiracının şerrinden, kötünün şerrinden
hepimizi korusun. Allah hepimizin yardımcısı olsun” dedi

HARAM LOKMA
YEMEDIK!

Çatalca Belediye Başkanı Güzel de “Ça-
talca'yı sadece üreten değil, ürettiğini
markalaştıran, katma değerli hale geti-
ren bir ilçe yapmak en büyük amacımız.
'Üreten kent Çatalca’ vizyonumuzla he-
defimiz nettir. Kadın üreticilerden çiftçi-
lerimize, hayvancılıkla uğraşan
yetiştiricilerimizden tüm üreticilerimize
kadar herkesin emeğine değer katmak,

ilçemizi İstanbul'un üretim üssü haline
getirmek, ürünlerimize marka değeri
kazandırmak ve Çatalca’mızın bereketli
topraklarının bereketini arttırmaktır.
Bizim belediye başkanlığı vizyonumuz,
altyapı ve üstyapı hizmeti yaparken,
aynı zamanda sosyal belediyecilik anla-
yışıyla hareket etmek, bir kentin çocuk-
larına Halk Süt dağıtmak, çocuklar için
kreşler açmak, gençlerine burs ve yurt
desteği sunmak, 0-4 yaş arası çocuğu
olan annelere ücretsiz ulaşım imkanı
vermek, emeklilerimize pazar desteği
sağlayarak ve dar gelirli vatandaşlar
için kent lokantaları açmak da sosyal
belediyeciliğimizin asli görevlerinden
bir tanesidir” dedi. 

HEDEFiMiZ NET

Soykırım beyaz perdede
Kültür ve Turizm Bakanlığı Sinema Genel Müdürlüğü'nün desteğiyle 15 Temmuz Derneği'nin hayata
geçirdiği '15 Temmuz Direniş Sahnesi Etkinlik Programı' İstanbul Atlas Sineması'nda düzenlendi. 
Programda Filistin'de yaşanan soykırımı anlatan "Sıfır Noktasından" filmi beyaz perdeye yansıdı

KÜLTÜR ve Turizm Ba-
kanlığı Sinema Genel
Müdürlüğü'nün işbirli-

ğiyle 15 Temmuz Derneği tarafın-
dan '15 Temmuz Direniş Sahnesi'
etkinlikleri düzenlendi. '15 Temmuz
Destanı' isimli belgeselin izlenmesi
ile başlayan programda, Filistinli
yapımcı ve sanat yönetmeni Hanna
Atallah ile söyleşi gerçekleştirildi.
Programda daha sonra Filistin'de
yaşanan soykırımı anlatan 'Sıfır
Noktasından(From ground zero)'
isimli film izleyicilerle buluştu. Filis-
tinli yönetmen ve yapımcı Rashed
Masharawi'nin yapımcılığında ha-
yata geçirilen 'Sıfır Noktasından'
filmi, Gazze'de soykırım devam
ederken 22 genç sinemacının çektiği
kısa filmlerden oluşuyor. Film aynı
zamanda Gazze'de çekilen son film
olma özelliğini de taşıyor. Programa
İstanbul Valisi Davut Gül, Beyoğlu
Kaymakamı Abdullah Atakan Ata-
soy, 15 Temmuz Derneği Başkanı
İsmail Hakkı Turunç, Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı Sinema Genel Mü-
dürü Birol Güven ve çok sayıda
vatandaş katıldı.

İşgal zor değil!

Programda konuşan İstanbul Valisi
Davut Gül, “Üzerinden 9 sene geç-
mesine rağmen hepimizin kimi
zaman hatırladığı, kimi zaman
unuttuğu olaylar var. Bu kendi özel
hayatımızda da böyle. Bunun sine-
maya aktarılması ya da sinemadaki
buna benzer olaylarla o günü hatır-
lamamız, gelecekte olabilecek tehli-
kelere karşı yeni nesilleri daha
duyarlı hale getirmiş olur. Bu ne
demek? Şu demek. Türkiye kuruluş
itibariyle birçok müdahaleyle karşı-
laştı. Darbeler oldu müdahaleler
oldu ve 15 Temmuz'a kadar da va-

tandaşın, milletimizin bu darbelere
karşı bir direnci olmadı. Aslında 15
Temmuz yapılırken de düşünülür-
ken de bunu kendi aralarında ko-
nuştuklarında üç aşağı beş yukarı
bunu anlattılar. Sonraki dönemlerde
bunu gördük. Cumhurbaşkanımızın
cesareti dirayeti, milletimizin feraseti
15 Temmuz'u diğer darbelerden
farklı kıldı. Ama ondan daha önem-
lisi şu 9 yıl önce 15 Temmuz oldu-
ğunda denildi ki bu darbenin
ötesinde bir işgal planı. O zaman
bazıları ya acaba öyle midir, değil
midir diye düşünürken bugün şunu
gördük yakın coğrafyamızda as-
lında bir ülkenin işgal edilmesi ya da
bir ülkenin herhangi bir müdahaleye
açık olması tahmin ettiğimiz kadar
da zor değilmiş” dedi. 

Bir direniş sineması

Sıfır Noktasından (From Ground
Zero) film yapımcısı Hanna Atallah
ise "Benim bu akşam burada ki
rolüm Filistin sinemasına dair konu-
şacağım şeyler esasında Filistin si-
nemasının bir direniş aracı olması.
Esasında Filistin sineması bir dire-
niş sineması bizde Filistinli yapımcı-
lar olarak sinema aracılığıyla
direnişimizi ve hikayemizi anlat-
maya çalışacağız. 
Direniş çok geniş bir kavram özel-
likle biz Filistinliler olarak bir işgal
altında yaşıyoruz. O yüzden şuan
Gazze’de bir soykırım savaşı var. Bu
şartlarda bunun gölgesinde yaşıyo-
ruz. Esasında bazı şeyler halk tara-
fından biliniyor olsa da biz Filistin
olarak Filistin’de bazı televizyon ka-
nalları ve yayın organları aracılığıyla
bizim hikayemizin bilinçli bir şekilde
tahrif edilmiş olmasından dolayı
doğru hikayeyi sunmaya çalışıyo-
ruz” diye konuştu. DHA

Balonlarla uğurlandı
Lenfoma teşhisi konu-
lan 6 yaşındaki Kaza-
kistanlı Zeine Seitkul,

Türkiye'de geçirdiği 6 aylık tedavi
sürecinin ardından sağlığına ka-
vuştu. Taburcu oluşunu kutlamak
için hastane bahçesinde Kazakis-
tan bayrağının
renklerini taşıyan
balonlar gökyüzüne
bırakıldı. Sağlığına
kavuşan Seitkul,
“Benim adım Zeine,
Oğuzhan Bey’e çok
teşekkür ederim,
hepsine çok 
teşekkürler. Büyü-
yünce doktor 

olmak istiyorum” dedi.

Sıkıntı yaşamadık

Baba Destan Seitkulov ise “Altı ay
önce kızımın annesiyle birlikte te-
davi için Türkiye’ye geldik. Önce-
likle herkese çok teşekkür etmek

istiyorum. Bu, Allah’ın bize verdiği
bir sınav. Her şeyden önce Allah’a
şükrediyorum. Buradaki en iyi
doktorlardan biri Doç. Dr. Oğuz-
han Babacan. Bizi çok etkiledi, bi-
limsel yaklaşımıyla büyük bir
güven verdi. Ayrıca hemşirelerin

hepsi bize çok yardımcı
oldu. Her konuda yanımızda
oldular. Biz yabancı bir ülke-
deyiz ama Türkiye’de kendi-
mizi hiç yabancı gibi
hissetmedik. Sanki kendi
evimize gelmiş gibi karşı-
landık. Kendi ülkemizdeki
gibi ilgi ve anlayışla karşı-
laştık, hiçbir sıkıntı yaşama-
dık” diye konuştu. DHA



A A muhabirinin derlediği bilgilere göre, TBMM'de görüşü-
len kanun teklifiyle, Optisyenlik Hakkında Kanun'daki de-
ğişiklik yapılması öngörülüyor. Teklife göre, optisyenler,

müessese faaliyetlerine ilişkin kayıtları, Sağlık Bakanlığınca be-
lirlenen usul ve esaslara uygun olarak tutmak zorunda olacak.
Optisyenlik uygulamalarına aykırı hareket edenlere 100 bin lira-
dan 1 milyon liraya kadar idari para cezası verilecek. "Optisyen-
lik uygulamaları", "optisyenlik müessesi", "mesul müdür",
"müessesede bulunma", "istisnalar", "optisyenlik ünvanı",
"kayıt" ve "denetim" kapsamındaki yasakların 5 yıl içinde tekrarı
halinde idari para cezası 2 kat uygulanacak ve bu süre içinde
"optisyenlik uygulamalarına" üçüncü defa aykırı davranan optis-
yen 1 yıl süreyle meslekten menedilecek.

Odalara üyelik şartı

Kamu kurum ve kuruluşları ile kamu iktisadi teşebbüslerinde
asli ve sürekli kadrolarda çalışanlar ile gözlükçülük ruhsatna-
mesini haiz olup aynı mekanda eczacılık faaliyetini birlikte
yapan eczacılar hariç olmak üzere odalara üye olmayan optis-
yen-gözlükçüler, mesleki faaliyette bulunamayacak.
Optisyenlik işletmesi açıp işletmek isteyen gerçek kişiler ile özel
hukuk tüzel kişileri, müesseselerini 30 gün içinde bağlı bulun-
dukları ticaret veya esnaf siciline tescil ettirmekle ve sicil gaze-
tesinde ilan ettirmekle yükümlü olacak. Sınırları içinde odaya
kayıtlı en az 150 meslek mensubu bulunan her ilde bir oda
kurulacak. Genel kurul, odaya kayıtlı üyelerin toplanması
ile oluşacak ve yılda bir defa eylül ayında toplanacak.

Ceza verilecek

Teklifle, optisyen-gözlükçüler odalarının yanı sıra Türk
Optisyen-Gözlükçüler Birliğine yönelik düzenlemelere de
gidildi. Ayrıca, kanun ve meslekle ilgili diğer mevzuatın
kendisine yüklediği görevleri yerine getirmeyen, meslek
onuruna uymayan eylem ve davranışlarda bulunan veya

birlik genel kurulu kararlarına aykırı hareket eden meslek men-
suplarına "kınama", "para cezası" ve "meslek icrasını dur-
durma" gibi cezalar uygulanacak.

Haksız rekabete darbe

Türk Optisyen-Gözlükçüler Birliği Başkanı Ergün Karaçanak da
söz konusu teklifle birlik

organ ve yetkilerinin
yeniden yapılan-

dırılacağını be-
lirterek,

böylece
birliğin
tam ma-
nasıyla
faaliyet-

lerini icra edeceğini söyledi. Teklifle, meslektaşlarının kamuya
daha sağlıklı hizmet vermesi ve etkin denetiminin sağlanaca-
ğına işaret eden Karaçanak, “Düzenlemeyle getirilecek odalara
üyelik şartıyla, sahte diplomaların önüne geçecek çifte kontrol
mekanizması ve mesleki disiplin sağlanacak. Böylece, tüketiciyi
korsan optisyenlerden korumuş olacağız. Ayrıca, tüketiciler şi-
kayetlerini doğrudan odalarımız vasıtasıyla da yapabilecek.

Böylece biz de uzlaştırma ve
problem çözmede daha etkin
olacağız. Ayrıca, halihazırda
yasak olan internet üzerinden
tıbbi cihaz kapsamındaki
ürünlerin satışını artık biz de
denetleyebilecek ve gördü-
ğümüz usulsüzlükleri gerekli
cezai işlemlerin yapılması
için ilgili idarelere bildirece-

ğiz. Vatandaşın internetten
değil optisyenlerden alışveriş

yapması, göz sağlıkları açısın-
dan önem taşıyor. Ayrıca meslek-

taşların teknolojiye uyum
sağlaması noktasında alabile-

ceği eğitim ve çalışmalar yö-
nüyle bu kanun, bizim için

büyük bir kazanım olacak.
Optisyenlik, zincir mağa-
zaların ticaret için yaptığı
bir meslek olmaya baş-
ladı. Bu düzenleme, hak-
sız rekabetin önüne
geçilmesi için de büyük

fayda sağlayacaktır” dedi.
AA
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Görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Seçkin ULA 
Savaş ATAK

Halit AYDINGÖZ

aa muhabirinin derlediği bilgilere göre,
Trump'ın göreve gelmesinin ardından gün-
demden düşmeyen gümrük tarifeleri piyasa-

ların yönü üzerinde etkili olmaya devam ediyor. ABD
tarafından açıklanan son tarife kararları sonrası bundan
sonra da daha ağır tarifelerin gelebileceğine dair endişe-
ler arttı. Bu durum ithal mallara uygulanan yüksek ver-
gilerin küresel ekonomik büyümeyi olumsuz
etkileyebileceğine dair öngörüleri öne çıkardı.

Mektup yayımladı

Trump, bu hafta Japonya ile Güney Kore'ye yönelik
mektuplarında bu ülkelerden 1 Ağustos'tan itibaren
ABD'ye gönderilen tüm ürünlere, sektörel tarifelerden
ayrı olarak yüzde 25 gümrük vergisi uygulanacağını bil-
dirdi. Trump, Malezya, Kazakistan, Tunus, Güney Af-
rika, Bosna Hersek, Endonezya, Bangladeş, Sırbistan,
Kamboçya, Tayland, Laos ve Myanmar'a yönelik tarife
oranlarını içeren mektupları yayımlamıştı. Söz konusu
mektuplarda Trump, uygulanacak tarife oranlarının,
Malezya, Kazakistan ve Tunus için yüzde 25, Güney Af-
rika ve Bosna Hersek için yüzde 30, Endonezya için
yüzde 32, Bangladeş ve Sırbistan için yüzde 35, Kam-
boçya ve Tayland için yüzde 36, Laos ile Myanmar için
yüzde 40 olduğunu duyurmuştu.

5,81 dolara çıktı

ABD Başkanı Donald Trump, bu kararlardan sonra
bakır ithalatına yüzde 50 tarife getireceklerini söyledi.
Trump'ın politikaları emtia piyasasında sert dalgalan-
malara neden olurken, özellikle bakır fiyatlarında sert
yükselişler görüldü. Söz konusu kararın ardından bakı-
rın libresi uluslararası piyasalarda 5,81 dolarla rekor
kırdı. Bakırın libresindeki yükseliş haziran sonuna göre
yüzde 10'u, geçen yıl sonuna göre de yüzde 40'ı aştı. Ha-
lihazırda bakır piyasasında arz endişeleri bu yıl fiyatların
yükselmesine neden oldu. Çin'in talebinin gücünü koru-
ması da bakır fiyatlarını olumlu etkiledi. Küresel olarak
artan arz yönlü sorunlar da bakır fiyatlarında yükselişe
neden oldu. Bakır madenciliği şirketi Teck Resources, Şi-
li'deki iki operasyonda üretimde aksama yaşandığını bil-
dirdi. Londra Metal Borsasında bakır stoklarının
azalması da fiyatları yukarı yönlü etkiledi. Kongo De-
mokratik Cumhuriyeti'nde, Kamo-Kakula bakır işlet-
mesi sismik aktiviteden etkilendi ve bu da işletmenin
yeraltı kısmının su altında kalmasına neden oldu. Vadeli
işlem ve emtia piyasaları uzmanı Zafer Ergezen, AA
muhabirine yaptığı değerlendirmede, öncelikle ABD'nin
dünyanın en büyük ikinci bakır ithalatçısı olduğunu 
vurguladı. AA

BAKIRDAN
tarihi rekor 
ABD Başkanı Donald Trump'ın 
bakır ithalatına yüzde 50 tarife
getireceklerini bildirmesinin
ardından bakırın libresi uluslararası
piyasalarda 5,81 dolarla rekor kırdı

TBMM'de görüşmeleri devam eden kanun teklifiyle, optisyen-gözlükçü işletmelerinin faaliyette bulunmalarına
ilişkin esaslar düzenlenirken, sektör, bu düzenlemeyle korsan optisyenlerin önlenmesini bekliyor.
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KORSAN ICIN
DUZENLEME!

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Fatih Kacır, Yerel Kalkınma Hamlesi Teşvik Programı'nı
değerlendirdi. Kacır, “4 öncelikli yatırım konusu belirledik. Bu başlıklarda

yatırımları destekleyerek topyekun bir kalkınma hamlesini hızlandırıyoruz” dedi
Sanayi ve Teknoloji
Bakanı Mehmet Fatih
Kacır, söz konusu prog-

rama ilişkin sosyal medya hesabın-
dan paylaşımda bulundu. Yerel
kalkınma için "devrim" niteliğinde
bir adım attıklarına dikkati çeken
Kacır, "81 ilimizin potansiyelini ha-
rekete geçirmek, bölgeler arası ge-

lişmişlik farklarını azaltmak ve her
bir ilimizi kalkınma seferberliği-
mize dahil etmek amacıyla Yerel
Kalkınma Hamlesi Teşvik Progra-
mı'nı uygulamaya alıyoruz” değer-
lendirmesinde bulundu. 

4 öncelikli yatırım 

Kacır, uygulama tebliğlerinin
Resmi Gazete'de yayımlandığının
altını çizerek, "Resmi Gazete'de ya-
yımlanan uygulama tebliğleriyle
her şehrimiz için 4 öncelikli yatırım
konusu belirledik. Bu başlıklarda
yatırımları destekleyerek tüm yurtta
topyekun bir kalkınma hamlesini
hızlandırıyoruz." açıklamasında
bulundu. Kalkınma ajansları eliyle
yürütecekleri programla şehirleri
uzmanlaştıracaklarını, yeni istih-
dam alanları oluşturacaklarını,
üretimi teşvik edeceklerini vurgula-
yan Kacır, illerin sosyoekonomik
gelişmişlik seviyesini de yükselte-
ceklerini belirtti. Kacır, Türkiye
Yüzyılı'nın, kalkınmanın ve refahın
yüzyılı olacağına da dikkati çekti.
Kacır, 81 il için belirlenen 324 yatı-
rım konusuna Resmi Gazete'den
ulaşılabileceğini bildirdi.

26 kalkınma ajansı

Paylaşımda, "Yerel Kalkınma
Hamlesi Teşvik Programı"yla

bölgeler arası gelişmişlik farkları-
nın azaltılmasının, bölgelerin re-
kabet güçlerinin artırılmasının
amaçlandığı kaydedildi. İllerin
sosyoekonomik gelişmişlik sevi-
yesinin yükseltilmesi, coğrafi po-
tansiyellerin ve atıl kaynakların
değerlendirilmesi, yerel ihtiyaçla-
rın karşılanması, bölgede üretimi
olmayan, başarı olasılığı yüksek
sektörlerin geliştirilmesi, mevcut
sektörlerin ileri-geri bağlantıları-
nın desteklenmesi ve kümelerin
oluşturulması ile yerel istihda-
mın artırılmasının hedeflendi-
ğine değinilen paylaşımda, şu
bilgilere yer verildi: "Destek yatı-
rım tutarının yüzde 15'i ve 240
milyon liraya kadar nakdi destek
ya da yatırım tutarının yüzde
20'si ve 240 milyon liraya kadar
faiz/kar payı desteği, yüzde 50
yatırıma katkı oranı, KDV istis-
nası, yatırım yeri tahsisi, gümrük
vergisi muafiyeti, sigorta primi
işveren hissesi desteği (6. böl-
gede 12 yıl, diğer bölgelerde 8
yıl), sigorta primi işçi hissesi des-
teği (6. bölge illerinde) verilecek.
Uygulama, izleme ve değerlen-
dirme, Kalkınma Ajansları Genel
Müdürlüğü koordinasyonunda,
26 kalkınma ajansı aracılığıyla
yürütülecek.”  AA

TOPYEKUN
KALKINMA!

Yanıltmaya fahiş ceza
Ticaret Bakanlığı bünyesindeki Reklam Kurulu, bu yılın ilk 6 ayında, tanıtımlardaki
aldatıcılık, bilgi eksikliğinin istismar edilmesi, ekonomik çıkarların etkilenmesi gibi
kusurlar nedeniyle 141 milyon 123 bin 32 lira idari para cezası uyguladı

AA muhabirinin edindiği
bilgiye göre Ticaret Ba-
kanlığı, tüketicinin reklam

ve tanıtım yoluyla yanıltılmasını ön-
lemek için çalışmalarını sürdürüyor.
Bu kapsamda, Bakanlık bünyesin-
deki Reklam Kurulu, aldatma, tüketi-

cinin bilgi ve tecrübe eksikliğinin is-
tismar edilmesi ve ekonomik çıkar-
ların etkilenmesi gibi kusurları
inceliyor. Denetimler sonucu aykırı-
lıkların tespit edilmesi halinde ge-
rekli idari müeyyideler uygulanırken
özel indirim günlerine ilişkin de Rek-
lam Kurulu resen incelemeler yürü-
tüyor. 

12 bin 499 dosya

Kurul, 2025 yılının ilk yarısında, gıda,
sağlık, iletişim, örtülü reklamlar
dahil olmak üzere farklı sektörlerle
ilgili 12 bin 499 dosyayı inceledi. Bu

dosyaların 11 bin 657'si mevzuatta
yer alan başvuru koşullarına uygun
olmama ve başvurunun mevzuat
kapsamı olmaması gerekçeleriyle
incelenmezken, incelenen 842 dos-
yanın 838'si ise karara bağlandı.
Gündeme alınan 838 dosyanın
456'sı için durdurma cezası, 17'si
için durdurma cezası ve erişim en-
geli, ikisi için düzeltme, 225'i için
idari para cezası ve durdurma, 13'ü
için idari para, durdurma ile erişim
engeli kararları verilirken, ilgililer
hakkında 141 milyon 123 bin 32 lira
idari para cezası uygulandı.



GELECEK Partisi İstan-
bul Milletvekili İsa Mesih 
Şahin’in, Nevruz’un milli 

bayram ilan edilmesine ilişkin 
sunduğu kanun teklifi, Türkiye 
Büyük Millet Meclisi (TBMM) 
Genel Kurulu’nda İçtüzük 37. 
madde kapsamında görüşülerek 
oylamaya sunuldu. Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
da daha önce olumlu görüş 
bildirdiği bir konu olması, süre-
ce dikkat çekici bir siyasi boyut 
kazandırdı. Konuşmasına Pen-
çe-Kilit Harekâtında şehit olan 
askerleri anarak başlayan Şahin, 
“Türkiye, milli birlik ve kardeşlik 
adına tarihi bir eşikten geçiyor. 
Bu kardeşliğe sembolik bir katkı 
sunmak için bu kanun teklifini 
Meclise sundum” dedi.

Kardeşliğin sembolü
“Nevruz; Türkistan’dan Ana-
dolu’ya, Mezopotamya’dan 
Rumeli’ye kadar uzanan ortak 
kültürümüzdür” diyen Şahin, 
bu ortak değerin resmi bayram 
olarak kabul edilmesinin toplu-
mu bir arada tutacak sembolik 
bir adım olacağını dile getirdi. 
Hem iktidar hem de muhalefet 
milletvekillerinden bu teklife 
destek beklediğini ifade eden 
Şahin, Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan’ın da benzer bir çağrıda 
bulunduğunu hatırlattı.

Terörsüz bir Türkiye mümkün
Şahin’in konuşmasında öne 
çıkan bir diğer vurgu ise “te-
rörsüz Türkiye” vizyonu oldu. 
Türkiye’nin artık terörün değil, 

barışın konuşulduğu bir döne-
me girdiğini söyleyen Şahin, 
“Türkiye bugün, terörsüz bir 
geleceğin, silahların değil söz-
lerin konuştuğu bir iklimin 
kapısını aralıyor” ifadelerini 
kullandı. Sözlerine “Biz bu top-
raklarda yeniden ortak bir barış 
iradesinin daimî bir kardeşlik 
ikliminin doğacağına inanıyo-
ruz. Nevruz’un resmi bayram 
ilan edilmesi, bu iradenin sem-
bolüdür” diyerek devam eden 
Şahin, barışın yalnızca çatış-
masızlık değil, ortak bir duygu 
ve gelecek tasavvuru etrafında 
buluşmak olduğunu belirtti. 
HABER MERKEZİ 

TEK KELiMELEYLE 
REZALET! Adana Büyükşehir Belediye Başkanı 

Zeydan Karalar’ın tutuklanmasını 
“rezalet” olarak niteleyen CHP Genel 
Başkanı Özel, “Bu zulümler devam 
edecek ama sonları da gelecek” dedi

Gelecek Partisi İstanbul Milletvekili İsa Mesih Şahin, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın resmi 
bayram ilan edileceğini açıkladığı Nevruz’un milli 
bayram ilan edilmesine ilişkin teklif sundu. Sunulan 
kanun teklifi AK Parti ve MHP oylarıyla reddedildi

Kürt meselesi artık bitti!
AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Hüseyin Yayman, “Türkiye’de ret, inkar, asimilas-
yon politikaları sona ermiştir. Dolayısıyla ‘Kürt meselesi’ olarak ifade edilen mese-
le çözülmüştür. Artık, PKK terör örgütünün silah bırakması gündemdedir” dedi

Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Mansur Yavaş, “Eğer gerçekten amaç sadece CHP’li belediye başkan-
larının önünü kesmek, onları çalıştırmamaksa ben hemen bugün görevi bırakmaya razıyım. Yeter ki kara-
lamayın. Yeter ki bir tane iftiracı birisini bulup namusumuzla, şerefimizle oynamayın” ifadesini kullandı

Şerefimizle oynamayın!
ANKARA Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Mansur Yavaş, Sözcü TV’nin 
10 gün süreyle aldığı ekran karartma 

cezasının başlamasına saatler kala katıldığı 
Sözcü TV yayınında, konuştu. “Maalesef 
hukuksuzluklara bugün bir halka daha 
ekleniyor. Zeydan Başkan tutuklandı. Ger-
çekten çok üzgünüz, kendisine geçmiş olsun 
diyoruz” diyen Yavaş, “Basından duyduğu-
muz kadarıyla 10 yıl önceki bir olaydan bu 
şekilde tutuklanması ve bir iftiracının söz-
leriyle tutuklanması, sadece onun sözlerine 
itibar edilmesi son derece üzücü. 10 yıldır 
delilleri değiştirmemiş, kaçma şüphesi ol-
mayan bir şahıs neden tutuklanır. Yargıla-
yın, o da rahatça kendisini savunsun. Mah-
kum olursa herkes cezasını çekmeye razı. 
Bizim dokunulmazlığımız yok” dedi. Yavaş 
şöyle devam etti; “Şöyle bir usul var. Bizler 
belediye başkanları kamu görevlileri olarak, 
diğer kamu görevlileri gibi hakkımızda her-
hangi bir suç isnat edildiği zaman mülkiye 
müfettişleri gelir inceler, yasal haklarımızı 
kullanırız, savunmamızı yaparız. İki türlü 
karar verir. Ya soruşturmaya gerek var, ya 
da gerek yok der. Bunların hepsi atlanıyor. 
Sayıştay gelir, kamu zararı varsa savcılığa 
verir.”

Görevi bırakmaya hazırım
Yavaş, şunları kaydetti; “Tutukluluğun 

telafisi yok. İkincisi bu hukuksuzluklar, 
son zamanlarda belediye başkanlarımıza 
yapılanlar, şunu ifade etmek isterim. Eğer 
gerçekten amaç sadece CHP’li belediye baş-
kanlarının önünü kesmek, onları çalıştırma-
maksa ben hemen bugün görevi bırakmaya 
razıyım. Yeter ki karalamayın. Yeter ki bir 
tane iftiracı birisini bulup namusumuzla, 
şerefimizle, haysiyetimizle oynamayın. Böy-
le bir belediye başkanlığı yapmanın anlamı 
yok. Bu belediye başkanları bu kadar kolay 
tutuklanamaz. Hemen hemen hepsi itibar 
sahibi olduğu için de büyük oylarla seçilmiş 
insanlar. Bizim için ayakkabı kutusuyla 
baklava kutusu arasında hiçbir fark yoktur. 

Hırsız, hırsızdır. Hırsızın partisi olmaz. 
Partinin yüz karasıdır. Arkasında dura-
mayız. Bir kişi yüzünden bütün belediye 
başkanlarını karalamak son derece yanlış. 
Bugün gerçekten çok üzüldüm. Geçen hafta 
Zeydan Başkanla birlikte tutuklu arkadaş-
larımızın hakkını savunmak için uğraşırken, 
bugün Zeydan Başkan maalesef tutuklandı. 
Son derece üzgünüm. Bir an evvel adaletin 
yerini bulmasını istiyorum.”

Susturma amacıyla yapıldı

Sözcü’nün kapatılmasını da eleştiren Man-
sur Yavaş, “Bugün RTÜK, TRT hepsi bi-
zim paramızla yayın yapıyor, maaşlarımızla 
görevlerini yapıyor. Adaletli bir şekilde her-
kese eşit davranmak zorunda. Bunun için 
devlet var. Sözcü TV’ye yapılan susturma 
gayesiyle yapılmıştır. Basın, Parlamen-
to’dan, adliyelerden daha fazla denetim 
yapan bir kuruluştur. Bizleri denetler, yöne-
ticileri denetler. Basını kapattığınız zaman 
hem ifade hürriyetini engelliyorsunuz, 
haber alma hakkımızı da engelliyorsunuz, 
biz sizlerin yoluyla halka da hesap veriyo-
ruz. Halkın haber alma hakkı olduğu gibi 
ortadan kaldırılıyor. Çok üzgünüm. Yanı-
nızdayız. Bugünler geçecek. Hiçbir zaman 
korkmuyoruz” dedi. HABER MERKEZİ
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.
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Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
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Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
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olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

CHP Genel Başkanı Öz-
gür Özel, Adana Büyük-
şehir Belediye Başkanı 

Zeydan Karalar’ın tutuklanma-
sıyla ilgili olarak, “Gerçekten 
kabul edilebilecek bir şey değil, 
tam bir rezalettir” dedi. 
Sözcü TV yayınına katılan 
Özel, “Bu zulümler son olacak, 
olmaya devam edecek. Zulüm-
leri artsın ki sonları tez gelsin” 
ifadesini kullandı. Zeydan Ka-
ralar’ın tutuklanmasına gerekçe 
olarak 11 yıl önceki bir borcun 
AKP döneminde belediyeye iş 
yaptırılan bir firmaya öden-
mesinin gösterilmesinin kabul 
edilemez olduğunu dile getiren 
Özel, “Bu adam 11 yıldır terte-
miz belediyecilik yapmış, halkın 
oylarıyla iki kez büyükşehir 
başkanlığını kazanmış. Suç diye 
anlatılan şey AKP döneminden 
kalan borcun ödenmesi” dedi.

Siyasi tutuklulara  
dikkat çekti
“AKP’yi yenme” suçlamasıy-
la tutuklamaların yapıldığını 

söyleyen Özel, “CHP, fiilen 
uygulanmakta olan ‘AKP’yi 
yenme’ suçundan cezaevinde. 
Bu TCK’da olmayan ama şu an 
uygulamada olan bir suç” diye 
konuştu. Adalet sistemini sert 
bir dille eleştiren Özel, siyasi 
tutuklulara dikkat çekerek; “En 
büyük adaletsizliği Selahattin 
Demirtaş, Figen Yüksekdağ, 
Osman Kavala, Gezi tutuklu-
ları, Tayfun Kahraman, Murat 
Çalık yaşıyor” diye belirtti.

Yeni anayasa yapamayız
RTÜK’ün Sözcü TV’ye uygula-
dığı ekran karartma cezasına da 
tepki gösteren Özel, “Milletin 
cezalandırılmasına göz yuman-
lar şimdi cezayı Sözcü TV’ye 
kesiyor” dedi. Özel, iktidarla 
anayasa masasına oturmak için 
mevcut Anayasa’ya uyan bir 
muhatap gerektiğini söyleyerek, 
“Erdoğan Anayasa Mahke-
mesi’ni tanımıyor, kararlarını 
uygulamıyor. Bu durumda ana-
yasa yapamayız” dedi.  
HABER MERKEZİ

AK Parti Genel Baş-
kan Yardımcısı Hüse-
yin Yayman, Türkiye 

Basın Federasyonu’nun ‘Ana-
dolu Sohbetleri’ programında 
basın mensuplarıyla bir araya 
geldi. Yayman, “Türkiye’de 
ret, inkar, asimilasyon 
politikaları sona ermiştir. 
Dolayısıyla ‘Kürt meselesi’ 
olarak ifade edilen mesele 
çözülmüştür. Artık PKK terör 
örgütünün silah bırakması 
gündemdedir ve böyle bir 
karar alınmıştır. Bu tarihi bir 
adımdır. Bu tarihi adımın 
yavaş yavaş ilerleyerek sonuç 
alacağına yüzde yüz inanıyo-
rum” ifadelerini kullandı.

Hemen şimdi Anayasa
Yeni anayasa çalışmalarına 
değinen Yayman, “Yarın 
değil hemen şimdi yeni ana-
yasa. Çünkü Türkiye küresel 

bir güç haline gelecekse ve 
21’inci asır ‘Türkiye Yüzyı-
lı’na dönüşecekse bizim yeni 
anayasaya ihtiyacımız var. 
Demokratikleşme adımlarını 
zaten AK Parti yapmıştır. 
Bugün bireysel haklar anla-
mında, kolektif haklar anla-
mında, ‘evet şu düzenleme de 
yapılır’ denilen hiçbir adım 
kalmamıştır. Biz meseleyi bir 
etnik kimlik problemi olarak 
görmüyoruz. Biz meseleyi 

bir demokratikleşme projesi 
olarak görüyoruz. Bir hedef 
olarak görmüyoruz, bir süreç 
olarak görüyoruz. Kimse-
yi yargılamıyoruz, tarihe 
bakmıyoruz. Milletimizden 
aldığımız ilham ve referansla 
geleceğe doğru herkesin eşit 
vatandaşlık temelinde bir ve 
beraber olduğu, hiç kimsenin 
kimliğinden dolayı ötekileşti-
rilmediği bir Türkiye hayali-
miz vardır” dedi. DHA

gazete@damga.com

www.damgagazetesi.com

MÜGE SEZER

Sessizlik karartma  
çifte standart!

T ürkiye son yıllarda çok şey gördü, çok şey yaşadı ama 
galiba en çok adaletin ve demokrasinin içinin bu denli 
boşaltıldığını gördü. Her yeni gün, hukukun evrensel 

ilkelerine, medya özgürlüğüne ve siyasetin çok sesliliğine 
indirilen bir yeni darbenin haberiyle uyanıyoruz. Adana Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Zeydan Karalar’ın tutuklanması, 
Sözcü TV’ye 10 gün yayın karartması cezası verilmesi, AK 
Parti iktidarının hem siyasette hem medyada kurduğu baskı 
rejimi ve tüm bunların karşısında devlet eliyle terörist başı 
Abdullah Öcalan’ın sesine alan açılması... Türkiye ne yazık 
ki bir çifte standartlar cumhuriyetine dönüştürülüyor.

Seçmen iradesine darbe
Zeydan Karalar, halkın oylarıyla seçilmiş, Adana gibi 

kritik bir metropolü yöneten bir belediye başkanı. Bugün 
onun tutuklanması sadece bir kişiye karşı değil, doğru-
dan seçmenin iradesine karşı işlenmiş bir suçtur. Yerel 
yöneticilerin yargı sopasıyla hizaya getirilmesi, otoriter 
yönetimlerin sıkça başvurduğu bir yöntemdir. Hatırlayın; 
Ekrem İmamoğlu’na “ahmak” davası bile bu mantığın 
ürünüdür. “Sandıkta yenemiyorsan, yargı yoluyla etkisiz 
hale getir” politikası devrede. Bu, hukuk değil, siyasetin 
yargı üzerinden yürüttüğü bir operasyon halidir.

Gerçekler susturuluyor
Sözcü TV gibi eleştirel yayınlar yapan medya organ-

larına yönelik cezalandırmaların ardı arkası kesilmiyor. 
Son olarak 10 gün boyunca ekranın karartılması, tam 
anlamıyla bir sansürdür. Bu sadece bir televizyon kanalı-
nın susturulması değil; milyonlarca izleyicinin bilgi alma 
hakkının gaspıdır. Medya özgürlüğü yalnız iktidarı des-
tekleyen seslerin değil, muhalif fikirlerin de rahatça ifade 
edilebilmesidir. Ama AK Parti’nin Türkiye’sinde medya, 
sadece iktidar borazanı olduğu sürece yaşama hakkına 
sahip. Geri kalanı için RTÜK sopası her daim hazır.

Totaliterleşen bir rejim var
AK Parti, sadece sandıklarda değil, sokakta, medyada, 

mecliste ve mahkeme salonlarında da üstünlüğünü sağlamak 
için tüm araçları kullanıyor. Cumhurbaşkanlığı sistemiyle 
birlikte yasama, yürütme ve yargı arasındaki denge tama-
men bozuldu. Meclis, sarayın onay makamına dönüştü; yar-
gı ise siyasi iradenin kararlarını uygulayan bir şube haline 
geldi. Bu tek sesli yapı; basını baskı altına alarak, muha-
lefeti kriminalize ederek ve yargıyı araçsallaştırarak tam 
anlamıyla bir totaliter düzen yaratma çabasını barındırıyor.

Öcalan’a serbest İmamoğlu’na yasak
En trajik ve skandal durumsa, terör örgütü PKK’nın 

lideri Abdullah Öcalan’a tanınan imtiyazlarda ortaya 
çıkıyor. Seçim dönemlerinde Kandil’den ya da İmralı’dan 
yayınlatılan mesajlar, açıkça devletin bilgisi ve izniyle ek-
ranlara taşınıyor. Ama aynı devlet, muhalefet lideri potan-
siyeli taşıyan Ekrem İmamoğlu’nu adeta bir gün bile nefes 
aldırmamak için yargı tacizine maruz bırakıyor. Bu nasıl 
bir adalet anlayışıdır? Terörist başına ekran açan devlet, 
neden muhalif belediye başkanlarına kapıları kapatır? 
Bu durum, devletin tarafsızlığını, hukukun bağımsızlığını 
yerle bir eden açık bir skandaldır.

Türkiye buralardan geçti
Türkiye bu tür otoriter eğilimleri geçmişte de yaşadı. 

1980 darbesi, 1990’ların faili meçhulleri, 28 Şubat’ın 
postmodern darbeleri… Ama bugünkü tablo farklı bir şey 
gösteriyor: Bu defa bir askeri cunta değil, sandıktan çık-
mış bir iktidar eliyle demokrasi boğuluyor. Ve bu boğulma 
sessiz sedasız, hukuk kılıfı içinde gerçekleşiyor.

Çarpık düzen değişmeli
Zeydan Karalar’a yapılan, aslında hepimize yapılmış 

sayılmalı. Sözcü TV’ye uygulanan karartma, yalnızca bir 
ekranı değil; hakikatin kendisini karartma girişimidir. 
Hukukun terazisi, siyasetçiye göre eğilip bükülüyorsa 
orada adaletten bahsedilemez. Eğer bir ülkede terörist 
başı ekranlara çıkıp açıklamalar yapabiliyorsa ama halkın 
seçtiği yöneticiler tutuklanıyorsa, o ülke demokrasiyle 
yönetilmiyor demektir.

Türkiye için yol bellidir: Ya bu çarpık düzeni değişti-
receğiz ya da her geçen gün daha da sessizleşen, daha da 
kararan bir ülkeye uyanacağız.

Nevruz’a ret!
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İ stanbul Büyükşehir Beledi-
yesine (İBB) yönelik soruş-
turma kapsamında 19

Mart'tan bu yana tutuklu bulu-
nan eski Medya AŞ Genel Mü-
dürü İpek Elif Atayman,
cezaevinden bir mektup kaleme
aldı. Kurban Bayramı’nın hemen
öncesinde ailesinden ve avukatla-
rından habersiz Silivri'den Afyon’a
sevk edilen Atayman, avukatlarına
gönderdiği mektubunda savunma
hakkının fiilen engellendiğini, SEG-
BİS üzerinden yapılan tutukluluk
incelemelerinin de “göstermelik”
hale geldiğini söyledi. "SEGBİS’te
ne yasa ne vicdan var" diyen Atay-
man, "Hakim yüzüme bakmıyor ya
cep telefonuyla ilgileniyor ya müba-
şirle konuşuyor. Tam cümlem biti-
yor, saniyesinde 'Tutukluluğun
devamı!' Her ay, yüzüme bakılma-
dan aynı süreç tekrar ediliyor" ifa-
delerini kullandı.

Yüzüme asla bakmıyor 

Afyon'a sevki ile yalnızlaştırıldığını,
avukatlarının savunmaya etkin bi-

çimde katılmasının da fiilen
neredeyse imkansız hale geldi-
ğini vurgulayan Atayman şun-
ları kaydetti: “Her ayın
ortasına doğru aylık tutukluluk
değerlendirmesi için SEG-
BİS'le İstanbul’daki mahke-

meye online bağlanıyorum.
Avukatlarıma haber verilmiyor.
SEGBİS online açıldığında 15-20
dakika boş mahkeme salonuna ba-
kıyorum. Hakim geliyor, cübbesi
bile yok. 'Önceki ifadene eklemek is-
tediğin bir şey var mi?' diye soruyor.
O sırada yine tek başıma kendimi
savunmaya çalışıyorum; bir umut
işte, tekrar anlatıyorum. Medya
AŞ'de 2019 itibariyle 21 ay genel
müdürlük yaptığımı, tüm süreçlerin
hukuka uygunluğunun kamu dene-
timiyle sabit olduğunu ve suçumun
ne olduğunu merak ettiğimi... Ama
hakim yüzüme bakmıyor ya cep te-
lefonuyla ilgileniyor ya mübaşirle
konuşuyor. Tutukluluk kararı veren
ilk hakim gibi… O da yüzüme bak-
madan, sürekli telefonuna bakmıştı.
En moral bozan yanı da bu. Yü-

züme asla bakmıyor hakim. İçim-
den diyorum ki; 'Tutukluluğa
devam' diyecek, çünkü hiç dinlemi-
yor. Tam cümlem bitiyor, hemen
saniyesinde 'Tutukluluğun devamı!
Koğuşuna gidebilirsin' diye otoma-
tikleşen, adeta ezbere dönüşmüş o
cümleleri söylüyor. Her ay, yüzüme
bakılmadan aynı süreç tekrar edili-
yor. Seni dinlemiyoruz, burada sö-
zünün değeri yok mu denilmek
isteniyor. Ayrıca katip de söyledikle-
rimi ya eksik ya değiştirilmiş zapta
geçiyor. Kağıt gelince görüyorum,
değişik yazmış.”

adaleti sorguluyorum

Adaleti sorguladıklarını aktaran
Atayman, “Temmuz ortasına doğru
SEGBİS'le dördüncüsüne girece-
ğim. İnsanlığı, vicdanı, adaleti, ma-
sumiyet karinesini en çok
SEGBİS'te sorguluyorum. 'Adaletin
yarısı yasaysa, yarısı vicdandır' de-
mişti bir hakim büyüğüm, ama gö-
remiyoruz. Hakim sembolik de olsa
bir ara verip, sonrasında söylemiyor
kararı. Cümlem biter bitmez, Tu-

tukluluğun devamı! Koğuşuna gi-
debilirsin; bu kadar net ve hızlı.
Devlete, kurumlarına güveniyorum
ve saygı duyuyorum ama kararlar
önceden belli mi diye düşünüyo-
rum artık” dedi.
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suçsuz olduğunu yineleyen atay-
man, “Bir de her ay kararda bana
atfedilen 'delilleri karartma şüp-
hem olduğu, adli kontrol tedbirleri-
nin benim için yetersiz kalacağı'
ifadesi hem canımı yakıyor hem
de onurumu zedeliyor. Haklılığıma
sahip çıkmayıp, kendimi savun-
mayıp kaçacağımı nasıl düşünür-
ler? ne gizlediğim bir sırrım var ne
ailem ve dostlarım dışında değerli
bir varlığım var, ne de gidecek bir
yerim. Ben bu ülkenin evladıyım.
Burası benim memleketim. içerde
de olsam, tutuksuz da yargılan-
sam, haklılığıma, suçsuzluğuma
sonuna kadar sahip çıkacağım.
Dört ay oldu halen iddianame yok,
bir an önce iddianameyi görmeyi,
davayı ve aklanmayı bekliyorum”
ifadelerini kullandı. 

suçsuzluğuma
sahip çıkacağım

Olan yine
işçiye oldu
Kıdem tazminatında yeni tavan sınırı, yüksek brüt ücretli
işçilerin hakkını gasp ediyor. Tazminat brüt ücrete göre 
hesaplansa da tavan nedeniyle işçilerin alacağı düşüyor

TÜiK’in tartışmalı verileri üze-
rinden belirlenen zam oran-
ları, emekçilerin temel

haklarında yeni kayıpları da beraberinde
getirdi. Hazine ve Maliye Bakanı Meh-
met Şimşek’in imzasıyla yayımlanan ge-
nelgeyle memur zammı, kıdem
tazminatı tavanı, maaş katsayıları ve be-
delli askerlik ücreti resmileşti. Enflasyon
farkı üzerinden belirlenen zam oranı
memur ve memur emeklileri için yüzde
15,57 olarak açıklandı. Kıdem tazminatı
tavanı ise 53 bin 919 TL 68 kuruş oldu.
Ancak bu sınır, birçok işçi için hak gaspı
anlamına geliyor.

Kıdem hakkı kısıtlanıyor

Kıdem tazminatının brüt ücret üzerin-
den hesaplanması gerekiyor. Ancak
tavan uygulaması nedeniyle yüksek üc-
retle çalışan vasıflı işçiler, hak ettikleri
tazminatın tamamını alamıyor. Örneğin
aylık brüt ücreti 70 bin TL olan bir işçi,
her bir yıl için ancak 53 bin 919 TL taz-
minat alabilecek. Geri kalan kısmı ise fii-
len gasp edilmiş oluyor. Bu uygulama,
kıdem tazminatının işçi lehine temel ko-

ruyucu niteliğini zayıflatıyor. Kıdem taz-
minatı tavanı ne kadar düşük belirle-
nirse, işçilerin tazminat hakkı o ölçüde
budanmış oluyor. Özellikle özel sek-
törde nitelikli işlerde çalışan ve yüksek
brüt ücrete sahip işçiler, bu nedenle
kıdem hakkını tam olarak kullanamıyor.

Yeni maaş katsayıları belli

Genelgeye göre devlet memurları için
2025 yılının ikinci yarısında geçerli ola-
cak katsayılar da şöyle belirlendi;Aylık
katsayı: 1,170211Taban aylık katsayısı:
18,316014

Yan ödeme katsayısı: 0,371113

Bu katsayılar, aynı zamanda iş riski, iş
güçlüğü ve mali sorumluluk gibi kalem-
lerdeki ek ödemelerin hesaplanmasında
da kullanılacak.Bedelli askerlik 280 bin
TLGenelgede bedelli askerlik ücretine
yapılan zam da yer aldı. Yeni bedelli as-
kerlik bedeli 280 bin 850 TL 54 kuruş
oldu. Yoklama kaçağı ve bakaya kalan-
lar için uygulanacak ücret ise 4 bin 95
TL 74 kuruş olarak belirlendi. 
haber MerKeZİ

Emekçi can verdi
Haziran ayında en az
164 işçi iş cinayetlerinde
hayatını kaybetti. En

çok ölüm inşaat, tarım, taşımacı-
lık ve belediye işlerinde yaşandı.
Çocuk işçi ölümleri ise iş cinayet-
lerinin en ağır tablosunu ortaya
koydu. 4 çocuk işçi ve 15 kadın
işçi hayatını kaybederken, nere-
deyse tamamı sendikasız çalışı-
yordu. İşçi Sağlığı ve İş 
Güvenliği Meclisi (İSİG) tarafın-
dan yayımlanan rapora göre,
2025’in ilk altı ayında iş cinayet-
lerinde hayatını kaybeden işçi sa-
yısı 961'e ulaştı. Haziran ayında
ölen işçilerin yalnızca 3’ü sendi-
kalıydı, 161’i sendikasız çalışı-
yordu. İş cinayetleri en fazla
İstanbul, Antalya, Manisa, Sa-
karya, Erzurum, Balıkesir, Bat-
man, Diyarbakır, Gaziantep,
Hatay, Isparta, İzmir, Sivas ve
Ankara’da yaşandı.

Çocuk ve kadın da öldü

Haziran ayında en az 4 çocuk işçi
iş cinayetlerinde yaşamını yitirdi.
Ölen çocuklardan üçü tarımda,
biri metal işkolunda çalışıyordu.
Kadın işçiler en çok tarım, temiz-
lik ve hizmet işkollarında çalışır-
ken yaşamlarını yitirdi. Naciye
Aktaş, üzüm bağında çalıştıktan
sonra bindiği elektrikli motosikle-
tin devrilmesi sonucu yaşamını
yitirdi. Betül Dilek, Bandırma’da
çalıştığı gıda fabrikasında elektrik
akımına kapılarak hayatını kay-
betti. İsmi öğrenilemeyen 28 ya-
şındaki güvenlik görevlisi kadın,
Kütahya Şehir Hastanesinde ya-

şadığı ağır sömürü koşulları ne-
deniyle intihar etti. Sedef Ateş ve
Havane adlı iki ev işçisi ise çalış-
tıkları evde cam silerken ve ha-
vuza düşerek hayatlarını kaybetti.

emekli kurban oluyor

Yoksulluk nedeniyle çalışmaya
devam eden yaşlı işçiler de
ölümle burun buruna. 75 yaşın-
daki Zeki Aldemir taksi dura-
ğında çalışırken fenalaşarak
hayatını kaybetti. 71 yaşındaki in-
şaat işçisi Selami Şimşek, 6. kat-
tan düşerek öldü. 67 yaşındaki
Abdullah Çolak, bekçilik yaptığı
kulübede ölü bulundu. 66 yaşın-
daki Latif Usta, üzerine ağaç dev-
rilmesi sonucu yaşamını yitirdi. 
haber MerKeZİ

İş cinayetlerinin yüzde 98’i sendikasız işyerlerinde yaşandı. Haziran ayında en çok ölüm
yüksekten düşme nedeniyle yaşandı, 4 çocuk, 15 kadın, 5 göçmen işçi yaşamını yitirdi

Hem gez hem fit kal
Fatih Belediyesi Kadın ve Aile Birimi tarafından yürütülen FitFatih
programı, bu kez kadınları şehrin tarihî mirasıyla buluşturan özel bir
etkinliğe ev sahipliği yaptı. “Kasırlar Gezisi” adıyla düzenlenen program
kapsamında katılımcılar İstanbul’un tarihî kasırlarını adım adım keşfetti

Gezi boyunca rehber
eşliğinde yapılan anla-
tımlar katılımcılara

Osmanlı dönemi saray yaşa-
mına dair geniş bir perspektif
sundu. Her biri kendi dönemi-
nin estetik anlayışını ve zarafe-
tini yansıtan kasırlar yalnızca
mimari değil, aynı zamanda kültü-
rel bir zenginlik olarak ele alındı.
İstanbul’un farklı semtlerinde ko-
numlanan bu yapılar kadınların
hem şehir içi farkındalığını artırdı
hem de tarihî değerleri yerinde gö-
rerek öğrenmelerine imkan tanıdı.
İlk durak olan Küçüksu Kasrı,
Boğaz kıyısındaki etkileyici konu-
muyla dikkat çekti. 19. yüzyıl Os-
manlı mimarisinin önemli
örneklerinden biri olan bu yapı pa-
dişahların dinlenme ve av köşkü
olarak kullandığı zarif detaylarıyla
öne çıktı. Ardından ziyaret edilen
Ihlamur Kasrı ise adını aldığı geniş
bahçesi ve çevresini saran ıhlamur
ağaçlarıyla doğayla iç içe bir mi-
mari anlayış sundu. Günün son
durağı olan Aynalıkavak Kasrı ise

Haliç kıyısında konumlanan ya-
pısıyla, denizle sarayın iç içe
geçtiği bir atmosferde geçmişin
izlerini bugüne taşıdı.

Fatih'i keşfettiler

Fatih Belediyesi’nin kadınlara
yönelik yürüttüğü FitFatih prog-
ramı yalnızca fiziksel sağlığı des-
teklemekle kalmıyor; aynı zamanda
sosyal etkileşim, kültürel farkında-
lık ve bireysel gelişimi de önceleyen
bir anlayışla sürdürülüyor. Kasırlar
Gezisi de bu yaklaşımın bir yansı-
ması olarak katılımcılar arasında
güçlü bir bağ kurdu, kadınların bir-
likte öğrenmesini ve keşfetmesini
teşvik etti.Katılımcılar gün so-
nunda tarihî dokularla temas kur-
manın kendileri için hem öğretici
hem de ilham verici olduğunu be-
lirtti. Rehber eşliğinde gerçekleşen
gezide kasırların yapım hikâyeleri,
dönemin mimari tercihleri, saray
hayatına dair günlük alışkanlıklar
ve yapılarla özdeşleşen padişahlar
hakkında ayrıntılı bilgiler aktarıldı.
Bu yönüyle gezi sadece görsel bir
keşif değil; aynı zamanda tarihsel
bir okuma niteliği de taşıdı.

UFUK
ÇOBAN

haber

BEYKOZ’DA RENKLi BiR ETKiNLiK
Festivalin ilk günü gençle-
rin enerjisi ve kıyasıya reka-
betiyle Riva 2. Koy’da

gerçekleştirilen Plaj Futbolu ve voley-
bol turnuvaları ile başladı. Gün bo-
yunca düzenlenen renkli aktiviteler ve
ödüllü yarışmalar hem sporcuları hem
de izleyicileri keyifli anlarla buluşturdu.
ikinci gün ise Beykoz sahiline taşınan festi-
val, su sporlarının kalbinin attığı bir atmos-
fere dönüştü. açık Deniz Yüzme Yarışı,
sabah saatlerinde Beykoz Belediyesi sahil
Plaj alanı’nda yüzlerce sporcunun katılı-

mıyla start aldı. Kano Yarışması, Jet ski
Drag show ve Jet ski Muz Ringo Dene-
yimi ise gün boyunca Beykoz su spor-
ları Merkezi’nde adrenalin dolu anlara
sahne oldu.

Sporculara tam destek 

Beykoz Belediye Başkan vekili Özlem
vural Gürzel, festivalin her iki gününe de ka-
tılarak sporcularla bir araya geldi. Yarışma-
lara katılan vatandaşlarla sohbet eden
Gürzel, dereceye giren sporculara ödüllerini
takdim etti. Festivalin ikinci gününde 

gerçekleştirilen açık deniz yüzme yarışının
başlangıç düdüğünü de Başkan Yardımcısı
Melih Karakaya ile birlikte çalan Gürzel, et-
kinliklere olan desteğini sahada gösterdi.
Beykoz’un doğal güzellikleriyle sporun her
dalına ev sahipliği yapabilecek bir potansi-
yele sahip olduğunu vurgulayan Başkan ve-
kili Gürzel: “su sporları Festivali’ni hem ilçe
sakinlerimizi spora teşvik etmek hem de yaz
aylarını keyifli hale getirmek için hayata ge-
çirdik. Katılan tüm sporcularımıza, izleyici-
lere ve emeği geçen ekip arkadaşlarıma
teşekkür ediyorum.” ifadelerini kullandı.

SERHAT
ÖZTÜRK

haber

Beykoz Belediyesi tarafından düzenlenen Su Sporları Festivali, Riva’dan ilçe merkezine
uzanan etkinlikleriyle sporun ve eğlencenin bir araya geldiği renkli bir organizasyona dönüştü



S ıcaklıkların artmasıyla birlikte va-
tandaşlar, İstanbul'da yeşil alanları
bol olan Çatalca, Silivri, Arnavut-

köy, Beykoz ve Şile gibi ilçelere akın etti.
Günübirlik tatilciler; ormanlık alanları,
sahilleri, dere kenarlarını ve göl çevrelerini
mesken tutarken birçok piknik bölgesinde
geride çöp dağları, mangal atıkları, pet şişe-
ler, poşetler ve cam kırıkları kaldı. Bu alanla-
rın büyük kısmı ücretsiz ve denetimsiz olması
sebebiyle, yaz aylarında İstanbul’un dört bir
yanından gelen yüzbinlerce kişiyi ağırlıyor.
Ancak gün sonunda ortaya çıkan tablo doğa
severleri ve ilçe sakinlerini isyan noktasına
getiriyor. 

Köylülerin kabusu!

Başta Çatalca, Silivri, Arnavutköy, Beykoz,
Şile olmak üzere ormanlık ve sahil şeridi bu-
lunan ilçeler, İstanbul’un hafta sonu kaçış ro-
taları arasında yer alıyor. Fakat her pazartesi
sabahı doğada karşılaşılan görüntüler artık
kabusa dönüşmüş durumda. Çatalca'da Ka-
ramandere, Ormanlı Sahili, Durusu Göl Ke-
narı, Silivri'de Danamandıra, Beykoz'da

Polonezköy, Şile'de ise Ağva bölgesi so-
rumsuz piknikçiler tarafından başlıca kir-
letilen alanlar. 

bizim yaşam alanımız

Piknikçilerin gazabına uğrayan ilçelerin
başıında Çatalca geliyor. Damga'ya ko-

nuşan Çatalca Muhtarlar Derneği Başkanı
Erdal Yılmaz, “Çatalca kimsenin çöplerini
bırakıp çekip gideceği bir alan değil. Burası
bizim yaşam alanımız. Günübirlik piknikçiler
geliyor, yiyip içiyor, ateş yakıyor, sonra da
çöplerini oraya buraya fırlatıp gidiyor. Dere
kenarlarımız, sahillerimiz, göllerimiz her
hafta sonu sonrası çöp yığınlarıyla doluyor.
Bu sorumsuzluğa artık bir dur denilmeli”
tepkisini gösterdi. 
Yılmaz, vatandaşlardan gelen şikâyetlerin
her geçen gün arttığını ve sosyal medya say-
falarının adeta çevre isyanı platformuna
dönüştüğünü ifade etti. 

Yangına davetiye 

“Bizim tarafımıza gelen çöp şikayetlerini siz-
lere gönderemeye kalksak, size her gün ayrı

bir gazete çıkar” diyen Yılmaz, “Ormanlı’dan
Karamandere’ye, Yalıköy'den sahil şeridine
kadar herkes aynı dertten şikâyetçi. Temizlik
görevlileri bu çöpleri toplamaktan yetişemi-
yor ama asıl mesele temizlik değil, sorumlu-
luk. Atılan çöpler yalnızca görüntü kirliliği
değil, aynı zamanda sinek üremesine, haşe-
relere, hastalık risklerine ve orman yangınla-
rına da zemin hazırlıyor. Yetkililer, çöplerin
özellikle plastik ve cam içerikli olması nede-
niyle doğada uzun süre kaldığını ve ekolojik
dengeyi bozduğunu belirtiyor” ifadelerini
kullandı. 

Utanç verici bir hal

Muhtarlara bu konuyla ilgili çok sayıda şika-
yet geldiğini belirten Yılmaz, “Bu doğaya
saygı göstermeyenle bizim işimiz olmaz. Bu
tablo artık utanç verici bir hal aldı. Çatalca
halkı çok rahatsız. Çünkü bu insanlar bu-
rada yaşıyor. Doğasıyla, toprağıyla, suyu ile
bağı var. Ama dışarıdan gelen bazı sorumsuz
kişiler, buraya sadece yiyip içip çöp bırak-
maya geliyor. Duyarlı olanlara sözümüz yok.
Ama misafirlik böyle olmaz” dedi. 

BAHADIR
SÜGÜR

HAber

9GÜNDeM  www.damgagazetesi.com 10 TEMMUZ 2025 PERŞEMBE

Yaz mevsiminin gelmesiyle
birlikte piknik faaliyetleri de
arttı. Çatalca başta olmak
üzere; Silivri, Arnavutköy,
Şile ve Beykoz gibi ilçelerin
yeşil alanları sorumsuz 
piknikçiler yüzünden 
çöplüğe dönüştü.  Çatalca 
Muhtarlar Derneği Başkanı
Erdal Yılmaz, “Bu tablo 
artık utanç verici bir hal 
aldı. Duyarlı olanlara 
sözümüz yok. Ama 
misafirlik böyle olmaz”
tepkisini gösterdi

Giderek büyüyen bu çevre krizine karşı
bazı ilçe belediyeleri girişi ücretli ve kont-
rollü piknik alanları oluşturmayı günde-
mine aldı. Ortaya çıkan çöp sorun çözüm
önerilerini sıralayan Çatalca Muhtarlar
Derneği Başkanı Erdal Yılmaz, “Girişlerde
araç kontrol noktaları kurulmalı. Caydırıcı
para cezaları uygulanmalı. Piknik öncesi
ve sonrası bilgilendirici uyarılar asılmalı.
Gönüllü temizlik kampanyaları desteklen-
meli. Mobil denetim ekipleri sahada aktif
olmalı” uyarısını yaptı. “Sonuç olarak
doğa; bir haftalık kaçamak yeri değil, ya-
şamın kaynağıdır” diyen Yılmaz, “Ça-
talca’dan Silivri’ye, Şile’den Beykoz’a
kadar İstanbul’un doğa alanları her geçen
gün biraz daha kirleniyor.
Ve yetkililer kadar vatandaşın da artık şu
sorumluluğu alması gerekiyor: Ben bu
çöple birlikte gidemezsem, hiç gelmeye-
yim daha iyi” izfadelerini kullandı.

YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!
YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!
YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!
YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!
YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!
YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!
YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!
YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!
YEsİL ALANLAR
cÖPLük GiBi!

CAYDIRICI CEZA 

VERiLMELi!

Sadece o 
ret verdi!
Bakırköy’ün Yeşilköy, Yeşilyurt, Florya ve Basınköy mahallelerindeki binaların
çatı katlarının bağımsız konut olarak ruhsatlandırılabilmesi için hazırlanan
planlar, Ali Fatinoğlu dışındaki tüm meclis üyelerinin onayı ile kabul edildi

1/5000 ölçekli Bakırköy Merkez
Demiryolu Kuzeyi ve Güneyi Reviz-
yon Nazım İmar Planının ardın-

dan, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar
Planlarıyla birlikte, diğer dört mahallenin çatı
katlarına ilişkin plan notunun önümüzdeki
hafta yapılacak İBB toplantısında gündeme
alınacağı belirtildi. 
Konuyla ilgili bilgi veren İmar Komisyon Başkanı
Mustafa Fazlıoğlu, merkez yedi mahalleyle ilgili
itiraz sürecinin tamamlandığını, önümüzdeki
hafta yapılacak İBB toplantısında artı bir katı da
içeren planların gündeme geleceğini belirtti. 

Yeşil doku yok oldu

Yeşilköy, Yeşilyurt, Florya ve Basınköy mahallele-
rinde öncesinde Bakanlık ve dönemin İBB yöne-
timi eliyle ayrıcalıklı imar planlarıyla yapılan
alanları düzenleme dışında bıraktıklarını söyleyen
geçmiş dönem Mimarlar Odası Başkanı da olan
Fazlıoğlu, bu alanlarla ilgili zamanında çok müca-
dele ettiklerini söyledi.  Sağlık alanında olan ve
SSK’ya verilen şimdiki Koru Florya’yı, mahkeme

sürecinin devam ettiğini, Galatasaray Tesisleri,
Şükür Balcı Polis Okulu, askeri alanlar gibi
alanları plana dahil etmediklerini belirten Fazlı-
oğlu, haritadan da göstererek, Florya’da zemin
+ 1 kat olan alanların dışında ayrıcalıklı plan-
larla yapılan zemin +2- 3 kat uygulama imar
planlarını gösterdi. Fazlıoğlu, “Yani yerleşim

alanının neredeyse 4/1 gibi bir alan Bakanlık tara-
fından yapılmış ayrıca imar haklarıyla yeşil do-
kuyu yok etmiş. Yaptığımız planla yeşil
alanlarımızı koruduk” dedi. 

Grup kararına uymadı

Konuyla ilgili söz alan Ak Parti Grup Başkanvekili
Özgür Polat ise Florya’nın büyük kısmının kaçak
yapılaşmada olduğunu, belediye olarak bundan
sonra yapılacak kaçak alanlara ruhsat vermeyerek
de yanlış yapılaşmanın önüne geçilebileceğini söy-
ledi. Yapılan oylama sonucu Yeşilköy, Yeşilyurt,
Florya ve Basınköy mahallelerindeki binaların çatı
katlarının bağımsız konut olarak ruhsatlandırıla-
bilmesi için hazırlanan planlar, Ali Fatinoğlu dışın-
daki tüm meclis üyelerinin onayı ile kabul edildi.

SELVİ 
SARITAÇ

HAber

İddialar 
çelişkili!
CHP İstanbul İl Başkanı Özgür 
Çelik, hakkında açılan soruşturma
kapsamında ifade verdi. İfadesinin
ardından açıklama yapan Çelik, 
tutuklu bir şahsın hakkında 
şikayetçi olduğunu belirterek, “Bu
şahsın iddiaları çok çelişkili” dedi

CHP İstanbul İl Başkanı Özgür Çelik,
hakkında açılan soruşturma kapsa-
mında ifade vermek üzere Vatan Cadde-

si'ndeki İstanbul Emniyet Müdürlüğü binasına
geldi. Çelik'e destek vermek isteyen partililer, emni-
yet müdürlüğü önünde toplanarak slogan attı.
Çevik kuvvet ekipleri bina girişinde önlem aldı.
Emniyet müdürlüğü binasına sadece Özgür Çelik
ve avukatlarının girmesine izin verildi.

İddiaları paylaşacağız

Binaya girmeden önce partililere seslenen Özgür
Çelik, “Çok teşekkürler. Biz bir ifade verip gelece-
ğiz. Sağ olun” dedikten sonra ifade vermek üzere
binaya girdi. İfadesinin ardından kendisini bekle-
yen partililere ve gazetecilere açıklamalarda bulu-
nan Çelik, “Neden bir ifade verdik? Vatan Emniyet
Müdürlüğü'nde bugün, şu anda tutuklu bulunan
bir şahsın İstanbul kongresine yönelik ifadelerin-
den kaynaklı bir ifade süreci gerçekleştirdik. Şu an
tutuklu bulunan şahsın iddiası şu, 'İstanbul il kon-
gresinde iki liste yarıştı, Özgür Çelik'in ve Cemal
Canpolat'ın listesi yarıştı. Özgür Çelik'in listesine
oy vermem için üçüncü şahıslar bana menfaat tek-
lif ettiler.' Öncelikle şunu ifade etmek isterim tu-
tuklu bulunan şahsın iddiaları çok çelişkili, bir kere
kamuoyuyla paylaşacağız o iddiaları” dedi. 

26 ilçe destek verdi

İlgili şahsın, İstanbul kongresinin 2023 yılının
Ağustos ayında gerçekleştiğini ifade ettiğini belir-
ten Çelik, “Ağustos ayında kendisini aradığımı
iddia ediyor. Ben, 2023 yılının ağustos ayında
Bahçelievler ilçesinin ilçe başkanıydım ve aynı za-
manda 20 Ağustos'ta düzenlenecek Bahçelievler
ilçe kongresine ilçe başkanı adayıydım. 20 Ağus-
tos'ta Bahçelievler ilçe kongresinde yarıştım, o
kongreyi kazandım ve onun sonrasında İstan-
bul'da 26 ilçe başkanının 'içimizden birisini il baş-
kanı yapmak istiyoruz' iradesi üzerine aday oldum.
26 ilçe başkanının desteğiyle kongreyi kazandım.
Sonrasında da o salondan 39 ilçe başkanı ile çık-
tım ve il Başkanlığı sürecini yürüttüm. Bu yüzden
bugün de burada şu anda 39 il ilçe başkanı, Vatan
Emniyet Müdürlüğü'nün önünde ve bu ifadeyi bir-
likte veriyoruz” dedi.

Tüm delegeleri aradım

“İstanbul İl Kongresi'nde il başkanlığına adayken
600 delegenin hepsini teker teker aradım ve hep-
sine standart cümleler kullandım” diyen Çelik,
“Hepsine şunu söyledim 'İstanbul İl Kongresi'ne
iki aday var, birisi daha önce bu görevi yapmış,
benden önce il başkanlığı görevini yürütmüş
Canan Kaftancıoğlu'ndan bir önceki dönem il
başkanlığı yapmış çok değerli bir büyüğümüz
Cemal Canpolat, ben de 6 yıl ilçe başkanlığı yap-
mış birisiyim. Ben Cemal Canpolat'tan daha gen-
cim, daha hızlı koşarım, daha çok çalışırım bunun
için sizden destek istiyorum' dedim ve yaptığım te-
lefon konuşmaları tamamen bu standarttaydı.
Bana arama süreleri gösterdiler, ilgili şahısla yaptı-
ğım konuşmanın süresi de benzer bir süre. Başka
bir il delegesi ile yaptığım konuşmanın HTS kay-
dını gösterdiler, onunla da çok yakın bir sürede ko-
nuşmuşum. Bu aslında delegeleriyle standart bir
konuşma yaptığımın en somut göstergesidir” ifa-
delerini kullandı.  DHA

Sıcaklıklar
düSecek!
Kandilli Rasathanesi Meteoroloji Laboratuvarı Meteoroloji 
Mühendisi Adil Tek, "Yarından (bugün) itibaren kuzeyden gelen
serin bir hava var. Öncelikle Marmara'da etkisini gösterecek” dedi

Kandilli Rasathanesi
Meteoroloji Laboratu-
varı Mühendisi Adil Tek,

meteorolojik koşulları değerlendire-
rek hafta boyunca beklenen hava
durumu ile ilgili açıklamalarda bu-
lundu. Tek, "Bugün itibariyle bu sı-
caklık değerleri en yüksek seviyesini
çıkıyor. Kuzey Afrika üzerindeki
akış devam ediyor ki şu anda o
akışla birlikte ayrıca İstanbul'da
poyrazdan esen rüzgar da kesilmiş
vaziyette. Şu anda rüzgar güneyli
yönlendirmesi ve bugün İstanbul
çok daha düne göre sıcak olacak
gözüküyor. Şu anda İstanbul San-
caktepe'de ölçülen bir sıcaklık de-
ğeri var. 36 derecelere yaklaşmış
vaziyette. İlerleyen saatlerde bu sı-
caklık değerlerinin 38-39 derecelere
çıkma olasılığı bulunuyor. Yer yer
İstanbul'da sıcaklıkların 40 dere-
ceye yaklaşması bugün için muhte-
mel gözüküyor” dedi. 

Yağmur geliyor

Adil Tek, "Yarından (bugün) itiba-
ren kuzeyden gelen serin bir hava
var. Öncelikle Marmara'da etkisini
gösterecek. İstanbul'la birlikte sı-

caklık yerleri biraz daha yaz değer-
lerimize, mevsim normalleri değer-
lerimize biraz daha yaklaşmış
olacak. Bu serin hava Marmara'nın
doğusunda yağış var. Batı Karade-
niz'de yine yağmur şeklinde yağış-
lar bırakacak gözüküyordu.
İstanbul içinde bir hafif yağmur ih-
timali gözüküyor. Yarın bu serin
hava iki üç gün boyunca üzerinizde
kalacak. Hızla doğuya doğru tekrar
gidiyor, olacak, gözüküyor" dedi.

Yağışlar çok düşük

“Ayın 15'ine kadar bu şekilde
devam eden bir hava var” diyen
Tek, “Yani kuzeyde biraz daha
mevsim normallerine inmiş. Güney
bölgelerde yine sıcaklıkların devam
ettiği bir hava var ama ayın
15'inden sonra üç dört gün bo-
yunca bu yağışları görüyor olaca-
ğız. Ama temmuzun son
periyodunda da yine bir sıcak hava
dalgası uzun vadede gözüküyor.
Ha temmuz ayını bir şekilde kapa-
tacağız gözüküyor. Tabii ki bu
arada yağışlar da ortalamaların
çok altında kaldı” ifadelerini kul-
landı. DHA
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ISTANBUL’DA CAZ
festivali başlıyor!

32. İstanbul Film 
Festivali, 1-17 Temmuz
tarihleri arasında
müzikseverlerle 
buluşacak. İstanbul 
Kültür Sanat Vakfı’nın
(İKSV) şehrin dört bir
yanına damgasını 
vuran festivalinde bu yıl
aralarında Chucho 
Valdés Royal Quartet, 
Hermanos Gutiérrez, 
Max Richter, Meshell 
Ndegeocello, Grégory 
Privat, Kerem Görsev 
Quintet, Jazzmeia Horn
gibi usta sanatçı ve 
gruplar yer alacak

F estival, 17 günde gerçekleştirilecek 40'a
yakın konserde, 200'ü aşkın yerli ve ya-
bancı sanatçıyı ağırlayacak. İstanbul Caz

Festivali Direktörü Harun İzer, Beyoğlu'nda bir
otelde festivale ilişkin düzenlenen basın toplantısı
öncesinde, İstanbul'un çeşitli mekanlarında ulus-
lararası yıldızların, genç yeteneklerin, caz müzis-
yenlerinin, caz dışında caza yakın farklı türlerde
müzik yapan çok sayıda yerli ve yabancı konuğun
sahne alacağını söyledi.

Önemli isimler var 

İzer, 1-3 Temmuz'da Harbiye Cemil Topuzlu Açık
Hava Tiyatrosu'ndaki konserlerde festivalin en
önemli yıldızlarının sanatseverlerle buluşacağını
belirterek, "1 Temmuz'da Latin cazının çok
önemli isimlerinden Chucho Valdes Royal Quar-
tet, festivalin bir anlamda açılışını yapacak. Ardın-
dan genç seyircimizin de çok severek izlediği
Hermanos Gutierrez isimli Meksika çöllerinin o
sıcak müziğini, oranın güzel tınılarını ülkemize ta-
şıyacak başarılı bir ekibi izleyeceğiz. Bu konsere

şimdiden yoğun ilgi var. 3 Temmuz'da ise İngilte-
re'den çok önemli bir besteci, piyanist ve müzis-
yen Max Richter sahnede olacak. Kendisi hem
film müzikleriyle çok sevilen, tanınan bir isim hem
de birbirinden güzel besteleriyle yeni neoklasik
akımının çok başarılı temsilcilerinden. " dedi.

Yaşam boyu başarı ödülü 

Festivalde "Yaşam Boyu Başarı Ödülü" bu yıl caz
müziğinin ustalarından saksafon sanatçısı Yalçın
Ateş ve  İzzet Öz'e sunulacak. Festivalin ilk üç gü-
nünde Afro-Küba cazının isimlerinden 7
Grammy ödüllü Chucho Valdes, Latin gitarının
öncülerinden Hermanos Gutierrez ve besteci ve
piyanist Max Richter, Harbiye Cemil Topuzlu
Açık Hava Tiyatrosu'nda konser verecek. Festi-
valde Gregory Privat, cazın yenilikçi ismlerinden
Jazzmeia Horn ve Grammy ödüllü Me'shell Nde-
geocello da müzikseverlerin karşısına çıkacak.
İtalyan müzisyen Chiara Civello ve Brezilya'nın
sevilen samba ve bossa nova müziklerini yeniden
dünya sahnesine taşıyan Roge'nin ilk Türkiye

konserleri izleyicileriyle buluşacak. Kerem Görsev
Quintet, caz ve klasik müzik alanında trompet sa-
natçılarından Tolga Bilgin, yeni albümü "Soli-
tude"un Türkiye prömiyeriyle Meltem Ege,
müzisyen Mehmet Ali Sanlıkol, İtalyan kontrbas
sanatçısı Michelangelo Scandroglio festivalin caz
sahnesinin konukları arasında bulunuyor.

Festival söyleşileri yapılacak

Festival öncesinde gerçekleştirilen Garanti BBVA
Caz Sohbetleri bu yıl da devam edecek. Nisan-
mayıs aylarında Salt Beyoğlu'nda yapılacak üç
farklı söyleşide, Türkiye'de caz ve güncel müziğin
gelişimine dair farklı konular ele alınacak ve tartı-
şılacak. 30 Nisan'da "Türk Medyası Caz Ritmini
Yakalayabiliyor mu?", 6 Mayıs'ta "Dönemler,
Olaylar ve Anekdotlarla: Türkiye'de Caz" ve 27
Mayıs'ta "Gramofondan Cep Telefonuna: Müziği
Yıllar İçinde Nasıl Dinledik?" başlıklı söyleşiler
düzenlenecek. Katılımın ücretsiz ve 25 kişiyle sı-
nırlı olduğu atölyelerin rezervasyonları 25 Hazi-
ran'da açılacak. AA 

Şehit Mustafa Cambaz 
fotoğraf
yarışması
15 Temmuz darbe girişimi sırasında şehit düşen 
Yeni Şafak foto muhabiri Mustafa Cambaz adına
düzenlenen "Şehit Mustafa Cambaz Fotoğraf
Yarışması"nın dördüncüsüne başvurular başladı

YENİ Şafak gazetesince 
gerçekleştirilen yarışmaya,
"mustafacambazfotografya-

rismasi.com" adresi üzerinden 
31 Mayıs'a kadar başvuru
yapılabilecek.
Yarışmada se-
çici kurul, Kızı-
lay İçerik ve
Prodüksiyon
Müdürü Fırat
Yurdakul, eski
Cumhurbaş-
kanlığı özel fo-
toğrafçısı, foto
muhabiri ve
Türkiye Foto
Muhabirleri
Derneği Temsil-
cisi Ümit Bek-
taş, foto
muhabiri Kay-
han Özer, Yeni
Şafak foto mu-
habiri Sedat
Özkömeç ve
Anadolu Ajansı
foto muhabiri
Elif Öztürk'ten
oluşuyor.

4 kategoride
düzenleniyor

Yarışma,
"2024'e Dam-
gasını Vuran
Haber Fotoğ-
rafları", "Kültü-

rel ve Tarihi Fotoğraflar", "Yeni 
Nesil Fotoğraflar (Drone Çekimi-
Serbest Haber)" ile "Yeni Nesil Fo-
toğraflar (Cep Telefonu
Çekimi-Serbest Haber)" başlıklarıyla

4 temel katego-
ride gerçekleşti-
riliyor.
Yarışmanın bu
yıl "Hikayeyi
Tamamla Özel
Ödülü" katego-
risinin teması
ise Rami Kü-
tüphanesi ola-
rak belirlendi.
Bu dalda yarış-
macılardan,
Rami Kütüp-
hanesi'nin fo-
toğrafları
bekleniyor.
Yarışmada her
bir kategorinin
birincisine 100
bin, ikincisine
75 bin ve üçün-
cüsüne 50 bin
lira ödül tak-
dim edilecek.
Toplamda 13
kişiye 1 milyon
lira ödül dağıtı-
lacak yarışma-
nın ödül töreni,
bu yıl tem-
muzda yapıla-
cak. AA 

COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.
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İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Covid-19 nedeniyle bir yılı
aşkın bir süredir zor günler geçiren

kültür sanat sektörü için projeler geliş-
tirdi. Pandeminin başladığı Mart
2020’den aynı yılın sonuna kadar  kül-
tür-sanat sektörüne 12 milyon TL tuta-
rında destek sunuldu. İBB’nin sektör
emekçilerine sağladığı desteklerle, en-
düstrisi temsilcilerinin yaşadığı zorlukla-
rın giderilmesi ve İstanbulluların
kültür-sanattan uzak kalmaması amaç-
landı. İBB Kültür Daire Başkanlığı ve
KÜLTÜR AŞ eliyle gerçekleştiren des-
tekler,  binlerce sanatçıya ulaştı. Bu dö-
nemde; “Sokakta Sanat Var”,
“Sahnebüs”, “Sokak Sokak Masal” ve
“İstanbul’da Bir Sonbahar Kabaresi”
,“Yolculuk Arası Bi’ Caz Molası”,
“Sokak Müzisyenleri Kafede”, “Akade-
miden Sahneye”, “Klasik Sabahlar
Kahve Konserleri”, “Roman Havası”,
“İstanbul Sokak Festivali”, “Sound
Check Harbiye” ve Sahnede Bir Hayat”

gibi pek etkinlik gerçekleştirildi. Sanatçı-
lar pandemi koşullarında nefes alma im-
kanı bulurken, İstanbullular da
özledikleri kültür sanat programlarıyla
buluştu.

Seyircilerle buluşacaklar

İBB’nin müzisyenlerin yanında olmak
için hayata geçirdiği projelerden “İstan-
bul Bir Sahne”, pandemiden etkilenen
binlerce müzisyenin performanslarına 
ev sahipliği yapıyor. İstanbul’un dört bir
yanı zor günler yaşayan sanatçılar için
birer açık hava sahnesine dönüşüyor.
Bugüne kadar binin üzerinde müzisye-
nin yer aldığı proje, İstanbulluları özle-
dikleri kültür sanat etkinlikleriyle
buluştururken müzisyenlere de önemli
bir destek sağlanıyor. İBB iştiraki 
KÜLTÜR AŞ’nin gerçekleştirdiği
projeyle İstanbul’un parkları, durakları,
sokakları, otoparkları, günlük işe gidiş
geliş noktaları ve ikonik mekanları dev
bir açık hava sahnesine dönüştü. Kentin
39 ilçesini müzikle buluşturacak şekilde
planlanan etkinliklerde Adalar’dan 

Bağcılar’a, Çatalca’dan Sultanbeyli’ye
kadar 100 nokta belirlendi.

Dijital konserler de vardı

İBB, Nisan ayının pandemi koşulları ne-
deniyle müzisyenleri bekletmemek için,
Enver Ören Kültür Merkezi’nde özel bir
sahne oluşturarak konser kayıtlarını al-
maya başladı. Dijital Sahne olarak
devam eden projenin ikinci bölümü ise
bugünlerde İBB Cemal Reşit Rey Kon-
ser Salonu’nda devam ediyor. Kurulan
özel sahnelerde gösterilen performans-
lar, Kültür.İstanbul YouTube hesabın-
dan “Dijital Sahne Konserleri” adıyla
paylaşılıyor. İBB, Covid-19 vakalarının
düşmesi ve mesafeli bir şekilde açık ha-
vada etkinlik yapmaya elverişli koşulla-
rın oluşması nedeniyle etkinliklerini kent
genelinde yaydı. İlk et-
kinliklerini 5 Haziran
Cumartesi günü,  5
farklı noktada 21 konser
ile gerçekleştirdi. Kısıt-
lamanın olduğu Pazar
günleri dışında kalan

zamanlara konserler planladı. Farklı
tarzdan müzisyenler, uzun süredir uzak
kaldıkları seyircileriyle buluştu.

Müzisyenlerin yüzü güldü

İBB, her bir müzisyene 2 bin TL destek
sağladığı “İstanbul Bir Sahne” projesini
Mart 2021’de gerçekleştirdiği bir açık
çağrı ile başlattı.. Projeye 2 bin 289 baş-
vuru yapılırken, müzik topluluklarıyla
birlikte toplam sayı 6 bin 841 olarak ger-
çekleşti. Başvuru şartlarını sağlayan mü-
zisyen sayısı ise 5 bin 10 kişi oldu.
“İstanbul Bir Sahne”nin Dijital Sahne
çekimlerinde bin 60 müzisyen, perfor-
mans sergiledi. 5 Haziran’dan itibaren
açık havada gerçekleştirilmeye başlanan
etkinliklerde ise bugüne kadar 200’ün
üzerinde sanatçı ağırlandı.
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Bağcılar Belediyesi’nin 2023 hedeflerine
ulaşabilmesini sağlamak amacıyla;  “En-
tegre Yönetim Sisteminde Bağcılar Mo-

deli” kapsamında üst yöneticilerin katılımıyla “2021
yılı farkındalık artırma” oturumu gerçekleştirildi. Bağ-
cılar Belediyesi Başkan Yardımcısı ve Kalite Üst Yö-
netim Temsilcisi M. Akif Görentaş, EYS altında
yapılan çalışmaların kapsamı, gerekliliği, hedefleri ve
çalışmaların etkinliği hususunda yöneticilerin sergile-
yecekleri liderliğin, öncü belediye olma anlayışını
daha ileriye taşıma noktasında önemini ifade etti.
Bağcılar Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü Ser-
bay Öztürk ise yönetim sistemlerine ve modellerine
ilişkin küresel ve yerel farkındalık aktarımı ile başla-
dığı sunumda EYS (Entegre Yönetim Sistemi)  kap-
samında belediyede yapılan çalışmalar, mevcut
durum ve 2023 yılı hedeflerine değindi. Sunum so-
nunda katılımcıların görüşleri alınarak 2023 hedefle-
rine ulaşmak için yapılacak çalışmalar konusunda
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kültür sanat sektörüyle dayanışmasını daha da
geliştirmeyi amaçlayan İBB; “İstanbul Bir Sahne” ve
“İstanbul’da Perdeler Kapanmasın” projeleriyle
sanatçılara önemli destekler sağlamaya devam ediyor

Bağcılar Belediyesi yöneticilerinin katılımıyla
EYS (Entegre Yönetim Sistemi) çalışmaları
kapsamında “2021 yılı farkındalık artırma” 
oturumu düzenlendi. Programda hem mevcut
durum değerlendirildi hem de geleceğe dönük
yapılacak çalışmalar tartışıldı

T ürkiye'nin gidişatı malum. “Suç örgütü
lideri” bir yanda, kelli felli bakanlar bir
yandan herkes hababam bir şeyler söy-

leyip, bir şeyler anlatıyor. Kimine “hak” veriyo-
ruz, kimini çok “yanlış” buluyoruz. Bitmek
bilmeyen bu politik hengameler ve çekişmeler
içinde ise bir de ekonomik “sıkıntılar” boy gös-
teriyor. Ay sonunu getirme telaşı, parasızlık,
uzun mühlettir kısa çalışma ödeneği ile geçin-
meye mahkum edilenler, işsizler, umutsuzlukar
o kadar çok ki... Say say bitiremeyiz. Hal böyle
olunca tüm bu “ham ervahlıktan” sıyrılıp biraz
gülümseye ihtiyaç duyuyor insan. Ama nasıl?
Gezin diyeceğim de o para ister. Ama okumak
desen bak o bedava. Hadi gelin bugünlerden
çok da başka günleri anlatmayan rahmetli Aziz
Nesin'in “Esneyen İnsanlar Ülkesi” isimli hika-
yesini okuyalım...

“Bir varmış, bir yokmuş, sana varsa bana
yokmuş, bana varsa ona yokmuş. Bir zamanlar
yeryüzünün bir yerinde bir ülke varmış. Bu ül-
kedeki kişiler mutluluk içinde yaşar dururlar-
ken, Tanrı vermesin, bir bilinmez salgın hastalık
onları kırıp geçirmeye başlamış. Öyle bir hasta-
lık ki, ülkedeki insanların birtakımı zayıfla-
maya, küçülmeye, birtakımları da
şişmanlamaya, irileşmeye başlamış. Zayıflayan-
ların boyları da günden güne ufalıyormuş. Ama
bu ufalma, küçülme, zayıflama o kadar yavaaaş
yavaş oluyormuş ki hiç kimse ne kendisinin, ne
de başkalarının küçüldüğünün farkına 
varmıyormuş.

Günde ancak beş on gram zayıflıyor, bir iki
milimetre küçülüyorlarmış. İnsanlar küçüle
ufala, zayıflaya sıskalaşa, bir zaman gelmiş,
baston kadar incelmiş, sacayağı kadar kısalmış-

lar. Günden güne daha da kısalıp ufalıyorlarmış.
Beri yandan birtakım insanlar da günden

güne şişmanlıyor, irileşiyorlarmış. Öbürlerinin
küçülmesi, ufalması gibi, bu irileşme, şişman-
lama da, günden güne bikaç milim, günde beş
on gram olduğundan, ne kendileri, ne de başka-
ları onların her gün biraz daha devleştiklerinin
farkına varmıyorlarmış. Boyları yangın kuleleri
kadar uzamış, gövdeleri vapurlar kadar irileş-
miş. Ama o ülkede büyüyenlerin sayısı, zayıfla-
yıp ufalanların sayısına denk değilmiş. İki yanın
sayısı birbirine eşit olmuyormuş. Beş on küçü-
lene, ufalana karşılık, ancak bir kişi kocaman-
laşırmış. Zayıfların çocukları. da zayıf, fındık
kadar küçük doğmaya başlamışlar. Buna karşı-
lık, irilerin çocukları da fil yavrusu kadar
büyük, kocaman doğuyorlarmış. Doğuştan
küçük olanlarla, doğuştan büyük olanlar, oldum
olasıya bu işin böyle gelip böyle gittiğini sanır-
lar, bunda hiçbir ayrılık, uygunsuzluk, olağanüs-
tülük görmezlermiş. Görmedikleri gibi,
küçülenler, kendilerinden daha küçüklerini
görüp, onlara bakarak, “Tanrım, buna da şü-
kürler olsun, küçüğün küçüğü var. Ben yine iyi-
yim!” diye avunurlarmış.

Günden güne irileşenler de, kendilerinden
daha irilerini gördükçe, “Tanrım, beni ondan
daha iri yap!” diye yakarırlarmış. Dileklerini,
yakarmalarını Tanrı da dinler, onları günden-
güne şişirir de şişirirmiş. Bir zaman gelmiş ki,
şişmanlayanlar, irileşenler, oturdukları evlere;
yattıkları yataklara, geçtikleri yollara sığmaz
olmuşlar. Her ne yapsalar, ayakları yorganların-
dan dışarı çıktığından, yorganlarını ayaklarına
göre uzatmaya, yolları gövdelerine göre aç-
maya, evlerini de boylarına göre büyütmeye
başlamışlar.

Bir zaman gelmiş, açtıkları yollardan da ge-
çemez, büyüttükleri evlere de giremez, uzattık-

ları yorganlarına da sığamaz ol-
muşlar. Yeniden, evlerini yollarını, yorganlarını
büyütmüşler. Alanlar küçük gelmiş, alanları aç-
mışlar. Yaşadıkları kent küçük gelmiş, kentten
dışarı kaçmışlar. Yayıldıkça yayılmışlar, taş-
tıkça taşmışlar.

Küçülenler de küçüldükçe küçülmüşler, ufal-
dıkça ufalmışlar, artık öyle olmuş ki, bir zaman
sonra kimisi ev diye karpuz kabuğuna, kimisi
ceviz, kimisi de fındık kabuğuna girer olmuş. İş
bu kadarla da kalmamış, bir zaman sonra kü-
çüle küçüle temelli kaybolmaya başlamışlar.
Gözle görülemez olmuşlar. Ancak mikroskopla
bakılınca görülebiliyorlarmış. Bütün bu olan bi-
tenleri, herkes olağan bişey sanır, hiçbiri yakın-
mada bulunmazmış.

Gel zaman, git zaman, irileşenlerin irileş-
mesi, şişmanlayanların şişmanlaması durmuş.
İş bununla da kalmamış. Onlar da küçülmeye,
ufalmaya başlamışlar. Gündengüne zayıflıyor-
larmış. Ne var ki, zayıflamaları, şişmanlama-
ları gibi yavaş yavaş değil, birdenbire
oluyormuş. Eskiden boylan günde bir iki milim
uzarken, şimdi günde bir iki karış birden kısalı-
yorlarmış. Eskiden günde bikaç gram şişman-
larken, şimdi günde beş on gram birden
zayıflıyorlarmış. Boyu beş metre, ağırlığı iki ton
olanlar gece yataklarına böyle yatıyor, sabah,
boyları iki metre, ağırlıkları iki yüz kilo olarak
uyanıyorlarmış. Büyük bir hızla erimeye başla-
mışlar. Bir zaman gelmiş, artık birbirlerini bile
tanımıyor, aynadaki hayallerinden korkuyorlar-

mış. Büyük bir korkuya düşmüşler. Bu büyük
korkuyla küçüle küçüle büsbütün yok olmak-
tansa, kendi canlarına kıyanlar bile olmuş.
Arka arkaya kendilerini öldürüyorlarmış. Ken-
tin her yanında ağlamalar, bağırtılar göklere
yükseliyormuş:

– Zayıflıyoruz!.. – Eriyoruz!… – Bitiyoru-
uuz!.. Ağlamak, sızlamak, bağırmak bir işe ya-
ramamış. “Büsbütün ortadan yok olup
gitmeden aklımızı başımıza devşirelim. Küçül-
memizi önleyici bir çıkar yol bulalım!” demiş-
ler. Artık şişmanlamaktan, büyümekten
geçmişler, oldukları gibi kalsalar, çoktan razı-
lar. Doktorlara başvurmuşlar. Doktorlar onlar-
dan beter. Herkes kendi başının derdine
düşmüş. Göz göre göre ufalıyor, eriyorlar. Bu
öyle amansız bir salgın hastalıkmış ki, ondan
ona geçiyormuş. Doktorlar, şişmanlık ilaçlan
vermişler, kemikleri besleyici iğneler yapmışlar.
“Bol bol yiyin!” demişler “Üzülmeyin, canınızı
sıkmayın!” demişler. Ama bütün bunların hiç-
biri yararlı olmazmış. O zaman o ülkede yaşa-
yanlar, düşünmüşler, taşınmışlar, “Başka bir
ülkeden, derdimize derman bulacak bir uzman
arayalım,” demişler. Dedikleri gibi de yapıp,
dünyanın en büyük şişmanlatma uzmanını kendi
ülkelerine çağırmışlar. Uzman gelmiş, küçülen-
lere, ufalanlara bakmış.

– Bu yeni bir hastalık değil, demiş. Dünyanın
başka yerlerinde de görülmüştür. Her ne kadar
salgın bir hastalıksa da önlenebilir. Aranızda bir
zaman yaşayacağım. Ben ne yaparsam, siz de
gözünüzü, kulağınızı açın, benim yaptığım gibi
yapın. Göreceksiniz ki, benim yaptıklarımı ya-
parsanız, hem zayıflamanız, küçülmeniz, hem
şişmanlamanız duracak… Nasılsanız öyle kala-
caksınız. Bunu söyledikten sonra uzman, onla-
rın gözleri önünde tartılmış, ölçülmüş. Ağırlığı
75 kilo, boyu da 1.79 gelmiş.

O ülkede yaşayanlar, neler yapacak diye uz-
mandan gözlerini ayırmamışlar. Hepsi göz
kulak kesilmiş. Hep ona bakıyorlarmış. Uzman
o ülkede kırk gün, kırk gece kalmış. Sonra
orada yaşayanları çevresine toplayıp,

– Bunca zaman aranızda yaşadım. Neler
yaptığımı gördünüz, siz de benim gibi yapar,
benim gibi yaşarsanız, bu dertten kurtulursu-
nuz!.. demiş. Demiş ama, o ülkede yaşayanlar,
uzmanın kendilerinden ayrı onların yaptıkların-
dan başka bişey yaptığını görmemişler. Görseler
de anlamamışlar. Uzman,

– İşte bakın, yine gözünüzün önünde tartılı-
yorum!… demiş. Tartılmış, ağırlığı 75 kilo; öl-
çülmüş, boyu 1.79… Nasıl geldiyse yine öyle.
Ne şişmanlamış, ne zayıflamış. O ülkede yaşa-
yanlar büsbütün şaşırmışlar. “Bu uzman bizden
ayrı, bizim yaptıklarımızdan başka ne yaptı da,
hiç zayıflamadı, kısalmadı?..” demişler.
Uzman, vapura binip, o ülkeden ayrılırken,

– Anladınız ya… demiş, ben ne yaptımsa siz
de öyle yapın!… Allasmarladık. Uzman bir
gece önceden uykusuz olduğu için, bu sözleri
söyledikten sonra küçük dili görünene kadar ağ-
zını açıp, bir de esnemiş.

O ülkede yaşayanlar bunu görünce, hep bir-
den sevinçle bağırmışlar: – Tamam… – Uzman
esnedi… – Uzman gerindi… – Şimdi anladık
neden zayıflamadığını… – Uzman ne yaptıysa,
biz de onu yapalım… O günden sonra, o ülkede
yaşayanlar, uzman esnedi, gerindi diye, onlar da
hiç durmadan esnemeye, gerinmeye başlamış-
lar. Gerçekten de zayıflamaları, küçülmeleri, kı-
salmaları durmuş. İriler iri, ufaklar ufak
kalmış. Hiçbir değişme olmamış. Çünkü, esne-
mekten, gerinmekten vakit bulup da yaşayamı-
yorlarmış ki küçülsünler, ufalsınlar, ya da
büyüyüp irileşsinler… Hep esniyor, hep gerini-
yorlarmış...”

Bir garip ülke...

T.C.
BAKIRKÖY

4. İCRA DAİRESİ
2020/8478 ESAS

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1391377)

TAŞINIRIN AÇIK ARTIRMA İLANI
Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup:
Birinci artırmanın aşağıda belirtilen gün, saat ve yerde yapılacağı ve o gün kıymetlerinin %50'sine istekli bulun-
madığı taktirde, yine aşağıda belirtilen gün, saat ve aynı yerde 2. artırmanın yapılarak satılacağı; şu kadar ki, ar-
tırma bedelinin malın tahmin edilen değerinin %50'sini bulmasının ve satış isteyenin alacağına rüçhanı olan
alacakların toplamından fazla olmasının ve bundan başka paraya çevirme ve payların paylaştırma giderlerini
geçmesinin şart olduğu; birinci artırmadan on gün önce başlamak üzere artırma tarihinden önceki gün sonuna
kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebileceği, birinci artırmada istekli bulunmadığı
takdirde elektronik ortamda birinci artırmadan  sonraki beşinci günden başlamak üzere ikinci artırma gününden
önceki gün sonuna kadar elektronik ortamda teklif verilebileceği, mahcuzun satış bedeli üzerinden aşağıda belir-
tilen oranda KDV.'nin alıcıya ait olacağı ve satış şartnamesinin icra dosyasından görülebileceği; gideri verildiği
takdirde şartnamenin bir örneğinin isteyene gönderilebileceği; fazla bilgi almak isteyenlerin yukarıda yazılı dosya
numarasıyla dairemize başvurmaları ilan olunur. 07/06/2021

1.İhale Tarihi : 06/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
2.İhale Tarihi : 26/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
İhale Yeri : MERKEZ EFENDİ MAHALLESİ, KALE İŞ 

MERKEZİ NO:275-295 ZEYTİNBURNU/İSTANBUL 
No    Takdir Edilen Değeri TL. Adedi KDV Cinsi (Mahiyeti ve Önemli Nitelikleri) 
1       1.000,00 1   %18 1 Adet KLAVYE iMAC BİLGİSAYAR VE APPLE KLAVYE

( iMAC G5 1.8 GHz, 17 İnch, Power PC G5 80 GB HD
2       8.500,00 1   %18 1 Adet YAZICI XEROX MARKA WC7525 

RENKLİ LAZER YAZICI
3    400,00 1   %18   1 Adet MİNİ BUZDOLABI REGAL MARKA ( BÜRO TİPİ)
4    4.500,00 1   %18 1 Adet RENKLİ YAZICI XEROX-PHASER 

6300 RENKLİ LAZER YAZICI
5     48.500,00 1   %18 1 Adet CNC ROUTER MAKİNASI 

POYSAN-B72120 MODEL TİPLİ MAKİNA, 
6     45.000,00 1   %18 1 Adet CNC MAKİNASI MARKASIZ 
7     2.600,00 1   %18 1 Adet KOMPRESÖR MAKİNASI PİSTONLU TİP, 
8     18.000,00 1   %18 1 Adet DERİ YAKMA(SICAK BASKI) MAKİNASI 

(İİK m.114/1, 114/3)
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 63'e karşılık gelmektedir.

kUltUr sanata 
ıBB katkısı

Örnek No: 25*

Anıl BODUÇ

statİk fİkİr

anilboduc@gmail.com

TAYLAN DAŞDÖĞEN

Kadın emeği pazarının
yeni adresi belli oldu
Aile ekonomisine katkıda bulunmak isteyen yüzlerce kadın girişimci, İstanbul Gönüllüleri Kadın
Emeği Pazarı’nda ürünlerini halkla buluşturmaya devam ediyor. Kadın Emeği Pazarı, Sarıyer
Meydanı ve Üsküdar Marmaray çıkışında; 7-19 Haziran 2021 tarihleri arasında sokağa çıkma
kısıtlamasının olmadığı her gün, 10.00-19.00 saatleri arasında açık olacak

Kendi olanaklarıyla üretim
yapan ancak ürettikleri
ürünleri tüketiciyle buluş-

turma konusunda sıkıntı yaşayan ka-
dınlar için başlatılan Kadın Emeği
Pazarı, İstanbul’un çeşitli meydanla-
rında yeniden yerini aldı. Toplam
350’den fazla kadın üreticinin, Üskü-
dar pazarında yer alan 48 stantta ve
Sarıyer’de bulunan 24 stantta dönü-
şümlü olarak ürünlerini tüketici ile bu-
luşturması amaçlanıyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında, Kadıköy İskele-
sinde kurulan pazar, yine 350 ka-
dının ürünlerine ev sahipliği
yapmıştı.  Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan proje sorum-
lusu Derya Komut Aytekin,
“Tamamen İstanbul Büyükşehir

Belediyesi’nin (İBB) bize sağladığı
stantlarla, buradaki lojistik destekle-
riyle birlikte güzel bir birliktelik kurgu-
ladık. Bundan sonra da çeşitli ilçelerde
kadın emeği için pazarlarımızı kurgu-
lamaya devam ediyor olacağız” dedi.

Vatandaşlar mutlu oldu

Kadın Emeği Pazarı’nda tezgah açan
kadınlar, pandemi döneminde düşen
gelirlerine de destek olmuş oluyor. Gö-
rüşlerini dile getiren bir kadın girişimci,

“Çok teşekkür ediyorum Büyükşehir
Belediyesi’ne de ayrıca çünkü biz üc-
retsiz açtık. Böyle bir yere biz aylık 3
bin lira 4 bin lira kira veriyorduk” ifa-
desinde bulundu. Kadın girişimciler, el
emekleriyle ürettikleri; kolye, yastık,
bez bebek, tablo, örgü çanta gibi çeşitli
ürünlere kentlinin yoğun ilgi gösterdik-
lerini söyledi. İBB ve İstanbul Gönül-
lüleri’nin birlikte gerçekleştirdiği
“Kadın Emeği Projesi” ilk olarak Be-
şiktaş İskele Meydanı’nda hayat bul-

muştu. 14 Aralık-31 Aralık
tarihleri arasında Kadın Emeği
Pazarı’nda, 500 kadın girişimci
tarafından üretilen çeşitli ve ya-
ratıcı ürünler stantlarda satışa
sunulmuş, kentli yoğun ilgi gös-
termişti.  SAVAŞ ATAK
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ISTANBUL’DA CAZ
festivali başlıyor!

32. İstanbul Film 
Festivali, 1-17 Temmuz
tarihleri arasında
müzikseverlerle 
buluşacak. İstanbul 
Kültür Sanat Vakfı’nın
(İKSV) şehrin dört bir
yanına damgasını 
vuran festivalinde bu yıl
aralarında Chucho 
Valdés Royal Quartet, 
Hermanos Gutiérrez, 
Max Richter, Meshell 
Ndegeocello, Grégory 
Privat, Kerem Görsev 
Quintet, Jazzmeia Horn
gibi usta sanatçı ve 
gruplar yer alacak

F estival, 17 günde gerçekleştirilecek 40'a
yakın konserde, 200'ü aşkın yerli ve ya-
bancı sanatçıyı ağırlayacak. İstanbul Caz

Festivali Direktörü Harun İzer, Beyoğlu'nda bir
otelde festivale ilişkin düzenlenen basın toplantısı
öncesinde, İstanbul'un çeşitli mekanlarında ulus-
lararası yıldızların, genç yeteneklerin, caz müzis-
yenlerinin, caz dışında caza yakın farklı türlerde
müzik yapan çok sayıda yerli ve yabancı konuğun
sahne alacağını söyledi.

Önemli isimler var 

İzer, 1-3 Temmuz'da Harbiye Cemil Topuzlu Açık
Hava Tiyatrosu'ndaki konserlerde festivalin en
önemli yıldızlarının sanatseverlerle buluşacağını
belirterek, "1 Temmuz'da Latin cazının çok
önemli isimlerinden Chucho Valdes Royal Quar-
tet, festivalin bir anlamda açılışını yapacak. Ardın-
dan genç seyircimizin de çok severek izlediği
Hermanos Gutierrez isimli Meksika çöllerinin o
sıcak müziğini, oranın güzel tınılarını ülkemize ta-
şıyacak başarılı bir ekibi izleyeceğiz. Bu konsere

şimdiden yoğun ilgi var. 3 Temmuz'da ise İngilte-
re'den çok önemli bir besteci, piyanist ve müzis-
yen Max Richter sahnede olacak. Kendisi hem
film müzikleriyle çok sevilen, tanınan bir isim hem
de birbirinden güzel besteleriyle yeni neoklasik
akımının çok başarılı temsilcilerinden. " dedi.

Yaşam boyu başarı ödülü 

Festivalde "Yaşam Boyu Başarı Ödülü" bu yıl caz
müziğinin ustalarından saksafon sanatçısı Yalçın
Ateş ve  İzzet Öz'e sunulacak. Festivalin ilk üç gü-
nünde Afro-Küba cazının isimlerinden 7
Grammy ödüllü Chucho Valdes, Latin gitarının
öncülerinden Hermanos Gutierrez ve besteci ve
piyanist Max Richter, Harbiye Cemil Topuzlu
Açık Hava Tiyatrosu'nda konser verecek. Festi-
valde Gregory Privat, cazın yenilikçi ismlerinden
Jazzmeia Horn ve Grammy ödüllü Me'shell Nde-
geocello da müzikseverlerin karşısına çıkacak.
İtalyan müzisyen Chiara Civello ve Brezilya'nın
sevilen samba ve bossa nova müziklerini yeniden
dünya sahnesine taşıyan Roge'nin ilk Türkiye

konserleri izleyicileriyle buluşacak. Kerem Görsev
Quintet, caz ve klasik müzik alanında trompet sa-
natçılarından Tolga Bilgin, yeni albümü "Soli-
tude"un Türkiye prömiyeriyle Meltem Ege,
müzisyen Mehmet Ali Sanlıkol, İtalyan kontrbas
sanatçısı Michelangelo Scandroglio festivalin caz
sahnesinin konukları arasında bulunuyor.

Festival söyleşileri yapılacak

Festival öncesinde gerçekleştirilen Garanti BBVA
Caz Sohbetleri bu yıl da devam edecek. Nisan-
mayıs aylarında Salt Beyoğlu'nda yapılacak üç
farklı söyleşide, Türkiye'de caz ve güncel müziğin
gelişimine dair farklı konular ele alınacak ve tartı-
şılacak. 30 Nisan'da "Türk Medyası Caz Ritmini
Yakalayabiliyor mu?", 6 Mayıs'ta "Dönemler,
Olaylar ve Anekdotlarla: Türkiye'de Caz" ve 27
Mayıs'ta "Gramofondan Cep Telefonuna: Müziği
Yıllar İçinde Nasıl Dinledik?" başlıklı söyleşiler
düzenlenecek. Katılımın ücretsiz ve 25 kişiyle sı-
nırlı olduğu atölyelerin rezervasyonları 25 Hazi-
ran'da açılacak. AA 

Şehit Mustafa Cambaz 
fotoğraf
yarışması
15 Temmuz darbe girişimi sırasında şehit düşen 
Yeni Şafak foto muhabiri Mustafa Cambaz adına
düzenlenen "Şehit Mustafa Cambaz Fotoğraf
Yarışması"nın dördüncüsüne başvurular başladı

YENİ Şafak gazetesince 
gerçekleştirilen yarışmaya,
"mustafacambazfotografya-

rismasi.com" adresi üzerinden 
31 Mayıs'a kadar başvuru
yapılabilecek.
Yarışmada se-
çici kurul, Kızı-
lay İçerik ve
Prodüksiyon
Müdürü Fırat
Yurdakul, eski
Cumhurbaş-
kanlığı özel fo-
toğrafçısı, foto
muhabiri ve
Türkiye Foto
Muhabirleri
Derneği Temsil-
cisi Ümit Bek-
taş, foto
muhabiri Kay-
han Özer, Yeni
Şafak foto mu-
habiri Sedat
Özkömeç ve
Anadolu Ajansı
foto muhabiri
Elif Öztürk'ten
oluşuyor.

4 kategoride
düzenleniyor

Yarışma,
"2024'e Dam-
gasını Vuran
Haber Fotoğ-
rafları", "Kültü-

rel ve Tarihi Fotoğraflar", "Yeni 
Nesil Fotoğraflar (Drone Çekimi-
Serbest Haber)" ile "Yeni Nesil Fo-
toğraflar (Cep Telefonu
Çekimi-Serbest Haber)" başlıklarıyla

4 temel katego-
ride gerçekleşti-
riliyor.
Yarışmanın bu
yıl "Hikayeyi
Tamamla Özel
Ödülü" katego-
risinin teması
ise Rami Kü-
tüphanesi ola-
rak belirlendi.
Bu dalda yarış-
macılardan,
Rami Kütüp-
hanesi'nin fo-
toğrafları
bekleniyor.
Yarışmada her
bir kategorinin
birincisine 100
bin, ikincisine
75 bin ve üçün-
cüsüne 50 bin
lira ödül tak-
dim edilecek.
Toplamda 13
kişiye 1 milyon
lira ödül dağıtı-
lacak yarışma-
nın ödül töreni,
bu yıl tem-
muzda yapıla-
cak. AA 

Yaz aylarında soğuk içecek tüketiminin büyütülüp, içeceklere 
konulan buzların besin ısınmasına neden olabileceğini söylüyor

ÜSKÜDAR Üniversitesi NPİS-
TANBUL Hastanesi Beslenme 
ve Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, 

yaz aylarında özellikle içeceklere konu-
lan ve uygun şekilde depolanan buzlar-
dan üretilen olarak ortaya çıkabilecek 
besin zehirlenmeleri hakkında bilgi verdi. 
Buzun da bir besin olduğunu ve zararlı 
mikroorganizmaları barındırabileceğini 
vurgulayan Beslenme ve Diyet Uzmanı 
Hülya Yiğit, “Buz dondurulurken kullanılırken 
su temizlenmez, buzlar bardaklara konurken 
açık el ile dokunuluyorsa ve buzlar uygun şekil-
de depolanmıyorsa zararlı mikroplar için de bir 
yaşam alanı haline gelebilir.” dedi. Buzların bo-
zulmasının tekrar dondurulması ve buzun yapı-
mı için temiz su kullanılmasının genişletilmesine 
dikkat eden Yiğit, bazılarının yakıt tüketiminden 
birkaç saat veya birkaç gün sonra ortaya çıkabil-
diğini hatırlattı.

Buz bir besindir
Yaz sıcaklarının artması ile birlikte besin ze-
hirlenmeleri daha sık yaşanmaya hatırlatan 
Beslenme ve Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, “Ancak 
son zamanlarda soğuk sıvı tüketiminin tüken-
mesi ile birlikte beslenmenin yanı sıra buz zehir-
lenmeleri ile de karşılaşılabilir. Buz da bir be-

sindir ve zararlıları barındırılabilir.” dedi. 
Buzlar dondurulurken genellikle çeşme 
sularının kaydı kaydedilirken Yiğit, “Eğer 
buz dondurulurken kullanılırsa su temiz 
değilse, buzlar bardaklara dahil edilirken 
açık el ile dokunuluyorsa, buza dokunan 
kişi elleri temiz değilse ve buzlar uygun 
şekilde depolanmıyorsa zararlı mikroplar 
için de bir yaşam alanı haline gelebilir.” 
açıklamasını yaptı.

Buzda hijyen çok önemli
Buz kullanılırken, buzların çözülüp tekrar don-
durulmadığından ve temiz sudan emin olunma-
sı durumunda vurgulayan Beslenme ve Diyet 
Uzmanı Hülya Yiğit, “İşletmeler buz yapmak 
için kullanılan makinelerin temizliğine özen 
göstermeli. Evde ise buz kalıplarını temizlerken 
koku oluşmaması için karbonatlı su kullanıla-
bilir.” dedi. Evli olanların besinin tüketiminden 
birkaç saat veya birkaç gün sonra ortaya çıka-
bildiğini aktaran Yiğit, şu şekilde tamamladı: 
“Besin zehirlenmelerinde kalp atışları, kalp 
atışları, ishal gibi a rastlanır. Besin zehirlenme-
lerinde kaybedilen sıvıyı yerine koymak ve düşük 
yağlı beslenmek önemlidir. Buzun da bir besin 
olduğu, hijyenik koşullar uygun olarak sıcaklık-
ta veye sunulurken dikkatli olunması gerekir.” 
HABER MERKEZİ

Buz bile zehirleyebilirBuz bile zehirleyebilir

Hülya Yiğit

Siber 
güvenlik 
olmazsa 
olmaz

K ASPERSKY, yeni oyunu 
“Case 404” ile siber suçlu-
ların Z kuşağının finansal 

yeterliliklerini nasıl saldırı yollarına 
dönüştürdüğüne ışık tutarken, bilgiye 
dijital dayanıklılığa dönüştürecek pratik 
yollar sunuyor. Z kuşağı için yaşama 
evleri anları özgürce paylaşmak doğal 
bir alışkanlığa dönüştü. Instagram, 
TikTok ve Snapchat gibi sosyal medya 
platformları, bakanlık etiketleri özçe-
kimler, günlük güncellemeler ve kişisel 
hikayelerle dolu. Ancak bu sürekli 
paylaşım alışkanlığı, siber suçluların 
kimlik hırsızlığı veya sosyal mühendis-
lik saldırıları için geniş kullanılabilen 
bir dijital ayak izi ortaya çıkıyor. Aşırı 
paylaşım, fotoğrafların arka planında 
yer alan ev adreslerinden elde edilen ru-
tinlere kadar hassas ayrıntılar istenme-
den ortaya çıkarılır. Eşlerinin veya evcil 
hayvanların fotoğrafları gibi zararsız 
görünen içerikler bile şifre kurtarma 
uygulamaları için ipucu sağlayabilir.

Dışlanma korkusu
Dışlanma Korkusu (FOMO), sosyal 
medyada diğer insanların neler oldu-
ğunu takip etmedikleri takdirde dış-

lanmaları veya en son güncellemelerin 
veya bağlantıların bir parçası olmama 
korkusundan kaynaklanan endişeler 
veya huzursuzluk ifade eder. FOMO, Z 
kuşağı için güçlü bir itici güçtür ve ürün 
lansmanları, konserler ve etkinliklerle 
ilgili sosyal medya güncellemeleriyle 
ilgileniliyor. Akranlarının etkinliklere 
katıldığını, yeni ürünlerin edindiğini 
veya yeni dönüm noktalarına ulaştığını 
gör, yetersizlik veya dışlanma hızlarına 
yol aç. İster yeni iPhone’un piyasaya 
sürülmesi ister Taylor Swift’in Eras 
Tour’u veya büyük bir maç olsun, bu 
korku tarafından erişim veya özel fırsat-
lar olmadan doğru erken bağlantılara 
tıklamaya izin verebilir.

Kimlik avına dikkat
Siber suçlular bu aciliyet duygusundan 
faydalanarak tıklama tuzağına yönelik 
kimlik avı sayfaları oluşuyor. Böylece 
kullanıcının oturum açma işlemi çalıştı-
rılarak veya kötü amaçlı yazılım dağıtan 
sitelere yönlendiriliyor. Sahte etkinlik 
oturum açtı, ön sipariş dolandırıcılığı ve 
içeriden “sızdırılan” bilgiler bu korkuyu 
manipüle etmek için kullanılan taktik-
lerden sadece birkaçı.

25 yıldır böyle
2000 civarında ya da sonrasında doğan 
Z kuşağı için Y2K modası, daha basit, 
dijital öncesi zamana kadar nostaljik 
bir şekilde bu tarzları modern bir doku-
nuşla yeniden keşfetme arzusunun karı-
şımını temsil ediyor. TikTok ve Instag-
ram gibi platformlar Y2K’nın yeniden 
dirilişini güçlendiriyor, influencer’ların 
eski görünümleri yeniden yaratılıyor ve 
tasarruflu işlemleri paylaşıyor. Y2Kfas-
hion ve #Y2Kaesthetic gibi hashtag’ler 
milyarlarca görüntülenme yer alıyor. 
Z kuşağının, Y2K’nin genişliğinden 
özgürlük oyunlarına kadar 2000’lerin 
başındaki kültüre hayranlığı, The Sims 
2, Barbie Moda Tasarımcısı ve Bratz 
Rock Angelz gibi retro oyunlara olan 
ilgiyi yeniden canlandırdı. Bu oyunların 
nostaljiyi çağrıştırırken, resmi olmayan 
indirme isimlerini arayan, genellikle 
kötü amaçlı yazılımların istila ettiği site-
lere yönlendiriyor. Siber suçlular, sahte 
oyun dosyalarına kötü amaçlı yazılım-
lar yerleştirerek bu özel ilgiyi hedef alı-
yor. geçmişte ve anılarda yolculuklarda 
olduğu gibi görünen bu durum, elektrik 
kesintilerine neden oluyor veya veri 
kaydının çalınmasına neden olabiliyor.

Hızlı moda
Z kuşağı etkileyici kıyafetler değiştirir, 
uyumu sağlamak yerine çıkmak ister 
ve sürekli olarak sürdürülebilir bir stile 
sahiptir. Bir ay önce moda olan şey 
bugün mevcut olan moda olmuş ola-
bilir. Trendleri takip etme, hızlı moda 
oluşumları tarafından da destekleniyor. 
Örneğin Z kuşağı tarafından sevilen 
Çinli hızlı moda devi Shein, web site-
sinde günde 6 bin yeni ürün ekliyor .

Kullanıcı tuzağa düşebilir
Z kuşağı için hızlı moda sadece bir alış-
veriş tercihi değil, bir yaşam tarzı. Shein, 
ASOS ve Fashion Nova gibi hızlı moda 
markaları uygun fiyat ve anında tatmin 
sunarak bu kuşağın vazgeçilmezleri ara-
sında yer alıyor. Ancak bu markaların 
cazibesinin karanlığının bir tarafı da var. 
Sahte alışveriş siteleri, sahte promosyon 
kodları ve kimlik avı reklamları, kullanıcı-
nın hassas bir şekilde bilgi toplama ikna 
etmek için ikna edici taklitler kullanarak 
bu sürecin popülerliğinden faydalanıyor. 
Çevrimiçi alışverişe odaklanma, kişisel ve 
finansal bilgileri çalmak için tasarlanan 
sahte web siteleri ve kimlik avı dolandırı-
cılıklarıyla karşılaşma riski de artıyor.

Z kuşağı, dijital akışkanlıkları ve trendlerin bir araya getirilmesiyle ayrılan en internet meraklısı kuşağı simgeliyor. Bu yeni nesil ilk yıllarından 
itibaren dijital ortamda şekilleniyor ve yeniden tanımlanıyor. Haliyle dijital ortamdaki risk ve tehlikelere de en çok onlar maruz kalıyor

Z KUSAGINI 
SARAN 
DiJiTAL 
TEHLiKE

Kaspersky uzmanı Anna Larkina 
, şunları söylüyor: “Trendler hızlı 
bir şekilde yönetilebilir, ancak 
yılda bir siber tehditler sabit kalır. 
İster Z kuşağının çevrimiçi alış-
verişe olan sevgisinden faydalan-
mak, ister FOMO’nun yarattığı 
aciliyetten faydalanmak veya ruh 
sağlığı hizmetlerinin artan hedef 
almak olsun, saldırganlar şifa avı, 
dolandırıcılık ve veri dağıtmaları 
için hızlı bir şekilde çalışır. Önce 
ele alarak. Bir güvenlik planı için 
iki faktörlü kimlik doğrulamayı 
etkinleştirme, internette ne paylaş-
tığınıza dikkat edin ve en önemlisi, 
bilgi sahibinin en iyi savunma ol-
duğunu unutmayın. Siber güvenlik 
yalnızca tehditlere yanıt vermekle 
ilgili değildir.

Gençlerde ruh sağlığı bozuluyor
Z kuşağı, teknolojiye aşırı maruz kalma 
nedeniyle bilgisayarın özelliklerinin işle-
me yeteneğinin değiştiği bir durum olan 
iDisorder adı verilen bir fenomenle karşı 
karşıya. Bu teknoloji takıntısı, anksiyete 
ve anksiyete gibi psikolojik, fiziksel ve 
bozukluklar sosyalleşebiliyor. Bu durum 
toplumsal araştırmalarıyla da kanıtlan-
mıştır. 18-24 yaş arası her üç gençten 
biri bu tür ruh sağlığı sorunları yaşadı-
ğına bildiriyor. HABER MERKEZİ



İSRAIL devlet televizyonu KAN’ın üst düzey si-
yasi kaynaklara dayandırdığı habere göre, ateşkes 
müzakereleri önümüzdeki hafta sona ermeye-

bilir. Doha’daki müzakerelerin bir haftadan fazla 
sürebileceğini belirten üst düzey siyasi kaynaklar, 
müzakerelerde ilerleme sağlanabileceğine inanırken 
ABD Başkanı Donald Trump ile İsrail Başbakanı 
Binyamin Netanyahu’nun tekrar görüşebileceğini 
düşünüyor.

Sürgün meselesi gündeme geldi
Üst düzey İsrailli bir siyasi yetkili, masadaki ateşkes 
taslağının İsrail’in taleplerini yüzde 80-90 oranın-
da karşıladığına işaret ederek Netanyahu-Trump 
görüşmesinde ateşkes müzakerelerinin ve Gazze 
Şeridi’ndeki Filistinlilerin “gönüllü göç” adı altında 
başka ülkelere sürgün edilmesinin ele alındığını be-
lirtti. Trump’ın Filistinlilerin sürgünü fikrine destek 
vermesinin İsrail’i memnun ettiğini dile getiren kay-
nak, bağımsız bir Filistin devletinin kurulmasının söz 
konusu olmadığını iddia etti. ABD Başkanı Trump’ın 
Orta Doğu Özel Temsilcisi Steve Witkoff’un teklifine 

göre önce 8, sonra 2 sağ İsrailli esirin serbest bıraka-
cağını belirten bir diğer kaynak ise Hamas’ın İsrail’in 
Gazze Şeridi’ndeki tüm bölgelerden çekilmesini talep 
ettiğini ve İsrail’in ise Refah’ta kalmakta ısrar ettiğini 

kaydetti. İsrail’in, Hamas’ın olmadığı, bölgeyi başka 
bir gücün yönettiği, Hamas’ın silah bıraktığı ve li-
derlerinin sürgüne gönderildiği bir Gazze Şeridi’nin 
ortaya çıkması için çalıştığı ileri sürüldü. AA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı
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yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

BAŞKENT Trablus’ta düzenle-
nen mini göç zirvesine, Yunanis-
tan Göç ve İltica Bakanı Thanos 

Plevris, İtalya İçişleri Bakanı Matteo 
Piantedosi, Malta İçişleri Bakanı Byron 
Camilleri katıldı. Zirvenin açılış konuş-
masını yapan Başbakan Dibeybe, insan 
ticaretiyle mücadele için birçok dost 
ülkenin desteğiyle büyük bir 
kampanya başlatacaklarını 
söyledi. Dibeybe, Trablus ve 
ülkenin batısında kaçakçılık 
yapan çetelere karşı güven-
lik harekatı başlattıklarını, 
dost ve kardeş ülkeleri siyasi 
olarak desteklemeye çağırdı-
ğını ifade etti. “Göç dosyası 
ülkemizin imkanlarından daha 
büyük.” diyen Dibeybe, sembolik 

bir destek değil, göç akımlarını azaltmaya 
katkı sağlayacak gerçek bir ortaklık istedik-
lerini aktardı.

Çözüm geliştirilmesi lazım
İçişleri Bakanlığı’na göçle mücadele ko-
nusunda uluslararası ortaklarla işbirliği 

içinde ulusal bir plan hazırlaması tali-
matı verdiğini söyleyen Dibeybe, 

“Libya’nın sadece bir geçiş 
ülkesi olarak değil, çözüm 
geliştirmede bir ortak olarak 
görülmesini talep ediyoruz.” 
ifadelerini kullandı. Zirvede 
ikili görüşmeler öncesi Libya 
İçişleri Bakanı İmad et-Trab-

lusi ve katılımcı ülkelerin ilgili 
bakanları da konuşma yaptı. 

AA

KATAR Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Ensari, Ka-
tar’ın başkenti Doha’da düzenlediği basın toplantı-
sında, Katar ve Mısır’ın arabuluculuğunda Hamas 

ile İsrail arasında devam eden ateşkes müzakerelerine 
ilişkin gelişmeleri aktardı. Ensari, İsrail ile Hamas’tan 
heyetlerin şu anda Katar’da bulunduğunu ve her heyet ile 
görüşmelerin ayrı ayrı sürdüğünü ifade ederek, “Arabulu-
cuların çabaları Gazze Şeridi’ndeki savaşı sona erdirecek 
bir anlaşmaya ulaşmaya odaklı.” dedi.  Müzakerelerdeki 
görüşmelerin anlaşmanın genel çerçevesi üzerinde oldu-
ğunu ve detaylı görüşmelerin henüz başlamadığını kay-

deden Ensari, “Ayrıntıları konuşmak için henüz çok erken 
ancak olumlu izlenimler var.” ifadelerini kullandı. Ensari, 
müzakerelerin içeriğinin sızdırılmasını sorumsuzluk olarak 
nitelendirerek, sürecin zaman alacağını ve sonuç alınması 
için net bir takvimin verilmesinin mümkün olmadığını 
aktardı. İsrail heyetinin yetkileri konusunda net bir değer-
lendirme yapmanın mümkün olmadığını ancak angajman 
düzeyinin olumlu olduğunu vurgulayan Ensari, tarafların 
heyetleriyle görüşmelerin devam ettiğini kaydetti.

Gazze’de ateşkes müzakereleri
ABD Başkanı Donald Trump, İsrail’in Gazze Şeridi’nde 60 

günlük ateşkesin sağlanması için gerekli şartları kabul 
ettiğini açıklamıştı. Trump, ateşkes görüşmelerine ara-
buluculuk yapan Katar ve Mısır’ın Hamas’a “nihai teklifi” 
sunacağını kaydetmişti. Hamas, Gazze’de İsrail ile ateşkes 
ve esir takası anlaşmasına ilişkin teklife “olumlu yanıtını” 
arabuluculara ilettiğini, ateşkesin uygulanması için mü-
zakerelere hazır olduğunu duyurmuştu. Tel Aviv yönetimi, 
Gazze’de ateşkes için Hamas’ın Katar önerisinde yaptığı 
değişikliğin kabul edilemez olduğunu savunmuş, buna 
karşın İsrail heyeti, müzakereler için Katar’ın başkenti 
Doha’ya gitmişti. AA

Gazze için müzakereler olumluGazze için müzakereler olumlu
Katar Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Macid el-Ensari, arabulucuların Gazze Şeridi’nde savaşı sona erdirecek bir 
anlaşmaya ulaşmak için çabalarını yoğunlaştırdığını ve müzakerelerin “olumlu” yönde ilerlediğini belirtti

AP Genel Kurulu, yaz tatili 
arasından önceki son oturumlar 
için hafta boyunca Strazburg’da 

toplanıyor. Von der Leyen’in katılımıyla 
yapılan oturumda AB ile Çin ilişkileri ele 
alındı. Bu yıl diplomatik ilişkilerin 50. 
yılına giren taraflar, bu ay içerisinde bir 
zirve toplantısı yapmayı planlıyor. 
Çin’de yapılması beklenen toplantı için 
temmuzun son haftasına işaret ediliyor 
ancak hazırlıklar henüz tamamlanmış 
değil. Son raporlara göre Çin’in, AB 
ile ticaretinde ihracatın ithalatı önemli 
ölçüde geçmesiyle, ticaret fazlası rekor 
seviyeye ulaştı.Bu dengesizlik AB tarafın-
da endişeyle izlenirken, karşılıklı ticaret 
yaptırımlarını gündeme getiriyor. AB 
ayrıca Çin’in kritik ham maddeler (mine-
raller) üzerindeki hakimiyetinden kaygılı. 
Çin’in bu alanlardaki kontrolü, Avrupa 
ülkeleri için stratejik bir tehdit olarak gö-
rülüyor. Taraflar AB-Çin zirvesine kadar 
daha büyük bir ticaret krizini önlemek 
için görüşmelere devam ediyor.

Endişeler var
Ekonomik kaygıların yanında, Çin’in 
Ukrayna’daki savaşta Rusya’ya yakın 
duruşu, Tayvan ve Güney Çin Denizi’ne 
yönelik politikaları, Huawei gibi Çinli 
teknoloji devlerinden yönelen dijital 
güvenlik riskleri de AB için derin endişe 
oluşturuyor. Brüksel, “değer temelli dış 
politikasına” ters düşmesi gerekçesiyle de 
Pekin’i eleştiriyor.

AB olumlu yaklaşacak
AB Komisyonu Başkanı von der Leyen, 
AP Genel Kurulundaki oturumda tüm bu 
endişelere değinirken, son 50 yıl içinde 
Çin’in Gayrisafi Yurt İçi Hasılasının 
(GSYH) 10 kattan fazla arttığını, köy-
lerin megakentlere döndüğünü, tarım 
toplumundan sanayi devi ve temiz tek-
noloji liderine dönüşüldüğünü söyledi. 
Von der Leyen, “Çin her zaman büyük 
küresel medeniyetlerden biri olmuştur. 
Ancak son 50 yılda, aynı zamanda büyük 
küresel güçlerden biri haline geldi.” dedi. 
Bu durumun AB’nin Çin ile olan ilişki-
sinde belirleyici hale geldiğini dile getiren 
von der Leyen, “Avrupa, Çin ile sonuç 
odaklı etkileşime tamamen bağlıdır. Bu 
Komisyon, bağlantının koparılması değil, 
riskten arındırılması konusunda öncülük 
ediyor.” diye konuştu. Von der Leyen 
Çin’den yönelen risklerin ise “hem strate-
jik hem de sistemsel” nitelikte olduğunu 
vurgulayarak, “Bu riskler, Çin’in tama-
men farklı bir sisteme sahip olmasından 
kaynaklanmaktadır. Kuralların dışında 
oynamak için (Çin’in) elinde benzersiz 
araçlar bulunmaktadır.” diye ekledi. AA

Avrupa yeni bir 
sayfa açacak

2 ZALiM KOTULUK 
PESiNDE Mi!İsrail basını, ABD Başkanı Donald 

Trump ile İsrail Başbakanı Binya-
min Netanyahu arasındaki görüş-
mede ateşkes müzakerelerinin 
yanı sıra Gazze'deki Filistinlilerin 
"gönüllü göç" adı altında başka 
ülkelere sürgün edilmesinin ele 
alındığını ileri sürdü

PESKOV, başkent Moskova’da 
gazetecilere gündemdeki konuları 
değerlendirdi. “Ukrayna ile üçün-

cü tur müzakere tarihinin belirlenip belir-
lenmediği” yönündeki soruyu yanıtlayan 
Peskov, “Ukrayna tarafından müzakere 
tarihi konusunda teklif bekliyoruz. Tarihin 
belirleneceğini umuyoruz. Bu belirlendi-
ğinde bilgilendireceğiz.” ifadelerini kullan-
dı. Peskov, ABD Başkanı Donald Trump 
ve ekibinin, Rusya ile Ukrayna arasında 
doğrudan müzakere süreciyle ilgili girişim-
lerini önemsediklerini dile getirdi.

Girişimler uyuşmuyor
Dmitriy Peskov, ABD’nin Ukrayna’ya 
silah sevkiyatlarına ilişkin ise şunları 
kaydetti: “Silah sevkiyatlarının son-
landırıldığı veya durdurulduğuna 
dair kesin bir bilgi verilmedi. Bu 
konuda birbiriyle çelişen açık-
lamalar yapıldı. Sevkiyatların 
devam ettiği aşikar. Avrupalıla-
rın da Ukrayna’ya silah sevkiyat-
larında aktif rol aldığı aşikar. Bu 
eylemler, barışçıl çözümü teşvik 
etme yönündeki girişimler-

le uyuşmuyor. Bu durumda Avrupalılar, 
çatışmaları sürdürme yönünde çizgisini 
devam ettiriyor.” Rusya ile ABD arasında-
ki ilişkilere değinen Peskov,  “Ülkelerimiz 
arasında ticari ve ekonomik ilişkilerin yeni-
den canlandırılması ve ekonomi alanında 
çok sayıda projenin hayata geçirilmesi 
konusunda büyük potansiyel var. Bu 
projelere ihtiyaç var. Bunlar, iki ülkenin iş 
insanlarına büyük kazançlar sağlayabilir” 
dedi.

Her iki ülkeye zarar veriyor
ABD’nin Rusya’ya yönelik yaptırım uygu-
lamaya devam ettiğine dikkati çeken Sözcü 
Peskov, bunların yasa dışı olduğunu ve her 
iki ülkenin iş insanlarına zarar verdiğini 

vurguladı. Peskov, Avrupa’nın Rusya’ya 
yeni yaptırım uygulama ihtimaline 

ilişkin ise bunların etkisini azalt-
mak için gerekli önlemleri aldık-
larını dile getirdi. Sözcü Peskov, 
Rusya Devlet Başkanı Vladimir 
Putin’e, görevden alınan Ulaştır-

ma Bakanı Roman Starovoyt’un 
ölümüyle ilgili bilgi veril-

diğini kaydetti. AABM İnsan Hakları Ofisi Sözcü-
sü Ravina Shamdasani, Ce-
nevre’de gazetecilere yaptığı 

açıklamada, güvenlik güçlerinin başkent 
Nairobi ve diğer bölgelerde gerçekleşen 
protestolara karşılık olarak “ölümcül 
mühimmat, plastik mermi, göz yaşartıcı 
gaz ve tazyikli su” kullandığını belirtti. 
Shamdasani, “Bu son olayların, 25 
Haziran’da Nairobi ve Kenya’nın diğer 
bölgelerinde 15 protestocunun öldürül-
düğü ve çok daha fazlasının yaralandığı 
bildirildikten sadece iki hafta sonra 
gerçekleşmesi ve protestolar sırasında 
yaşanan can kayıpları ile yağmalama 
ve mülk tahribatı çok endişe verici.” 
diye konuştu.

Sorumlular hesap vermeli
BM İnsan Hakları Yüksek Komiseri 
Volker Türk’ün, sakinlik ve itidal çağrısı-
nı yinelediğini, ayrıca ifade, örgütlenme 
ve barışçıl toplanma özgürlüklerine 
tam saygı gösterilmesi gerektiğini 

vurguladığını aktaran Shamdasani, bu 
protestoların temelinde yatan meşru 
şikayetlerin ele alınmasının “şart” 
olduğunun da altını çizdi. Shamdasani, 
sorumluların hesap vermesi gerektiğini 
ifade ederek, “Ofisimiz Kenya’daki yet-
kililere, soruşturmalar da dahil olmak 
üzere bu zorlukların ele alınmasında 
destek vermeye hazır.” dedi.

En az 10 kişi öldü
Kenya Ulusal İnsan Hakları Komisyonu 
dün, ülke çapındaki gösteriler sıra-
sında en az 10 kişinin öldüğünü ve 29 
kişinin yaralandığını açıklamıştı. Ken-
ya’nın 7 Temmuz 1990’daki demokrasi 
yanlısı ayaklanmasının yıl dönümü 
münasebetiyle sokaklara dökülen 
binlerce kişi, ekonomik sıkıntılar, polis 
şiddeti gibi şikayetleri dile getirmişti. 
Protestocular ayrıca Devlet Başkanı 
William Ruto’nun istifasını, polis hesap 
verebilirliğini ve ekonomik reformları 
talep ediyor. AA

Ruslar tarih bekliyor

Libya göçten yana dertli

Kenya’da durum Kenya’da durum 
kaygı vericikaygı verici
Birleşmiş Milletler (BM) İnsan Hakları Ofisi, 
Kenya’da ülke çapındaki protestolar sırasında 
yaşanan can kayıpları ile yağmalama ve mülk 
tahribatının “endişe verici” olduğunu bildirdi

Avrupa Birliği (AB) Komisyo-
nu Başkanı Ursula von der Le-
yen, Çin’den yönelen stratejik 
ve sistemsel risklere rağmen 
bu ülke ile daha dengeli ve 
istikrarlı bir ilişki kurarak 
yeni bir sayfa açmaya hazır 
olunduğu mesajını verdi
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Yanda 
verilen 

sözcükleri 
aşağıdaki 
tabloda 
bulup, 

bulmacayı 
çözün.

Aşağıda verilen sözcükleri yandaki tabloya ipucu 
harlerinden yararlanarak bulmacayı çözün.
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Hayat Hakan için güzel

Ata Demirer 
evlenebilir!
Ata Demirer, yeni yaşını ailesiyle kutladı. Kutlamaya sevgilisinin de 
eşlik etmesi dikkat çekti. Aileyle birlikte doğum günü geçirmeleri 
ise, bu ilişkinin sadece basit bir yakınlaşma olmadığını düşündürdü

Oyuncu Akasya Asıltürkmen, Haberler.com’un YouTube kana-
lında katıldığı programda çarpıcı açıklamalarda bulundu. İç-
sel dönüşüm sürecine değinen sanatçı, kendisinde “öldürme 
ve dürüst olmama potansiyeli” bulunduğunu kabul ederek, 
geçmiş yaşamında katil olabileceğini düşündüğünü söyledi

Göz kamaştırdı

Yasemin Kay Allen, ayrılığın ardından tatile çıktı. Sosyal med-
yadaki turuncu bikini pozları ve fit görünümüyle büyüledi

TÜYLER 
ÜRPERTICI!

AYNUR CİHAN/ NEŞE MERT

02:30 Yargı
07:00 Kavak  
Yelleri
12:00 Gün Arası
13:00 Magazin D Yaz
14:00 Öyle Bir Geçer 
Zaman Ki
16:30 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Şirinler
22:15 Ejder Yürek 2: Yeni 
Bir Başlangıç
23:45 Password

06:15 Balkan  
Ninnisi
09:05 Kod Adı  
Kırlangıç
10:15 Kasaba Doktoru
14:10 Seksenler
14:20 Teşkilat
17:45 Kim Gitsin?
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Armageddon
22:45 1917

03:30 Siyasi İşler
06:45 Paranın Nabzı
07:00 Güne Başlarken
10:45 Paranın Nabzı
12:00 Haber Merkezi
13:00 Öğle Bülteni
16:20 Piyasalar
17:00 Günün İçinden
18:30 Piyasalar
19:00 Akşam Haberleri
21:00 Ahmet Mümtaz  
Taylan İle Empati
23:00 Bugün Yarın

12:00 Gün Ortası
13:00 Haber Hattı
15:00 Habertürk  
Manşet
15:45 Spor Bülteni
16:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Haberleri
19:00 Ana Haber Bülteni
20:00 HT 360
21:00 Enine Boyuna

00:00 Tarafsız  
Bölge
06:00 A’dan Z’ye
09:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Ne Oluyor?

06:00 Gün  
Uyanıyor
09:30 Ebru Baki  
İle Para Manşet
12:30 Haberde Gün Ortası
14:00 Osman Kenan  
Çapoğlu İle Başlıklar
16:00 Hande Aydemir ile 
Akşam Raporu
18:00 Erdoğan Aktaş İle 
Ana Haber Bülteni
19:30 Alfapetek
20:30 Başak Şengül Ile 
Doğru Yorum

07:00 Nevra  
Öner ile  
Günaydın Türkiye
11:00 Seda Selek ile Neden 
Sonuç
13:00 Buket Güler ile Haber 
Masası
17:00 Gözde Şeker ile 
Kırmızı Çizgi
18:00 Ece Üner ile Halk 
Ana Haber
20:00 Kürşad Oğuz ve 
İsmail Küçükkaya ile Sen Ne 
Dersin

00:15 Allah Allah
01:45 Kızılcık  
Şerbeti
04:00 Allah Allah
06:00 Gelsin Hayat Bildiği 
Gibi
09:00 Aşk Laftan Anlamaz
12:00 Bahar
15:00 Kızılcık Şerbeti
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show

02:00 Sinema
04:50 Aldatmak
06:00 Bir Küçük  
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Kader Oyunları
13:00 Gün Ortası
14:00 Sen Anlat Karadeniz
16:30 Bir Gece Masalı
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Sinema
22:30 Dizi

00:15 MasterChef  
Türkiye
03:30 İşte Benim  
Stilim
06:30 Dizi
07:15 Ebru ile 8’de Sağlık
08:30 Oynat Bakalım
10:00 MasterChef Türkiye
15:30 İşte Benim Stilim
20:00 MasterChef Türkiye

00:15 Aşk Mantık  
İntikam
02:30 Adım Farah
05:00 Kefaret
06:00 Karagül
08:30 Çalar Saat
10:00 Yasak Elma
12:45 Sen Çal Kapımı
15:30 Yetenek Sizsiniz: 
Sahne Arkası
16:30 Karagül
19:00 NOW Ana Haber
20:00 Yetenek Sizsiniz

09:40 Haber Turu
11:58 Dijital Para
12:00 Gün Ortası
13:30 Haberin İçinden
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
16:00 Gündem
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Mehmet Aydın ile 
Akşam Gündemi
19:30 Ana Haber’e Doğru
21:00 Gürkan Hacır ile  
Taksim Meydanı

O YUNCU Akasya Asıltürkmen, 
Haberler.com’un YouTube 
kanalında Gökay Kalaycıoğlu’na 

konuk oldu. Aile yaşantısından oyunculuk 
kariyerine, inançlarından kişisel dönü-
şüm sürecine kadar birçok konuda dikkat 
çeken açıklamalarda bulundu. Röportajda 
çocukluk yıllarına dair çarpıcı detaylar 
paylaşan Asıltürkmen, annesiyle büyüdü-
ğünü ve babasını hayatında yalnızca iki 
kez gördüğünü ifade etti. Babasının yasa 
dışı işlere karıştığını ve bu sebeple uzun 
süre cezaevinde kaldığını belirten oyuncu, 
“Babamın ölüm haberini alınca hafif-
ledim. Yaşasaydı, muhtaç hale gelseydi 
vicdanen bakmam gerekirdi ama içimden 
gelmeyecekti” sözleriyle iç dünyasını 
paylaştı. Yine de inançlı bir insan olarak 
affetmeyi seçtiğini vurguladı.
Tebessüm  bırakmak istiyorum
Röportajın başında Kalaycıoğlu’nun kendi-
sini “aydınlık, gülen yüzlü bir sima” olarak 
tanımlamasına teşekkür eden Asıltürkmen, 
yaşam tarzı içerikleriyle dijital mecralarda 
aktif olduğunu, sağlık, seyahat ve güncel 
akımlara dair üretim yaptığını belirtti. 
Oyunculuğa Ali Poyrazoğlu’nun tiyatro 
kursuyla başladığını anlatan sanatçı, kon-
servatuvara kabul edilmesiyle profesyonel 
sahne hayatına adım attığını söyledi.
Geleceği okumam
Spiritüel yönüne de değinen Asıltürkmen, 
19 yaşından beri tarot açtığını ancak bunu 
bir kehanet aracı olarak değil, rehberlik 
yöntemi olarak gördüğünü ifade etti. Gele-
ceği söylemenin “şeytani” bir alan olduğu-
nu belirten oyuncu, kartları ters okumayı 
reddettiğini, çünkü hayatın sürekli değişen 

seçimlerle şekillendiğine inandığını söyledi.
Sistem insanlık dışı
Oyunculuk kariyeriyle ilgili çarpıcı değerlen-
dirmelerde bulunan Asıltürkmen, günümüz 
Türk dizi sektörünü sert sözlerle eleştirdi. 
Set koşullarının insani olmadığını, telif hak-
larının verilmediğini ve oyuncuların mutsuz 
olduğunu belirterek, bu sistemin dışında 
kalmayı tercih ettiğini dile getirdi. Şöhret 
hırsı olmadığını söyleyen sanatçı, kendi 
kurallarıyla yaşayan biri olduğunu ifade etti.
Mağdur olmadım
Eski eşiyle internet üzerinden tanıştığını ve iki 
yıl süren bir evlilik yaşadığını açıklayan Asıl-
türkmen, 8,5 yaşındaki kızları Pera’nın velayet 
sürecinde babasıyla sağlıklı iletişim kurduk-
larını belirtti. Boşanmayı bilinçli bir karar 
olarak niteleyen oyuncu, “Mağdur olmadım, 
aksine mağdur etmemek için ayrıldım” dedi.

Öldürme potansiyelim var
Kişisel dönüşüm sürecine değinen Akasya 
Asıltürkmen, iç dünyasındaki karanlık 
yönlerle cesurca yüzleştiğini belirterek, 
“Karanlık yerdeki canavarlarımı çıkardım, 
bu hoş bir süreç değil ama onlar çıkmadan 
yapboz tamamlanmıyor” dedi. Kendinde 
“öldürme ve dürüst olmama potansiyeli” 
olduğunu kabul ettiğini söyleyen oyuncu, 
artık böyle biri olmadığını ve bu yönlerini 
dönüştürdüğünü vurguladı. Reenkar-
nasyona inandığını belirten Asıltürkmen, 
geçmiş yaşamında muhtemelen bir katil 
olduğunu düşündüğünü ifade etti. Bu tür 
spiritüel açıklamaların yanlış anlaşılabi-
leceğini belirterek, söylediklerinin farklı 
yönlere çekilmemesi gerektiği konusunda 
da izleyiciyi uyardı.

SON dö-
nemde verdiği 
kilolarla adın-

dan söz ettiren ko-
medyen Ata Demirer, 
bu kez özel hayatıyla 
gündeme geldi. Yeni 
yaşını ailesiyle birlikte 
kutlayan Demirer’e 
bu özel günde sevgi-
lisi de eşlik etti. Ünlü 
isim, kutlama sonrası 
Cihangir’de el ele gö-
rüntülendi. Geçirdiği 
değişimle hayranları-
nın beğenisini topla-
yan Ata Demirer, 53. 
yaşına sade bir kutlamayla girdi. Annesi 
Ayten Kaçar ve kardeşi Cenk Demirer 
ile birlikte evde pasta kesen oyuncunun 
yanında, bir süredir birlikte olduğu sev-
gilisi de yer aldı. Samimi aile ortamında 
çekilen görüntüler, ilişkinin ciddiyetini 

ortaya koydu.
Yeni aşkıyla  
görüntülendi
Geceyi birlikte geçiren 
çift, ilerleyen saatlerde 
Cihangir’de bir mekana 
gitti. Mekan çıkışında el 
ele yürürken görüntüle-
nen ikili, ilk kez bu kadar 
yakın bir şekilde kame-
ralara yansıdı. Sabah’ın 
haberine göre, fotoğ-
raflarının çekildiğini 
fark eden Ata Demirer, 
gazetecilerin sorularını 
yanıtsız bıraktı. Mora-
li bozulan ünlü isim, 

sevgilisinin elini bırakmadan yürümeye 
devam etti. Demirer’in birlikte olduğu 
kişinin sanat camiasından olmadığı 
öğrenildi. Göz önünde olmamayı tercih 
eden çiftin, ilişkilerini sakin bir şekilde 
sürdürdüğü görüldü.

GÜZELLIĞI ve enerjisiyle 
dikkat çeken oyuncu Yasemin 
Kay Allen, yaz sezonuna hızlı 

bir giriş yaptı. Kısa süre önce eski 
FBI ajanı Erdal Kaya ile yollarını 
ayıran Allen, bu ayrılığın ardından 
soluğu tatilde aldı. Ünlü oyuncu, 

tatilinden kareleri sosyal medya hesa-
bı üzerinden takipçileriyle paylaşarak 
beğeni topladı. Yasemin Kay Allen, 
tatil için tercih ettiği sahilde denizin 
ve güneşin keyfini doyasıya çıkardı. 
Turuncu bikinisiyle kumsalda ob-
jektiflere yansıyan başarılı oyuncu, 

fit vücudu ve zarif duruşuyla yine 
adından söz ettirmeyi başardı. Tatil-
de dinlenerek yorgunluk atan Allen, 
enerjik ve neşeli pozlarıyla da dikkat 
çekti. Takipçileri, oyuncunun doğal-
lığını ve sade güzelliğini övgü dolu 
yorumlarla karşıladı.

MILLI futbolcu Hakan Çalhanoğlu, yoğun 
geçen sezonun ardından ailesiyle birlikte tatil 
sezonunu başlattı. İtalya Serie A ekibi Inter 

Milan’da forma giyen yıldız oyuncu, eşi Sinem Çalha-
noğlu ve üç çocuğuyla birlikte deniz ve güneşin tadını 
çıkarıyor. Transfer sezonunda Galatasaray ile adı sık-
ça anılan Hakan Çalhanoğlu, tatil için rotasını Türki-
ye’ye çevirdi. 2017 yılında hayatını birleştirdiği Sinem 
Çalhanoğlu ile evliliği sorunsuz şekilde devam eden 
başarılı futbolcu, ailesiyle geçirdiği huzurlu anlarla 
dikkat çekti. Üç çocuklarıyla birlikte çıktıkları tatilde 
objektiflere yansıyan Çalhanoğlu çifti, hem denize gir-
di hem de çocuklarıyla vakit geçirdi. Ailecek yapılan bu 
kısa mola, takipçileri tarafından da büyük ilgi gördü.
Güneşin keyfini çıkardı
Ailece yapılan tatilde, Hakan Çalhanoğlu babalık 
rolüyle de göz doldurdu. Çocuklarıyla kumda oy-
narken ve denize girerken sergilediği pozitif enerjisi 
objektiflere yansıdı. Sinem Çalhanoğlu ise sade ve 
şık tarzıyla dikkat çeken isimlerden biri oldu. Yoğun 
maç takviminden sonra ailesiyle vakit geçirmek isteyen 
milli futbolcu, bu tatil sayesinde hem moral depoladı 
hem de sezon yorgunluğunu attı.



Mehmet Ali Yılmaz Tesisleri’nde ilk 
yarım saati basına açık gerçekleş-
tirilen idmanda basın mensupları-

nın sorularını yanıtlayan Tekke, Pençe-Kilit 
Harekatı bölgesinde terör örgütü tara-
fından kullanılan bir mağarada yürütülen 
arama tarama faaliyeti sırasında metan 
gazından etkilenerek şehit olan askerlere 
rahmet dileyerek, “Milletimizin, hepimi-
zin başı sağ olsun.” dedi. Tekke, yoğun bir 
antrenman programı içerisinde yeni sezon 
çalışmalarını sürdürdüklerini belirterek, 
“Hemen hemen 10’uncu antrenman falan 
oldu. Bugün milli takımdan dönen oyun-
cularımızla ilk kez bir aradayız, tam takım. 
İstediğimizin çok üzerinde bir fiziksel 
kapasiteyle oyuncularımız hazır bir şekilde 
geldi.” diye konuştu. Antrenmanların çok 
yoğun olduğunu vurgulayan Tekke, “Yine 
gelenlerle bu tempomuz, yoğunluğumuz 
devam edecek. Hafta sonu bir hazırlık maçı 
olacak. Ondan sonra Erzurum biliyorsunuz. 
Orada da yoğunluğumuz devam edecek. 
Hazırlık maçlarımız olacak. Lige hızlı, 
tempolu bir şekilde hazırlanmaya çalışıyo-
ruz.” değerlendirmesinde bulundu. Tekke, 
bordo-mavili takımın sezon öncesi hazır-
lık maçlarının belli olduğunu aktararak, 
“Hemen hemen hepsi, tarihleri belli. Bazı 
takımların belki sıralamasında bir değişik 
olabilir ama yanılmıyorsam Erzurum’da 5 
tane. Burada cumartesi yapacağımız Tiflis 
maçıyla beraber 6 olacak. Bu şekilde plan-
ladık.” ifadelerini kullandı.

Sabırlı olunması gerek
Transfer çalışmalarına ilişkin olarak 

geldikleri günden itibaren birçok oyuncu 
izlediklerini belirten Tekke, sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Onuachu ve Pina geldi. Pedro 
aramızdan ayrıldı. Genç arkadaşlarımız 
da var. Aslında geldiğimiz günden itibaren 
izlediğimiz oyuncular var. Birçok oyuncuy-
la temasa geçtik. Açıkçası maliyet olarak 
uymayanlar var, gelmek istemeyenler var. 
Birçok sorunla karşılaştık. Bu sorunlar 
halen devam ediyor ama mevki olarak çok 
net, istediğim şeyler belli. Özellikle başka-
nımız da bu konuda benim kadar yoruldu, 
benden fazla yoruldu da desem yeridir. 
Dolayısıyla çok yoğun bir şekilde çalışmala-
rımız sürüyor.”

Oyuncuya git demem
Tekke, transfer çalışmalarında daha 

sabırlı olunması gerektiğinin altını çizerek, 
şunları kaydetti:

“Belirldiğimiz oyuncular var ama malu-
munuz ülke futboluyla ilgili dışarıdan bakış, 
menajerlerin tutumları, kulüplerin istekleri, 
kendi durumumuz derken bütün hepsini 
bir araya getirdiğimizde bazen zorluklar çe-
kebiliyoruz. Biraz daha böyle bekleyeceğiz 
gibi gözüküyor. Biraz daha sabırlı olmamız 
lazım. Bu arada tabii bunu da söylemek 
lazım, kalacaklar-gidecekler mevzusu ki 
yani biraz önce, buraya gelmeden önce tüm 
takıma söylediğim ifadeler var. Fatih Tekke 
olarak bir oyuncuya ‘git’ demek benim çok 
tarzım değil ama oyuncunun performan-
sının istenmediğini söylemek bu çok daha 
doğru geliyor bana.”

Performans öncelikli parametremiz
Yeni sezon öncesinde gidecek ve kalacak 

oyuncular için gösterecekleri performansın 
önemli olacağını aktaran Tekke, şöyle de-
vam etti: “Bunu da herkesin bilmesi lazım. 
Ben insani olarak hiçbir insanla dışarıda, 
içeride fark etmez ilişkilerimi performansı-
na, yaptığı işteki başarısına ve başarısızlığı-
na göre değiştirmem ama futbolda bunun 
farklı bir anı var. Maalesef bu işte gidecek 
ve kalacakları belirleyen en temel paramet-
re performans. Burada taraftarın istekleri, 
yönetimin istekleri gibi bir sürü parametre, 
detaylar var ama temel bizim bu konuda 
verdiğimiz kararlarda performans en önce-
likli parametremiz.”

Performans olmazsa olmaz
Tekke, bordo-mavili takımın Erzurum’da 

yapacağı kampa altyapıdan başka oyuncula-
rın dahil edilip edilmeyeceğine ilişkin gelen 
soru üzerine de şu ifadeleri kullandı: “Şu 
an aramızda kiralıktan dönen var. Altyapı-
dan gelen var. Sezon içerisinde altyapıdan 
antrenmanlara katacağımız oyuncular var. 
Dolayısıyla benim bir yıllık, belki daha 
uzun süredir emeğin karşısında ‘Şu oyun-
cuları bana verin’ gibi deme durumum yok. 
Çünkü oyuncuların çoğunluğuyla ilgili çok 
bilgim yok. İki-üç maç izledim. Dolayısıyla 
şu an üç oyuncu altyapıdan bizimle bera-
ber. Bunun sayısı artabilir. Sezon içerisinde 
belki Erzurum dönüşünde. Net sayı olarak 
bunu bir gündem yapmaya gerek yok. 
Bu işin temel prensibi performans. Trab-
zonspor’un faydasına olduğunu düşündüğü-
müz performansların hepsi kalacak.”

Avrupa futbolunu biliyorum
Trabzonspor’un transfer gündeminde 

olan Jeremie Boga’yla ilgili soru üzerine 
Tekke, Fildişi Sahilli futbolcunun ken-
disinin çok istediği bir oyuncu olduğunu 
belirterek, şunları kaydetti: “Evet çok 
pahalı. Bizim o paraları verme imkanımız 
yok gibi gözüküyor. Belki de başkanımıza 
tek söylediğim isim o. O oyuncu da Avrupa 
futboluyla ilgili biraz bilgim ve ilgim olduğu 
için aklımda kalmıştı. Durumu uyarsa, bi-
zim maliyetleri istediğimiz duruma gelirse 
istediğimiz bir oyuncu dedim, diyorum da 
ama şu an için maliyet olarak bizim çok 
üzerimizde.”

Tam anlamıyla değişim zor
Tekke, takıma transfer edilecek mevkile-

rin kafasında net olduğunu aktararak, şöyle 
devam etti: “Az önce toplantıda oyuncu-
larıma da aynı ifadeyi kullandım. Mevkiler 
kafamda çok net. Herkes açısından malum. 
Fakat bunları söyleyip birilerinin moralini 
bozmaya gerek yok. Bizim için çok net iste-
nilen şey belli. Burada en önemlisi şu; biz 
karar verirken en pahalısı dediğimizi almak 
mı? O çok kolay gözükmüyor. Zor. Olma-
yacak bir şey. Bence iyi isimleri değil de iyi 
takım oluşturabilme meselesi bu. Bu kadar 
kısa sürede kolay gözükmüyor. Etap etap 
gidilmesi lazım ama şu an bizden beklenen 
tamamen değişim, bu da çok mümkün 
gözükmüyor.” AA
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Fenerbahçe Beko’dan NBA’a gitti
SARI-lacivertli kulüpten 
yapılan açıklamada, şu 
ifadeler kullanıldı; “2022-

2023 sezonundan bu yana 
formamızı giyen ve bu süreçte 
elde edilen tarihi başarılarda 

en önemli pay sahibi isimlerden 
biri olan Nigel Hayes-Davis, 
sözleşmesindeki çıkış opsiyo-
nunu kullanarak kariyerine 
NBA’de devam etme kararı 
almıştır. Formamızı giydiği süre 

boyunca performansı, müca-
delesi ve çalışkanlığıyla takdir 
toplayan Nigel Hayes-Davis, 
sarı mirasımızın unutulmaz 
isimlerinden biri olarak kulü-
bümüzün şanlı tarihine adını 

altın harflerle yazdırmıştır. 
Nigel Hayes-Davis’e takımımı-
za yaptığı katkılar için teşekkür 
ediyor, kariyerinin bundan 
sonraki dönemi için kendisine 
başarılar diliyoruz.” AA

Fenerbahçe Beko Erkek Bas-
ketbol Takımı, ABD’li oyuncu 
Nigel Hayes-Davis’in kari-
yerine Amerikan Basketbol 
Ligi’nde (NBA) devam etme 
kararı aldığını duyurdu

SARI
yapılan açıklamada, şu 
ifadeler kullanıldı; “2022-
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Nigel Hayes-Davis’e takımımı-Nigel Hayes-Davis’e takımımı-
za yaptığı katkılar için teşekkür za yaptığı katkılar için teşekkür 
ediyor, kariyerinin bundan 
sonraki dönemi için kendisine sonraki dönemi için kendisine 
başarılar diliyoruz.” AA

Performans öncelikli parametremiz
Yeni sezon öncesinde gidecek ve kalacak 

oyuncular için gösterecekleri performansın 
önemli olacağını aktaran Tekke, şöyle de-
vam etti: “Bunu da herkesin bilmesi lazım. 
Ben insani olarak hiçbir insanla dışarıda, 
içeride fark etmez ilişkilerimi performansı-
na, yaptığı işteki başarısına ve başarısızlığı-
na göre değiştirmem ama futbolda bunun 
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Yeni sezon hazırlıklarını sürdüren Trabzonspor’da teknik direktör Fatih 
Tekke, “Geldiğimiz günden itibaren izlediğimiz oyuncular var. Birçok 
oyuncuyla temasa geçtik. Biraz daha sabırlı olmamız lazım” dedi

TEKKE, değişen statüdeki 2003 
doğumlu oyuncu kuralına ilişkin 
ise “Bu bence kulüplerimizi zor 
duruma düşürecek bir durum 
gibi gözüküyor. Tüm bunları dü-
şündüğümüzde bizim için bu sü-
reç kolay geçmedi. Devam ede-
cek gibi de gözüküyor. Hedefe 
oynayacak bir takım oluşturma 
gayreti içerisindeyiz. Herkes bu 
gayret içerisinde tüm kalbiyle, 
samimiyetiyle beraber. İnşallah 
istediklerimiz, Trabzonspor 
taraftarının istediği o duygular, 
o anlar umarım bizimle beraber 
yeşerir ve devam eder.” şeklinde 
konuştu.

Hedefe oynayacağız

ORGANİZASYO-
NUN son hafta maç-
larına Hollanda’da 

çıkacak ay-yıldızlı ekip, 
ligde ilk 8 maç sonunda 7 
galibiyet ve 1 yenilgiyle 4. 
sırada bulunuyor. Hollanda 
ise 3 galibiyet ve 5 yenilgiyle 
ligde 11. sırada yer alıyor. 
Hollanda’ya karşı oynadı-
ğı son 5 maçı da kazanan 

A Milli Kadın Voleybol 
Takımı, rakibine son olarak 
2018’de yenişmişti. İlk 8 
takımın finallere kalacağı 
18 takımlı VNL’de Tür-
kiye, 3. hafta maçlarında 
Hollanda’nın yanı sıra 11 
Temmuz’da Çekya, 12 Tem-
muz’da İtalya ve 13 Tem-
muz’da Sırbistan’la karşı 
karşıya gelecek. AA

A Milli Kadın Voleybol Takımı, 2025 Milletler Ligi’nde (VNL) 3. 
haftanın ilk maçında bugün ev sahibi Hollanda’ya konuk olacak. 
Apeldoorn şehrinde oynanacak karşılaşma, TSİ 21.30 da başlayacak

ORGANİZASYO-
NUN 
larına Hollanda’da 

Hedef beşinci
kez kazanmak
664. Tarihi Kırkpınar Yağlı Güreşleri Başpehlivanı 36 yaşındaki Orhan Okulu 
beşinci kez başpehlivanlığı kazanarak kemerin sürekli sahibi olmak istiyor

Kazanın kızlar!

654, 657, 664 Kırkpınar 
Yağlı Güreşleri birincisi 
Okulu, AA muhabirine, 

2015 ve 2018’den sonra bu yıl 
da altın kemeri almanın nasip 
olduğunu söyledi. Kırkpınar’a 
6 aylık bir kış sezonu hazırlı-
ğından sonra çıktığını belirten 
Okulu, “Kış sezonunda çok iyi 
hazırlandık. Haftanın altı günü 
antrenmanlarımızı yaptık. 2025 
CW Enerji Türkiye Yağlı Güreş 
Ligi’ndeki üç güreşte de final 
yaptım. İkisinde birinci, birinde 
ise ikinci oldum. Favori olarak 
geldim Kırkpınar’a. Burada da 
altın kemeri tekrar kuşanmak 
nasip oldum. Çok mutluyum.” 
dedi. Okulu, finaldeki rakibi 
Feyzullah Aktürk’ün minderden 
geldiğini dile getirdi. Avrupa 
şampiyonu olan Aktürk’ü tebrik 
eden Okulu, şöyle devam etti: 

3 kez üst üste alan bile yok
“Kırkpınar’da finale kadar o da 
zorlu maçlar yaptı. Puanlamayla 
kazandı. Biz de hocamla puan-
lamadan önce bitirmeyi plan-
ladık. Final güreşinde de sırt 
aşağı yendik. Kırkpınar’da altın 
kemer kuşandık bundan sonra 
önümüze bakıp piyasa güreşle-
rinde başarılı olmak istiyoruz. 
Lig güreşleri var önümüzde, 
bu kemerin hakkını vererek 
güreşeceğiz. Dört Lig güreşimiz 
kaldı. Çoğunda zirvedeyiz puan 
sıralamasında. İnşallah dört 
güreşi de güzel geçirip 2025 
CW Enerji Türkiye Yağlı Güreş 
Ligi’nde de şampiyon olmak 
istiyorum.”

Okulu, Türkiye Geleneksel 
Güreşler Federasyonu İbrahim 

Türkiş’in teşvik için çeyrek 
finalden sonra puanlamaya kal-
madan yenen pehlivan için ödül 
koyduğunu hatırlattı. Çeyrek 
finalin ardından 8 pehlivan da 
puanlama dışında sadece ken-
disinin yeniş yaptığını anlatan 
Okulu, “Başkanımız ödülü biraz 
daha yükselterek bizleri mutlu 
etti. Teşekkür ediyorum başka-
nıma.” ifadelerini kullandı.

Altın kemerini yakan Yusuf 
Can Zeybek’e de geçmiş olsun 
dileklerini ileten Okulu, şunları 
kaydetti:

“Kemerin stresi kolay değil. 
İki yıl aldıktan sonra kemeri 
üçüncü yıl daha 
zor olur. Biz tek 
kemerle bu kadar 
tecrübeli oldu-
ğumuz halde 
Kırkpınar 
sahasına 
girince 
bir he-
yecan 
oluyor. 
Yu-
suf’un 
heyecanını 
düşünemiyo-
rum. 1998’den 
beri kemeri üç 
kez üst üste alan 
yok. Türkiye 
Geleneksel Gü-
reşler Federas-
yonumuzun 
2026 yılında 
bir kural 
değişikliği-
ne giderek 
ayrı ayrı 
yıllarda 

da aralıklı da olsa kemeri beş 
yıl alana kemeri sürekli olarak 
verecekler. Benim üç yıl oldu. 
İki defa daha alıp altın kemerin 
sürekli sahibi olmak istiyorum.” 

Memleketine döndü
664. Tarihi Kırkpınar Yağlı 

Güreşleri Başpehlivanı Or-
han Okulu, Edirne Belediye 
Başkanı Filiz Gencan Akın’ı 
ziyaret etmesi sonrası mem-
leketi Antalya’ya hareket etti. 
Selimiye Meydanı’ndaki tarihi 
belediye binasındaki ziyarette 
Belediye Başkanı Filiz Gencan 
Akın, Okulu ve beraberindeki 
teknik heyeti tebrik etti. Bu yıl 
Kırkpınar’a iyi hazırlandıkla-

rını belirten Akın, güzel bir 
organizasyona ev sahipliği 

yaparak Edirne’yi en iyi 
şekilde temsil ettiklerini 
ifade etti. Pehlivanların 
dualı çayırda mertçe gü-

reştiğini dile getiren Akın, 
“Hakemlerden gelen 

çok güzel geri 
bildirimler var. 

Son zamanların 
en güzel, en 
düzgün mü-
sabakalarını 
izledik. Hiç-
bir aksaklık 
olmadan 
da süreci 
tamamla-
dık. Pehli-
vanlarımız 
kendilerini 

evlerinde hissetsin-
ler istedik. İnşallah 
seneye daha da güzel 
olacak.” dedi. 

654
Yağlı Güreşleri birincisi 
Okulu, AA muhabirine, 
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oluyor. 
Yu-
suf’un 
heyecanını 
düşünemiyo-
rum. 1998’den 
beri kemeri üç 
kez üst üste alan 
yok. Türkiye 
Geleneksel Gü-
reşler Federas-
yonumuzun 
2026 yılında 
bir kural 
değişikliği-
ne giderek 
ayrı ayrı 
yıllarda 

Belediye Başkanı Filiz Gencan 
Akın, Okulu ve beraberindeki 
teknik heyeti tebrik etti. Bu yıl 
Kırkpınar’a iyi hazırlandıkla-

rını belirten Akın, güzel bir 
organizasyona ev sahipliği 

yaparak Edirne’yi en iyi 
şekilde temsil ettiklerini 
ifade etti. Pehlivanların 
dualı çayırda mertçe gü-

reştiğini dile getiren Akın, 
“Hakemlerden gelen 

çok güzel geri 
bildirimler var. 

Son zamanların 
en güzel, en 
düzgün mü-
sabakalarını 
izledik. Hiç-
bir aksaklık 
olmadan 
da süreci 
tamamla-
dık. Pehli-
vanlarımız 
kendilerini 

evlerinde hissetsin-
ler istedik. İnşallah 
seneye daha da güzel 
olacak.” dedi. 

VAN’DA 10 yaşındayken geçirdiği 
trafik kazası sonucu sol bacağını 
diz altından kaybeden Azat Ertan, 

antrenörünün yönlendirmesiyle başladığı 
tırmanışta Türkiye’nin ilk para tırmanış 
şampiyonu olmak için hazırlanıyor. Küçük 
yaşta bacağını kaybetmenin üzüntüsünü 
yaşayan 21 yaşındaki Azat Ertan, karde-
şi sayesinde en zor sporlardan biri olan 
tırmanışa ilgi duydu. Hafta sonları karde-
şinin katıldığı kaya tırmanışı antrenmanla-
rını izlemeye giden Azat, burada kendisini 
fark eden antrenör Vedat Kutlu’nun yön-
lendirmesiyle bu spora başladı. Engeline 
rağmen tırmanış yapabileceğini gösteren 

ve 2 yıl önce antrenmanlara çıkan Azat 
Ertan, ilk etapta yapay duvara tırmandı. 
Bu sayede hem özgüven kazanan hem de 
kondisyonunu artıran genç sporcu, za-
manla kolları, beli ve tek ayağıyla dengede 
durmayı öğrendi. 
Azmiyle çevresindeki-
lere örnek olan Azat 
Ertan, 10-13 Tem-
muz’da Türkiye’de ilk 
kez Muş’ta düzenle-
necek Para Tırmanış 
Türkiye Şampiyona-
sı’nda birinci olmak 
için çalışıyor.

Şampiyonluğa engel yok!
VAN’DA 
trafik kazası sonucu sol bacağını 
diz altından kaybeden Azat Ertan, 



BENFİCA’NIN FIFA Kulüp-
ler Dünya Kupası’nda Auck-
land City ile oynadığı maçta 

oyundan alındığı için Teknik Direk-
tör Bruno Lage ile tartışan Orkun 
Kökçü, Portekiz ekibinden ayrılmak 
üzere...

Öncek igün ise gündeme bomba 
gibi bir haber düştü. Beşiktaş Başka-
nı Serdal Adalı transfer görüşmeleri 
için Portekiz’e gitti ve ilk gündem 
maddesinin ise Orkun Kökçü olduğu 
iddia edildi.

Siyah-beyazlılar, 25 
yaşındaki oyuncuyu 
kiralık olarak transfer 
etmek isterken, Portekiz 
basınına göre Benfica 
kiralama konusuna sıcak 
bakmıyor.

Araplar da devrede
Büyük ihtimalle 

Benfica’dan ayrılacak 
olan Orkun Kökçü için 

Premier Lig’den Newcastle Uni-
ted ve Tottenham ile Cristiano 
Ronaldo’nun formasını giydiği 
Al Nassr devrede. Özellikle yakın 
zamanda Jorge Jesus’u teknik di-
rektör olarak açıklayacak olan Al 
Nassr’ın Orkun Kökçü için istekli 
olduğu iddia edildi. Öte yandan 
Diogo Jota’nın ölüm haberiyle sar-
sılan Liverpool’da Teknik Direktör 
Arne Slot da Feyenoord’dan eski 
öğrencisi ile yeniden bir araya 

gelmek istiyor. 
Benfica, trans-
fer tekliflerine 
pazarlığı 40 milyon 
Euro’dan başlatıyor. Öte 
yandan Yağız Sabuncuoğ-
lu’nun haberine göre, yıldız 
oyuncu kendisine gelen 
tüm teklifleri reddetti ve 
kulübüne Beşiktaş’ın tekli-
fini kabul etmesi için baskı 
yapıyor.

HABER MERKEZİ

TRENDYOL Süper Lig’de önü-
müzdeki sezon mutlaka şampi-
yonluk hedefleyen Fenerbah-

çe’de gündem transfer. Sarı-lacivertliler, 
Jose Mourinho’nun elini güçlendirmek 
için çalışmalarına başladı. Kanarya’nın 
gündeminde yerli kaleci var ve listede, 
kulübün altyapısından yetişen tecrübeli 
eldiven Tarık Çetin de bulunuyor.

1-2 güne belli olur
Son olarak Trendyol Süper Lig ku-

lübü Çaykur Rizespor’da forma giyen 
Tarık Çetin’in menajeri Aykut Yıldırım, 
Fanatik’e konuştu. Tecrübeli kalecinin 
Fenerbahçe’ye transfer olma ihtimalini 
yorumlayan Yıldırım, “Şu an durum 
çok net değil, tahminen 1-2 güne belli 
olur. Oyuncum Fenerbahçe’de oynama 
konusunda istekli, görüşmeler devam 

ediyor.” sözlerini sarf etti.

Tarık Çetin’in kariyeri
Fenerbahçe U19 takımın-

da yetişen Tarık Çetin, 
U21 takımına yüksel-
dikten sonra 2018’in kış 
transfer döneminde Kara-
gümrük’e kiralandı. Sezon so-
nunda bir kez daha İstanbul ekibine 
kiralık olarak imza atan Çetin, 1.5 sezon 
Karagümrük’te oynadı. Sezon sonunda 
Fenerbahçe’ye dönen tecrübeli eldiven 
2019’un yaz transfer döneminde Çaykur 
Rizespor’a bonservisiyle gitti ve 6 yıl 
Karadeniz ekibinde forma giydi. 
Kulüple sözleşmesi sona eren 
Tarık Çetin şu anda serbest 
oyuncu statüsünde. 

HABER MERKEZİ

Galatasaray Victor Osimhen 
transferindeki en somut adım-
ları bu hafta içerisinde atacak. 

Geçtiğimiz günlerde Nijeryalı yıldızla 
bir görüşme yapan Sarı-Kırmızılı idareci-
ler, oyuncuya kendisine tanınan sürenin 
sonuna yaklaşıldığını ve artık bir cevap 
vermesi gerektiğini iletti. Ailesi ve temsil-
cisiyle birlikte ülkesinde transfer sürecini 
değerlendiren 26 yaşındaki santrfor, en iyi 
teklifi Al Hilal’den alsa da Suudi Arabis-
tan’a gitmeye sıcak bakmıyor.

İngiltere tatmin etmedi
İngiltere’den de bir türlü beklediği 
teklifleri alamayan Osimhen’e Av-
rupa’dan en iyi teklifi sunan kulüp 
Galatasaray. İtalya’dan Juventus 
da bu transfer için devrede. Ancak 
hem Juve kadrosuna çok iyi bir 

santrfor kattı hem de Napoli ezeli raki-
bine bu transfer için izin vermeyi ancak 
son ihtimal olarak düşünüyor. O güne 
kadar yıldız futbolcuya gelen tüm teklifler 

değerlendirilecek.

Masaya oturacaklar
İşte tüm bu gelişmeleri analiz eden 

Osimhen, Galatasaray’ın kendisine 
sunduğu kontratın detaylarına kadar yeşil 
ışık yakmış durumda. Oyuncudan olumlu 
sinyali alan Sarı- Kırmızılılar, artık işin 
daha da zor olan kısmına geçti. Napoli ile 
bu hafta içerisinde bir toplantı ayarlayan 
Galatasaray Yönetimi, bonservis konusu-
nu resmen masaya yatırmaya karar verdi.

İlk görüşme olumlu
Aslan, Osimhen transferini 75 milyon 

Euro gibi bir rakamdan ziyade, maksi-
mum 60 milyon Euro’ya ve uzun vadeli 
taksitlerle bitirmenin peşinde. Oyuncuya 
da senelik 16 milyon Euro verecek olan 
Sarı-Kırmızılılar, bu temas öncesinde tüm 
sponsorları da devreye soktu. Daha önce 
60 milyon Euro bandında bir teklife çok 
da soğuk yaklaşmayan Napoli, bu kez bu 
teklifi kabul etmedi. HABER MERKEZİ

Galatasaray, Victor Osimhen’in transferindeki en somut adımlarını atıyor. 
Nijeryalı golcünün yaktığı yeşil ışık sonrası Napoli ile masaya oturan 

Sarı-Kırmızılılar, bu hafta bonservis sorununu çözmeye çalışacak
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KANAT, forvet, orta saha ve 
kaleci derken, Galatasaray’da 
savunmaya takviye arayışları da 

hız kazandı. Teknik direktör Okan Bu-
ruk, Osimhen ve Icardi’nin birlikte 
oynama mecburiyetine karşı ön-
lemini şimdiden alırken yeni bir 
stoper konusunda yönetimden 
talepte bulundu. Bu da operasyo-
nun başarılı geçmesi halinde 
Cim Bom’un yeniden 3-5-2 
sistemine geçebileceğini 
gösteriyor. Defansa yapıla-
cak hamlede ise rüzgar yine 
Güney Amerika tarafla-
rından esiyor. Kolombiya 
Milli Takımı’nın stoperi 
Davinson Sanchez’i kad-
rosuna katarak müthiş 
bir hamleye imza atan 
Sarı-Kırmızılılar, daha 
sonra vatandaşı Carlos 
Cuesta’yı da transfer 
etmiş, ancak bekledi-
ğini bulamamıştı. İki 
Kolombiyalı stoper-
den sonra gündeme 
üçüncü bir isim 
daha geldi.

Kesenin
ağzı açıldı 

Sanchez’in 
Kolombiya’dan 
bir diğer partneri 
Jhon Lucumi, 
Aslan’ın 

radarına takıldı. Geçen sezon başında 
ve devre arasında da adı Galatasaray’la 
anılan 27 yaşındaki solak stoper için 
kesenin ağzı açılmış durumda.

15 milyon Euro iddiası
İtalyan basınına göre Cim Bom, 

Bologna’ya 15 milyon Euro civa-
rında bir teklif yaptı. İtalyanlar 

ise 22 milyon Euro piyasa 
değeri bulunan Lucumi’yi 

kolay kolay bırakacak 
gibi görünmüyor.

Abdülkerim tehli-
kede 

Okan Buruk, 
üçlü stoper oyna-
ması halinde Şam-
piyonlar Ligi’ni de 

düşünerek Lucumi’yi 
kaçınılmaz olarak 
görüyor ancak klasik 
4’lü savunma düze-
ninde de Abdülke-

rim’in kızağa çekilerek 
Lucumi ile Sanchez’in 
tandemde birlikte 
görev alması yüksek 

ihtimal. Bu hafta Bo-
logna ile yapılacak 
bonservis pazarlık-
ları, Galatasaray’ın 
bu transferdeki yol 
haritasını belirle-
yecek. HABER 

MERKEZİ

Galatasaray, Davinson Sanchez’den sonra Carlos Cuesta’yı transfer ederek savun-
maya iki Kolombiyalıyı yerleştirmiş fakat Cuesta’dan istenen verim alınamamış-
tı. Şimdi ise Sarı-Kırmızılılar, yeni hedefi için kesenin ağzını açmış durumda

BENFİCA’NIN 
ler Dünya Kupası’nda Auck-
land City ile oynadığı maçta 

TRENDYOL 
müzdeki sezon mutlaka şampi-
yonluk hedefleyen Fenerbah-

LUCUMİ BOMBASI
Fenerbahçe’yi istiyor
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bir görüşme yapan Sarı-Kırmızılı idareci-
ler, oyuncuya kendisine tanınan sürenin 
sonuna yaklaşıldığını ve artık bir cevap 
vermesi gerektiğini iletti. Ailesi ve temsil-
cisiyle birlikte ülkesinde transfer sürecini 
değerlendiren 26 yaşındaki santrfor, en iyi 
teklifi Al Hilal’den alsa da Suudi Arabis-
tan’a gitmeye sıcak bakmıyor.

İngiltere tatmin etmedi
İngiltere’den de bir türlü beklediği 
teklifleri alamayan Osimhen’e Av-
rupa’dan en iyi teklifi sunan kulüp 
Galatasaray. İtalya’dan Juventus 
da bu transfer için devrede. Ancak 

Galatasaray, Victor Osimhen’in transferindeki en somut adımlarını atıyor. 
Nijeryalı golcünün yaktığı yeşil ışık sonrası Napoli ile masaya oturan 

Sarı-Kırmızılılar, bu hafta bonservis sorununu çözmeye çalışacak
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OSİMHEN DE
İSLEM TAMAM

GALATASARAY, Osim-
hen transferini bitirmek 
adına son derece kararlı. 
Sarı-Kırmızılılar, Nijeryalı 
yıldızı kadrosuna katmak 
adına Türk futbol tarihi-
ne geçecek bonservis için 
hazır. Skorer’in haberine 
göre Galatasaray, Osimhen 
için serbest kalma bedelini 
Napoli’ye ödeyecek.

Karar verildi 
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etmiş, ancak bekledi-
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üçüncü bir isim 
daha geldi.

Kesenin
ağzı açıldı 

Sanchez’in 
Kolombiya’dan 
bir diğer partneri 
Jhon Lucumi, 

15 milyon Euro iddiası
İtalyan basınına göre Cim Bom, 

Bologna’ya 15 milyon Euro civa-
rında bir teklif yaptı. İtalyanlar 

ise 22 milyon Euro piyasa 
değeri bulunan Lucumi’yi 

kolay kolay bırakacak 
gibi görünmüyor.

Abdülkerim tehli-
kede 

Okan Buruk, 
üçlü stoper oyna-
ması halinde Şam-
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bu transferdeki yol 
haritasını belirle-
yecek. HABER 

MERKEZİ

lemini şimdiden alırken yeni bir 
stoper konusunda yönetimden 
talepte bulundu. Bu da operasyo-
nun başarılı geçmesi halinde 
Cim Bom’un yeniden 3-5-2 

gösteriyor. Defansa yapıla-
cak hamlede ise rüzgar yine 

rından esiyor. Kolombiya 

İtalyan basınına göre Cim Bom, 
Bologna’ya 15 milyon Euro civa-
rında bir teklif yaptı. İtalyanlar 

ise 22 milyon Euro piyasa 
değeri bulunan Lucumi’yi 

Semih Kılıçsoy gidici 

Benfica’da Teknik Direktör Bruno Lage ile yaşadığı tartış-
ma nedeniyle takımdan ayrılmasına kesin gözüyle bakılan 
Orkun Kökçü için Beşiktaş’ın dün bir hamlesi olmuştu

SÜPER Lig’de geçtiğimiz se-
zon beklentilerin altında kalan 
Beşiktaş, önümüzdeki sezona 

iddialı bir kadro kurmak için 
transfer çalışmalarını tüm 
hızıyla sürdürüyor. Premier 
Lig’in son yıllardaki yük-
selen takımlarından Aston 
Villa, 
Beşik-
taş’ın 
genç yıldızı 
Semih Kılıç-
soy’dan vazgeçmiyor. 
Geçen sezon Kara Kartal’ın 
kapısını çalan Aston Villa, 
Beşiktaş’ın yüksek talepleri 
nedeniyle mutlu sona ulaşa-
mamıştı. Bir kez daha kapıyı 
çalmaya hazırlanan İngiliz 
ekibine bu kez geçen yıla göre 
değişen yönetimin de olumlu 

yaklaşacağı öğrenildi.

Arroyo kendi kaderini çizecek
Beşiktaş’ın gelecekte çok önemli 

katkı beklediği Keny Arroyo’nun 
kaderi yaz kampında belli olacak. 
Teknik direktör Ole Gunnar Sol-

skja-
er’in 

ya-
kından 

takip ettiği 
başarılı kanat 

oyuncusu hakkında verile-
cek rapor geleceğini belir-
leyecek. Arroyo ya takımda 
kalacak ya da gelişimi ve 
daha fazla süre bulması 
için kiralanacak. Bonservi-
siyle gönderilmesi düşü-
nülmüyor.

  HABER MERKEZİ

Geçtiğimiz sezonu istediği gibi geçirmeyen ve transfer çalışmalarına 
erkenden başlayan Beşiktaş’ta, yıldız isme Premier Lig ekibi talip oldu
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  HABER MERKEZİ

ZİYA Erdal, mesajında, Si-
vasspor’da 15 yıl A takım, 2 yıl da 
genç takımda olmak üzere 17 yıl 

forma giydiğini hatırlattı. Bu yolculukta 
birlikte yürüdüğü kulüp başkanlarına, 
yöneticilere, teknik direktörlere, teknik 
ekiplere, takım arkadaşlarına, kulüp 
çalışanlarına ve Sivasspor taraftarlarına 
teşekkür eden 37 yaşındaki futbolcu, 
“Bu uzun serüvene 4 kez UEFA Avrupa 
Kupası’na katılmanın gururunu, Türkiye 

Kupası şampiyon-
luğunu, TFF 1. Lig 
şampiyonluğunu ve 
PAF ligi şampiyon-
luğunu sığdırdım. Her anında bu formayı 
gururla, onurla taşıdım.” ifadelerini 
kullandı. Bu vedayı bir şekilde yapmak 
istediğini vurgulayan Ziya Erdal, “Bir alt 
lige düşmek içimi acıtıyor ama inanıyo-
rum ki Sivasspor yeniden ayağa kalkacak 
ve Süper Lig’e dönecek” dedi.

Sivasspor’a veda
Trendyol 1. Lig ekiplerinden Sivasspor ile yollarını ayı-
ran tecrübeli futbolcu Ziya Erdal, veda mesajı yayımladı

ZİYA 
vasspor’da 15 yıl A takım, 2 yıl da 
genç takımda olmak üzere 17 yıl 

SÜPER Lig’den Ga-
ziantep FK’nın yanı 
sıra Samsunspor ve 

Göztepe’nin kiralık şekilde 
transfer etmek istediği 
Denis Draguş, Avrupa’ya 
gidecek. Rumen forvetle 
ilgili Trabzonspor’a resmi 
teklif geldiği ve oyuncu-
nun satılma ihtimalinin 
yüksek olduğu öğrenildi. 
Draguş’un yanı sıra Mu-
hammed Cham’ın Suudi 
Arabistan’a transferinde de 
son viraja gelindi. Konu-
şulan rakam yaklaşık 7.5 
milyon Dolar.

Avrupa’ya gidiyor
SÜPER 
ziantep FK’nın yanı 
sıra Samsunspor ve 

BENFİCA’NIN FIFA Kulüp-
ler Dünya Kupası’nda Auck-
land City ile oynadığı maçta 

oyundan alındığı için Teknik Direk-
tör Bruno Lage ile tartışan Orkun 
Kökçü, Portekiz ekibinden ayrılmak 

Öncek igün ise gündeme bomba 
gibi bir haber düştü. Beşiktaş Başka-
nı Serdal Adalı transfer görüşmeleri 
için Portekiz’e gitti ve ilk gündem 
maddesinin ise Orkun Kökçü olduğu 
iddia edildi.

Siyah-beyazlılar, 25 
yaşındaki oyuncuyu 
kiralık olarak transfer 

Premier Lig’den Newcastle Uni-
ted ve Tottenham ile Cristiano 
Ronaldo’nun formasını giydiği 
Al Nassr devrede. Özellikle yakın 
zamanda Jorge Jesus’u teknik di-
rektör olarak açıklayacak olan Al 
Nassr’ın Orkun Kökçü için istekli 
olduğu iddia edildi. Öte yandan 
Diogo Jota’nın ölüm haberiyle sar-
sılan Liverpool’da Teknik Direktör 
Arne Slot da Feyenoord’dan eski 
öğrencisi ile yeniden bir araya 

gelmek istiyor. 
Benfica, trans-
fer tekliflerine 
pazarlığı 40 milyon 

TRENDYOL Süper Lig’de önü-
müzdeki sezon mutlaka şampi-
yonluk hedefleyen Fenerbah-

çe’de gündem transfer. Sarı-lacivertliler, 
Jose Mourinho’nun elini güçlendirmek 
için çalışmalarına başladı. Kanarya’nın 
gündeminde yerli kaleci var ve listede, 
kulübün altyapısından yetişen tecrübeli 
eldiven Tarık Çetin de bulunuyor.

1-2 güne belli olur
Son olarak Trendyol Süper Lig ku-

lübü Çaykur Rizespor’da forma giyen 
Tarık Çetin’in menajeri Aykut Yıldırım, 
Fanatik’e konuştu. Tecrübeli kalecinin 
Fenerbahçe’ye transfer olma ihtimalini 
yorumlayan Yıldırım, “Şu an durum 
çok net değil, tahminen 1-2 güne belli 
olur. Oyuncum Fenerbahçe’de oynama 
konusunda istekli, görüşmeler devam 

ediyor.” sözlerini sarf etti.

Tarık Çetin’in kariyeri
Fenerbahçe U19 takımın-

da yetişen Tarık Çetin, 
U21 takımına yüksel-
dikten sonra 2018’in kış 
transfer döneminde Kara-
gümrük’e kiralandı. Sezon so-
nunda bir kez daha İstanbul ekibine 
kiralık olarak imza atan Çetin, 1.5 sezon 
Karagümrük’te oynadı. Sezon sonunda 
Fenerbahçe’ye dönen tecrübeli eldiven 
2019’un yaz transfer döneminde Çaykur 
Rizespor’a bonservisiyle gitti ve 6 yıl 
Karadeniz ekibinde forma giydi. 
Kulüple sözleşmesi sona eren 
Tarık Çetin şu anda serbest 
oyuncu statüsünde. 
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kadar yıldız futbolcuya gelen tüm teklifler 

KANAT
kaleci derken, Galatasaray’da 
savunmaya takviye arayışları da 

hız kazandı. Teknik direktör Okan Bu-
ruk, Osimhen ve Icardi’nin birlikte 
oynama mecburiyetine karşı ön-
lemini şimdiden alırken yeni bir 
stoper konusunda yönetimden 
talepte bulundu. Bu da operasyo-
nun başarılı geçmesi halinde 
Cim Bom’un yeniden 3-5-2 
sistemine geçebileceğini 
gösteriyor. Defansa yapıla-
cak hamlede ise rüzgar yine 
Güney Amerika tarafla-
rından esiyor. Kolombiya 
Milli Takımı’nın stoperi 
Davinson Sanchez’i kad-
rosuna katarak müthiş 
bir hamleye imza atan 
Sarı-Kırmızılılar, daha 
sonra vatandaşı Carlos 
Cuesta’yı da transfer 
etmiş, ancak bekledi-
ğini bulamamıştı. İki 
Kolombiyalı stoper-
den sonra gündeme 
üçüncü bir isim 
daha geldi.

Kesenin
ağzı açıldı 

Sanchez’in 
Kolombiya’dan 
bir diğer partneri 
Jhon Lucumi, 
Aslan’ın 

Galatasaray, Davinson Sanchez’den sonra Carlos Cuesta’yı transfer ederek savun-
maya iki Kolombiyalıyı yerleştirmiş fakat Cuesta’dan istenen verim alınamamış-
tı. Şimdi ise Sarı-Kırmızılılar, yeni hedefi için kesenin ağzını açmış durumda
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LUCUMİ BOMBASI
Fenerbahçe’yi istiyor
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Semih Kılıçsoy gidici Semih Kılıçsoy gidici 

Benfica’da Teknik Direktör Bruno Lage ile yaşadığı tartış-
ma nedeniyle takımdan ayrılmasına kesin gözüyle bakılan 
Orkun Kökçü için Beşiktaş’ın dün bir hamlesi olmuştu

Son olarak Trendyol Süper Lig ekibi Çaykur Rizespor’da oynayan ve şu anda kulüpsüz olan Ta-
rık Çetin, Fenerbahçe ile anılıyor. 28 yaşındaki kalecinin menajerinden ise özel açıklama geldi

Gemileri yaktı geliyor

SiMHEN’DE
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Hande büyülüyorHande büyülüyor

İlk çalışmalar tamamlandı

Hande Erçel, beyazlar içindeki yeni fotoğraflarıyla Instagram’da yine Hande Erçel, beyazlar içindeki yeni fotoğraflarıyla Instagram’da yine 
olay oldu. Zarafeti ve güzelliğiyle hayran bıraktıolay oldu. Zarafeti ve güzelliğiyle hayran bıraktı

ÜNLÜ oyuncu Han-
de Erçel, güzelliği ve 
tarzıyla bir kez daha 

sosyal medyanın gündemine 
oturdu. Hakan Sabancı ile 
aşkı doludizgin devam eden 
Erçel, Instagram hesabından 
yaptığı yeni paylaşımıyla adeta 
beğeni rekoru kırdı. Beyazlar için-
deki zarif pozları, hayranlarından 
büyük ilgi gördü. Sosyal medyayı 
aktif kullanan yıldız isimlerden 
biri olan Hande Erçel, 32 milyon 
takipçisi bulunan Instagram he-
sabından yaptığı son paylaşımıyla 
adından söz ettirmeyi başardı. 
Beyaz tonlarda tercih ettiği sade 

ama şık kombinleriyle dikkat 
çeken oyuncu, hayranlarının 
kalbini bir kez daha fethetti. 
Fotoğraflar kısa sürede on 
binlerce beğeni ve yorum aldı. 
Erçel’in estetik duruşu, doğal 
güzelliği ve zarif stil anlayışı 

sosyal medyada geniş yankı uyan-
dırdı. Birçok kullanıcı, “yine 
büyüledi”, “beyazın en 
çok yakıştığı kadın” 
gibi yorumlar yaptı.

Güzelliği ve tarzı 
konuşuluyor

Son zamanlarda 
hem özel hayatı 

hem de projeleriyle dikkat çeken 
Hande Erçel, moda dünyasında 
da adından söz ettiriyor. Beyaz 
kombinleriyle yaptığı bu son pay-
laşım, birçok moda hesabında da 
yer aldı. Hande’nin güzelliği ve 
güçlü kamera önü enerjisi, sosyal 
medyada kısa sürede viral oldu. 
Her paylaşımı olay olan güzel 

oyuncu, sade ama etki-
li tarzıyla hem günlük 
moda severleri hem de 
stil ikonlarını etkilemeye 
devam ediyor. Erçel’in 
bembeyaz kombini, yaz 
mevsiminin zarif ruhunu 
yansıttı.

İSTANBUL Teknik Üniver-
sitesi (İTÜ) Bilgisayar ve 
Bilişim Fakültesi bünyesinde 

kurulan ve mezunlar vermeye 
başlayan Türkiye’nin ilk Yapay 
Zeka ve Veri Mühendisliği Bölü-
mü, öğrencilerin ilgisini çekiyor. 
Yapay Zeka ve Veri Mühen-
disliği Bölümü, 2020-2021 
akademik yılında öğrenci kabul 
etmeye başladı. İlk mezunlarını 
veren bölümün başkanı Prof. 
Dr. Gülşen Cebiroğlu Eryiğit, 
çalışmalarını ve eğitim sürecini 
AA muhabirine anlattı. Yapay 
zekanın, içerikleri yeni oluşan bir 
alan olduğunu belirten Eryiğit, 
dünyada ve Türkiye’de birçok 
üniversitede hızla benzer prog-
ramların açıldığının altını çizdi. 
Eryiğit, bu alana öncülük yapan 
İTÜ’de ilk programlarını çok 
yüklü bir çalışmayla hazırladıkla-

rını, sürekli araştırma, geliştir-
me süreci içinde ders içerikleri 
ve programlarda güncellemeler 
yaptıklarını söyledi.

Çok iyi  
akademisyenler var

Türkiye’de yapay zeka 
alanında nadide bir bölüm 
oluşturduklarını ifade eden 
Eryiğit, “İkinci seneden 
itibaren diğer bölümlerimiz-
den yoğun yatay geçiş talebi 
almaya başladık. İTÜ’nün 
en yüksek puanlı öğrenci 
alan iki bölümünden biri 
halindeyiz. Yapay zeka ala-
nında araştırma yapan çok 
fazla iyi akademisyenimiz 
var.” diye konuştu. İlk defa 

geçen yıl yabancı dil hazırlık 
eğitimine gerek görülmeyen 
5 öğrenciyi mezun ettiklerini, 
bu sene de 30 öğrencinin 
bölümden mezun olduğunu 
kaydeden Eryiğit, “Ülkeye 
faydalı gençler yetiştirmeye 
çalışıyoruz. Bizden mezun 
olan öğrencilerimizden ikisi 
şu anda İngiltere University 
of Sheffield’ten yüksek lisans 
kabulü aldı. Yaz aylarında 
gidip bir senelik yüksek 
lisanslarını tamamlıyor 
olacaklar. Umudumuz o ki 
gittiklerinde, bu üniversitede 
aldıkları eğitimin ne kadar 
yüksek kalitede olduğunu 
görecekler.” dedi. Prof. Dr. 
Eryiğit, teknolojileri insan-
lığın yararına geliştirmek ve 
iş gücünü daha kaliteli hale 

getirmek için çabaladıklarını, 
öğrencilerini de bu bilinçle 
yetiştirdiklerini vurguladı.

Kontrol sistemleri  
geliştirildi

Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Cihan Topal da yapay gör-
me, biyometri, yüz tanıma, 
insan-bilgisayar etkileşimi 
alanlarında çalıştıklarını 
ifade etti. Yapay görmenin, 
insanların görüntüleri görme 
ve algılama yeteneğini bir 
şekilde yapay zekaya taklit 
ettirmeyi öğretmek olduğunu 
söyleyen Topal, bu tekno-
lojinin insandan bağımsız 
güvenlik, üretim, endüstri 
kontrol sistemleri gibi birçok 
alanda kullanıldığını kaydet-
ti. Doç. Dr. Topal, “Yapay 
görme, çok köklü değişiklik-
lere neden olacak. Sadece 
endüstri alanında değil, 
hukuktan, yargıdan eğitime, 
üretime birçok alanda şu 
anki bütün iş yapış şekilleri-
miz köklü bir şekilde değişe-
cek.” değerlendirmesini yaptı. 
Öğrencileriyle birçok çözüm 
üreten projeler geliştirmeye 
çalıştıklarının altını çizen To-
pal, “Bu projeler kapsamında 
çok farklı konular seçerek, 
bunları sadece bilgisayar 
destekli algoritmalarla insan 
müdahalesinden bağımsız bir 
şekilde gerçekleştirebilecek, 
sorunu çözebilecek yöntem-
ler geliştirmeye çalışıyoruz.” 
ifadesini kullandı. AA
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KURULUŞ VE GELİŞİM TARİHÇESİ
Onursal Başkanımız Durmuş KABADAYI 1959 Yılında henüz 16 yaşındayken babasını bir kamyon almaya ikna ederek taşımacılık
sektörüne Bolunun Yeniçağa ilçesinde taşımacılık hayatına başlar.
Bugünkü Hancıoğlu Grubunun ilk adımları bir kamyon ile atılır ve Nakliyenin o senelerde büyümesi ile yavaş yavaş öne çıkar.
Küçük bir Anadolu kenti olan Bolunun Yeniçağa ilçesinde 1959 yılında taşımacılığın büyümesi ile iş alanlarını kapsayacak şekilde
genişletir.
Durmuş KABADAYI , babasının adına kurulan bu nakliye şirketini 12 Mayıs 1959’da Hancı Tahsin KABADAYI adı ile Bolu Ticaret
odası kayıt ettirir bu tarih Hancıoğlu grubunun doğuşunu simgeler resmi kuruluş tarihi olarak kabul edilir.
Durmuş KABADAYI nın İş hayatına atıldığı yıllar nakliye sektörünü yeni başladığı seneler idi Ülke ekonomisini yeni yeni
hareketlendiği insan ve maddi kaynakların az olduğu Ülke ekonomisinin güçsüz olduğu dönemlerdi.
Böyle zorlu dönemde kurulan şirketin bir sonraki aşaması ; Durmuş KABADAYI’ nın Bolu’dan İstanbul’a gelişi bu şehirde bazı
nakliye işlerini üstlenmesi ile faaliyet alanının genişletmesi oldu.
Bundan sonraki dönemlerde 1985 yılında Şuandaki Yönetim Kurulu Başkanımız Orhan KABADAYI Şirketin başına geçmesi ile
Hancıoğlu grubunun ilerlemesi ve büyümesine büyük katkılar sağlayarak Hancıoğlu Grubunun büyümesinde önem arz etmiştir.
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Yapay Zeka ve Veri Mühendisliği Bölümünden 
bu yıl mezun olan ve İngiltere’deki University of 
Sheffield’ten burslu yüksek lisans kabulü alan 
Kutay Arda Dinç ise İTÜ Doğal Dil İşleme Labo-
ratuvarında gönüllü araştırmacı olarak çalıştığı-
nı, bitirme projesini de bu laboratuvarda yaptı-
ğını aktardı. İTÜ’de aldığı eğitimin yurt dışından 
kabul görmesinin de etkili olduğunu vurgulayan 
Dinç, “Çok güncel projeler ve uluslararası stan-
dartlarda tanınan projeler yapıyoruz. Eğitimimiz 
boyunca genelde makine öğrenmesi temelle-
riyle başladık. Ondan sonra daha niş alanlara 
yöneldik. Doğal dil işleme veya yapay görme 
gibi. Üçüncü sınıftan sonra genel olarak herkes 
kendi alanını seçmiş oluyor. Ben doğal dil işleme 

alanına yöneldim.” dedi. Dinç, İngiltere’nin en iyi 
üniversitelerden University of Sheffield’ten kabul 
almasında, özellikle doğal dil işleme alanındaki 
projelerinin etkili olduğuna dikkati çekti. Aynı 
üniversiteden yüksek lisans kabulü alan diğer 
öğrenci Hakan Erdemir, eğitim öğretim süreci 
boyunca ilk iki yıl matematik üzerinde çalıştığını, 
sonrasında yapay zekanın önemli alanları üzerin-
de pratik çalışmalar yaptığını söyledi. Erdemir, 
birçok ülkeden kabul aldığını ancak İngiltere’ye 
gitmeyi planladığını dile getirdi. 4. sınıf öğrencisi 
Furkan Ataç ise bir eserin hangi sanat akımına 
ait olduğunun yapay zeka ile tespit edilebilmesi 
için proje geliştirdiklerini kaydetti.
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Sarıyer’i 
sallayacak 
Sarıyer’deki Enka Açıkhava 
Tiyatrosu’nun etkinlikleri bu hafta 
müziği ve tiyatroyu bir araya getiriyor. 
14 Temmuz’da Molière’in klasik eseri 
“Cimri” tiyatroseverlerle buluşacak. 16 
Temmuz’da sahne, Türk Pop Müziği’nin 
efsane ismi Erol Evgin’in olacak. 18 
Temmuz’da ise sevilen sanatçı Şevval 
Sam, müzikseverlerle buluşacak

USTA rejisör Işıl Kasapoğlu’nun 
tiyatro ekibi Semaver Kumpan-
ya’nın sezondur kapalı sahnele-

diği Moliere’in “ Cimri ” si 14 Temmuz 
Pazartesi akşamı bir kez daha ENKA 
izleyicisiyle buluşuyor. Tansu Biçer 
yönetmenlikte sahnelenen oyun, bir aile 
üzerinden tüm kapsamlarda, insanın var olduğu dü-
zenin denetlenerek, izleyiciyi garip rastlantılara tanık 
oluyor. Başrolde başarılı oyuncu Serkan Keskin’in 
yer aldığı kadroda Sezin Bozacı, Ahmet Kaynak, 
Mertcan Ertürk, Metin Alpargun, Tuğçe Semiz, Ars-
landağ, Saniye Samra, Onur Şenol ve Muhammed 
Türkoğlu yer alıyor.

Erol Evgin de sahne alacak
Türk pop müziğinin duayeni Erol Evgin, 16 Temmuz 
Çarşamba akşamı, dört neslin birlikte söylediği muh-
teşem şarkıların yanı sıra, müzik hayatından anılar, 
şiirler ve anekdotlarla harmanladığı özel gösterilerle 
gösterilere nostaljik ve keyifli bir akşam yaşatacak. 
Kendine has yorumuyla büyük beğeni toplayan Şevval 
Sam , 18 Temmuz Cuma akşamı sahne alacak. Sa-
natın 30 yılı geride bırakan sanatçıya, sahnede yıllar 
boyunca birlikte büyük bir orkestrası grubu kalacak.
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	4 RENKLİ
	5 RENKLİ
	6 RENKLİ
	7 RENKLİ
	8 RENKLİ
	9 RENKLİ
	10 RENKLİ
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